
č. j. 41 T 8/2019-   

 

ČESKÁ REPUBLIKA 

ROZSUDEK 

JMÉNEM REPUBLIKY 

 

Městský soud v Praze rozhodl v senátu složeném z předsedkyně senátu Mgr. Ivety Havlíkové a 
přísedících JUDr. Evy Kášové, Ph.D., a Heleny Hlubkové v hlavním líčení konaném dne           
15. srpna 2019 v Praze 

t a k t o :  

obžalovaný 

 

Aljoša A., 

 

narozený xxx v Bělehradě, Srbská republika, st. přísl. Srbská republika, trv. bytem xxx, Srbská 
republika, t.č. Vazební věznice Praha – Pankrác,   

 

je vinen, že 

 

I. 

obžalovaný Aljoša A. společně se samostatně trestně stíhanými Milanem L., Dejanem I., 
Savou J., Jovanem J., Pavle J., Andrijou K., Nikolou L., Ivko P., Nemanjou S., Stefanem 
V., Ing. Erolem I., Dušanem Z., společností Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285, 
společností MARNE Expert, s.r.o., IČ: 053 66 852, společností ZORISAN Center, s.r.o., 
IČ: 056 99 134, společností NEMANJA Universe, s.r.o., IČ: 057 13 358, společností 
MONDE Prague, s.r.o., IČ: 270 82 695, společností Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 
35 667 a společností T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169, 
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od přesně nezjištěné doby do 12.06.2017 nejméně podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx a samostatně 
trestně stíhaný Milan L., nar. xxx založili organizovanou zločineckou skupinu za účelem 
soustavného páchání úmyslné trestné činnosti drogového charakteru, s cílem dosažení co 
největšího finančního zisku, tím že organizovali neoprávněné pěstování rostlin konopí tzv. 
indoor způsobem, zřizováním a provozováním tzv. indoor pěstíren konopí v koupených a 
pronajatých nemovitostech, kdy organizování a řízení zločinecké organizované skupiny probíhalo 
z důvodu konspirativnosti, přes mobilní telefony zn. BlackBerry, za pomoci šifrovacího 
programu SkyECC s nastavením automatickým mazáním zaslaných zpráv, kdy podezřelý 
Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali a zajistili dne 24.06.2016 vznik 
samostatně trestně stíhané společnosti Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285, se sídlem 
Braunerova 563/7, 180 00 Praha 8, zajištěním samostatně trestně stíhaného Jovana J., nar. xxx, 
který se stal jediným společníkem a jednatelem této společnosti a následně zorganizovali a zajistili 
dne 28.06.2016 koupi nemovitosti – objekt Xxx, okres Mělník, právě přes samostatně trestně 
stíhanou společnost Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285, a to v jejím zájmu a v rámci její 
činnosti, za částku ve výši 1.600.000 Kč, kdy předmětnou finanční částku zajistil podezřelý 
Momčilo Iv., 

dále podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali a zajistili dne 
05.09.2016 vznik samostatně trestně stíhané společnosti MARNE Expert, s.r.o., IČ: 053 66 852, 
se sídlem Makovského 1177/1, 163 00 Praha 6, zajištěním podezřelého Nemanji M., nar. xxx, 
který se stal jediným společníkem a jednatelem této společnosti a následně zorganizovali a zajistili 
dne 09.11.2016 koupi nemovitosti – objekt Xxx, okres Příbram, právě přes samostatně trestně 
stíhanou společnost MARNE Expert, s.r.o., IČ: 053 66 852, a to v jejím zájmu a v rámci její 
činnosti, za částku ve výši 884.000 Kč, kdy předmětnou finanční částku zajistil podezřelý 
Momčilo Iv.,  

dále podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali a zajistili dne 
11.01.2017 vznik samostatně trestně stíhané společnosti ZORISAN Center, s.r.o., IČ: 056 99 134, 
se sídlem Makovského 1177/1, 163 00 Praha 6, zajištěním samostatně trestně stíhaného Dušana 
Z., nar. xxx, který se stal jediným společníkem a jednatelem této společnosti a následně 
zorganizovali a zajistili dne 30.01.2017 koupi nemovitosti – objekt Xxx, okres Kladno, právě přes 
samostatně trestně stíhanou společnost ZORISAN Center, s.r.o., IČ: 056 99 134, a to v jejím 
zájmu a v rámci její činnosti, za částku ve výši 1.765.000 Kč, kdy předmětnou finanční částku 
zajistil podezřelý Momčilo Iv., 

dále podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali a zajistili dne 
16.01.2017 vznik samostatně trestně stíhané společnosti NEMANJA Universe, s.r.o., IČ: 057 13 
358, se sídlem Braunerova 563/7, 180 00 Praha 8, zajištěním samostatně trestně stíhaného 
Nemanji S., nar. xxx, který se stal jediným společníkem a jednatelem této společnosti a následně 
zorganizovali a zajistili dne 14.03.2017 koupi nemovitosti – objekt Xxx, okres Kolín, právě přes 
samostatně trestně stíhanou společnost NEMANJA Universe, s.r.o., IČ: 057 13 358, a to v jejím 
zájmu a v rámci její činnosti, za částku ve výši 1.290.000 Kč, kdy předmětnou finanční částku 
zajistil podezřelý Momčilo Iv., přičemž částka byla uhrazena předem před podpisem kupní 
smlouvy dosud nezjištěným způsobem, 

dále podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali, zajistili a řešili 
problémy s pronajatými prostory za účelem pěstování rostlin konopí a případného ubytování 
členů organizované zločinecké skupiny, a to nejméně na adrese Xxx, byt č. 1 pronajatý na 
samostatně trestně stíhaného Nemanju S., který dne 27.06.2016 při uzavírání smlouvy vědomě 
užil k prokázán své totožnosti jako pravý padělaný průkaz totožnosti Chorvatska č. 101108339, 
vydaný na osobu Filip B., nar. xxx a byt č. 4 pronajatý na samostatně trestně stíhaného Stefana 
V., nar. xxx, který při uzavírání smlouvy dne 31.07.2016 vědomě užil k prokázání své totožnosti 
jako pravý padělaný cestovní pas Slovinska č. PB0902069, vydaný na osobu Tomaž M., nar. xxx, 
dále na adrese Xxx, byt č. 4 pronajatý na osobu Tadej P., nar. xxx, kdy fotografie na použitém 
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průkazu totožnosti tohoto občana Slovinska č. 004569793, vydaného na jméno Tadej P. nar. xxx, 
který vědomě užil jako pravý podezřelý Momčilo Iv., a to nejméně dne 23.12.2016 při podpisu 
nájemní smlouvy, patří samostatně trestně stíhanému Ivku P., nar. xxx, a byt č. 8 pronajatý na 
samostatně trestně stíhaného Savu J., nar. xxx, který v přesně nezjištěné době při prohlídce bytu 
č. 8, na adrese Xxx, za účelem uzavření nájemní smlouvy k předmětnému bytu č. 8, která byla 
uzavřena dne 25.11.2016, vědomě užil k prokázání své totožnosti jako pravý padělaný průkaz 
totožnosti Slovinska č. 002562311, vydaný na osobu Davorin K., nar. xxx, dále na adrese Xxx, 
byt č. 11 pronajatý na samostatně trestně stíhaného Nikolu L., nar. xxx a byt č. 12 pronajatý na 
osobu vystupující pod totožností Primož Z., nar. xxx, dále na adrese Xxx, byt č. 5 pronajatý na 
osobu Dario K., nar. xxx, na adrese Xxx, byt č. 15, pronajatý na osobu vystupující pod totožností 
Aleksandar M., nar. xxx a v neposlední řadě na adrese Praha 3, ulice Zelenky Hajského 1937/4, 
nebytový prostor č. 101, pronajatý na samostatně trestně stíhanou společnost MONDE Prague, 
s.r.o., IČ: 270 82 695, se sídlem Makovského 1177/1, 163 00 Praha 6, kdy v jejím zájmu a v rámci 
její činnosti byla dne 23.01.2017 podepsána nájemní smlouva tohoto nebytového prostoru č. 101, 
na shora uvedené adrese, a to s vědomím toho, že tento nebytový prostor bude užit v rozporu s 
nájemní smlouvou a nebude užívaný jako sklad, dále, v rámci organizované zločinecké skupiny 
podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. zorganizovali a zajistili pronájem 
nebytových prostor, konkrétně pak nebytového prostoru č. 101 a č. 102 na adrese Praha 3, ulice 
Jeseniova 1916/89, kdy nájemní smlouva byla podepsána dne 13.04.2017 s tím, že tyto prostory 
byly pronajaty na základě padělané plné moci, resp. padělané ověřovací, legalizační, doložky na 
společnost Meteor Group, s.r.o., v likvidaci, IČ: 279 12 272, se sídlem Žitná 1657, 110 00 Praha 
1, kdy zplnomocněná osoba je pravděpodobně podezřelý Uroš N., nar. xxx, vystupující pod 
smyšlenou identitou Panic Viktor S., nar. xxx, přičemž v těchto prostorech byly dne 21.06.2017, v 
rámci trestní věci v té době vedené příslušným policejním orgánem Policie České republiky pod 
Č.j.KRPA-222966/TČ-2017-001374, během uskutečněné prohlídky jiných prostor a pozemků 
zajištěny technologie určené k pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem, dále nebytový 
prostor č. 103 na adrese Praha 3, ulice Křišťanova 1688/15 a nebytový prostor č. 101 na adrese 
Praha 3, Malešická 2404/27, kdy nájemní smlouvy byly podepsány dne 07.04.2017 s tím, že tyto 
prostory byly pronajaty na základě padělané plné moci, resp. padělané ověřovací, legalizační, 
doložky na společnost WEGA Ltd., s.r.o., IČ: 259 02 628, se sídlem Ostravská 586/4, 736 01 
Havířov – Šumbark, kdy zplnomocněná osoba je neznámá osoba, vystupující pod smyšleným 
jménem David S., nar. xxx, a dále nebytový prostor č. 101 na adrese Praha 3, ulice Koněvova 
2396/176, kdy nájemní smlouva byla podepsána dne 06.04.2017 s tím, že tyto prostory byly 
pronajaty na základě padělané plné moci, resp. padělané ověřovací, legalizační, doložky na 
společnost Rutostav, s.r.o., IČ: 279 42 457, se sídlem Ronešova 1136, 198 00 Praha 9, kdy 
zplnomocněná osoba je obžalovaný Aljoša Aćić, nar. xxx, vystupující pod smyšleným jménem 
Dario K., nar. xxx, kdy dne 21.06.2017 byla v daném objektu, v rámci uskutečněné prohlídky 
jiných prostor a pozemků zajištěna tzv. indoor pěstírna rostlin konopí s 404 ks rostlin konopí s 
minimálním obsahem 184,801 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol v 5 pěstebních stanech, 

přičemž podezřelý Momčilo Iv. nar. xxx a samostatně trestně stíhaný Milan L., nar. xxx řídili a 
úkolovali samostatně trestně stíhané: Dejana I., nar. xxx, Savu J., nar. xxx, Nikolu L., nar. xxx, 
Pavla J., nar. xxx, Ivka P., nar. xxx, Andriju K., nar. xxx, Nemanju S., nar. xxx, Jovana J., nar. xxx, 
Stefana V., nar. xxx, Dušana Z., nar. xxx, obžalovaného Aljošu A., nar. xxx a dále podezřelé: 
Aleksandara O., nar. xxx, Dordeho M., nar. xxx, Luku L., nar. xxx, Darka R., nar. xxx, Nemanju 
M., nar. xxx, Marka D., nar. xxx, Borise A., nar. xxx, Vuka Š., nar. xxx a další dosud přesně 
neztotožněné osoby, kteří se pak následně starali o samotné pěstování rostlin konopí a o jeho 
další zpracování, kdy v rámci organizované zločinecké skupiny nejméně v jednom případě 
vyrobili a dne 26.04.2017 pro jiného přechovávali omamnou látku konopí o hmotnosti 14.295,2 
gramů s obsahem 2.483,08 gramů účinné látky delta-9-tetrahydrokanabinol, 
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dále, dne 06.12.2016 byla za účelem účasti na organizované zločinecké skupině zabývající se 
pěstováním rostlin konopí tzv. indoor způsobem založena organizovanou zločineckou skupinou 
vedenou podezřelým Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaným Milanem L. samostatně trestně 
stíhaná společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667, se sídlem Braunerova 563/7, 180 00 
Praha 8, kdy jediným jednatelem a jediným společníkem této společnosti se stal obžalovaný 
Aljoša A., nar. xxx, přičemž v rámci zapojení se do činnosti na organizované zločinecké skupině, 
bylo dne 04.04.2017 obžalovaným Aljošou A. přes samostatně trestně stíhanou společnost Aliosa 
corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667, a to v jejím zájmu a v rámci její činnosti, koupeno motorové 
vozidlo tov. zn. Ford Tranzit, barva modrá, rz. xxx, kdy samotnou koupi organizoval a financoval 
podezřelý Momčilo Iv. a následně samostatně trestně stíhaná společnost Aliosa corporation, 
s.r.o., IČ: 056 35 667 s vědomím obžalovaného Aljoši A. vědomě umožnila toto motorové 
vozidlo užívat jednotlivým členům organizované zločinecké skupiny, a to samostatně trestně 
stíhanému Jovanu J., samostatně trestně stíhanému Andrija K., samostatně trestně stíhanému 
Ivko P., podezřelému Luka L., podezřelému Darko R. a dalším dosud neustanoveným osobám, a 
to za účelem pěstování rostlin konopí nejméně na adrese Xxx, byt č. 5, na adrese Xxx, byt č. 11, 
na adrese Hradišťko II č. 31 a 3, okres Kolín a na adrese Xxx, okres Mělník, dále pro účely 
organizované zločinecké skupiny samostatně trestně stíhaná společnost Aliosa corporation, s.r.o., 
IČ: 056 35 667, ve svém zájmu a v rámci své činnosti, skrze obžalovaného Aljoši A. nechala dne 
10.04.2017 přepsat od samostatně trestně stíhané společnosti Kusada Service, s.r.o, IČ: 051 92 
285 do svého vlastnictví motorové vozidlo tov. zn. Škoda Fabia, rz. xxx, které bylo rovněž 
užíváno organizovanou zločineckou skupinou k obsluze pěstíren rostlin konopí na adrese Xxx, 
okres Mělník, přičemž dne 26.04.2017 bylo toto vozidlo prodáno a téhož dne samostatně trestně 
stíhaná společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667, ve svém zájmu a v rámci své 
činnosti, prostřednictvím obžalovaného Aljoši A. koupila motorové vozidlo tov. zn. Ford 
Mondeo, rz. xxx, které bylo taktéž užíváno členy organizované zločinecké skupiny za účelem 
obhospodařování pěstíren rostlin konopí, ale k samotnému přepisu tohoto vozidla v centrálním 
registru vozidel nedošlo z důvodu realizace této trestní věci,  

dále samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx spolu se samostatně trestně stíhanou 
společností T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169, se sídlem Za zámečkem 745/17, 158 00 Praha 
5, minimálně podporovali organizovanou zločineckou skupinu, neboť jako jediný jednatel a 
jediný společník samostatně trestně stíhané společnosti T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169, 
v jejím zájmu a v rámci její činnosti přihlásil motorové vozidlo tov. zn. Fiat Ducato 2.2 JDT, 
barva bíla, rz. xxx na samostatně trestně stíhanou společnost T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 
169, kdy koupi tohoto vozidla organizovali podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný 
Milan L. a následně toto motorové vozidlo samostatně trestně stíhaná společnost T-BUILDING, 
s.r.o., IČ: 285 42 169 vědomě nechala k dispozici organizované zločinecké skupině, přičemž 
nejméně ve dvou případech bylo toto motorové vozidlo užito organizovanou zločineckou 
skupinou, a to dne 07.03.2017 dosud neustanovenými osobami k obsluze tzv. indoor pěstíren 
rostlin konopí nacházejících se na adrese Xxx a na adrese Xxx, okres Mělník a dále dne 
08.03.2017, kdy toto vozidlo bylo užito samostatně trestně stíhaným Pavle J., podezřelým 
Aleksandarem O. a podezřelým Dorde M. k obsluze pěstírny konopí na adrese Xxx, v bytě č. 1, 
přičemž toto vozidlo bylo následně zastaveno hlídkou Policie České republiky v Praze 5, ulice 
Skandinávská, před provozovnou McDonald´s s tím, že následnou prohlídkou tohoto vozidla 
bylo zjištěno, že ve vozidle se nacházejí komponenty k pěstování rostlin konopí tzv. indoor 
způsobem, kdy po zadržení osádky vozidla byl samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I. instruován 
podezřelým Momčilo Iv., co a jakým způsobem má říkat na Policii České republiky, kdy dne 
27.03.2017 u podání vysvětlení v trestní věci vedené policejním orgánem Policie České republiky, 
Obvodního ředitelství policie Praha II, Odbor obecné kriminality pod Č.j.KRPA-85519/TČ-
2017-001279, obviněný Ing. Erol I. neuvedl pravdivé skutečnosti, 
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kdy úmysl zúčastněných směřoval k založení organizované zločinecké skupiny založené 
k soustavnému páchání úmyslné trestné činnost drogového charakteru, spočívající ve výrobě, 
přechovávání pro jiného a prodeji omamné látky konopí obsahující psychotropní látku delta-9-
tetrahydrokanabinol, aniž by disponovali příslušným povolením k zacházení s návykovými 
látkami, tedy v rozporu s ustanovením § 3 odst. 2, § 4 a § 24 odst. 1 písm. a) zákona č. 167/1998 
Sb., o návykových látkách a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, a 
jednání se dopouštěli s plným vědomím toho, že se jedná o protiprávní činnost a zároveň byli 
nejméně v hrubých rysech srozuměni s tím, že se svým jednáním mohou přímo účastnit na 
organizované zločinecké skupině nebo tuto alespoň podporovat,  

přičemž konopí je uvedeno jako omamná látka v příloze číslo 3 nařízení vlády číslo 463/2013 Sb., 
o seznamech návykových látek, v níž je stanoven seznam látek zařazených do Seznamu IV podle 
Jednotné úmluvy o omamných a psychotropních látkách, a jeho účinná látka delta-9-
tertahydrokanabinol je uveden jako psychotropní látka v příloze číslo 5 nařízení vlády č. 
463/2013 Sb., o seznamech návykových látek, v níž je stanoven seznam látek zařazených do 
Seznamu II podle Úmluvy o psychotropních látkách, přičemž omamná látka konopí je tedy 
uvedena v příloze číslo 3 a psychotropní látka delta-9-tetrahydrokanabinol je uvedena v příloze č. 
4 nařízení vlády číslo 463/2013 Sb., o seznamu návykových látek ve smyslu ustanovení § 44c 
odst. 1 zákona č. 167/1998 Sb., o návykových látkách a o změně některých dalších zákonů, 
kterým se stanoví seznamy omamných a psychotropních látek, 

 

tedy:   účastnil se na činnosti organizované zločinecké skupiny, 

 

II.  

obžalovaný Aljoša A., nar. xxx, aniž by disponoval příslušným povolením k zacházení 
s návykovými látkami, tedy v rozporu s ustanovením § 3 odst. 2, § 4 a § 24 odst. 1 písm. a) 
zákona č. 167/1998 Sb., o návykových látkách a o změně některých dalších zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů, tak od přesně nezjištěné doby do 12.06.2017, jako člen organizované 
skupiny s vědomím toho, že se spolu s ostatními členy organizované skupiny dopouštějí 
protiprávního jednání v rámci takovéto skupiny, provozovali, řídili a organizovali nejméně na 
území hlavního města Prahy a Středočeského kraje tzv. indoor pěstírny s úmyslem výroby 
psychotropní látky delta-9-tetrahydrokanabinol tím, že se podíleli na pěstování rostlin konopí 
skrytým způsobem ve velkém rozsahu, a to za účelem a s úmyslem získat vysoce prošlechtěný 
kultivar rostliny konopí s vysokým obsahem kanabinoidních látek tak, aby z vrcholíků 
vypěstovaných rostlin bylo možné jejich následným sušením získat psychotropní látku delta-9-
tetrahydrokanabinol, k čemuž bylo využito moderní a poměrně nákladné sofistikované 
technologie, spočívající v použití botanických a technických prostředků v podobě speciálních 
živných roztoků, soustav výbojek a ventilačního potrubí vzduchotechniky, kdy taková 
technologie je určena ke zmiňovanému maximálnímu zisku kanabinoidních látek, přičemž 
agrotechnické podmínky a lhůty byly nastaveny tak, aby jednoznačně vedly k tomuto vytýčenému 
cíli, a to celé v úmyslu získat prospěch co největšího rozsahu, přičemž:  

 

A) obžalovaný Aljoša A. společně se samostatně trestně stíhanými Milanem L., Dejanem 
I., Savou J., Nikolou L. a Ivko P. 

od přesně nezjištěné doby do 12.06.2017, jako členové organizované skupiny provozovali tzv. 
indoor pěstírnu konopí na adrese Xxx, v bytě číslo 5, kdy podezřelý Momčilo Iv. a samostatně 
trestně stíhaný Milan L. organizovali a dávali pokyny samostatně trestně stíhanému Ivko P., 
samostatně trestně stíhanému Dejanu I., samostatně trestně stíhanému Nikolovi L., samostatně 
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trestně stíhanému Savovi J., obžalovanému Aljošovi A.ovi, podezřelému Luku L. a dalším dosud 
neustanoveným osobám, tito se mimo jiné fakticky starali o samotné pěstování rostlin konopí a o 
jejich další zpracování, přičemž společným jednáním v předmětném objektu vypěstovali jejich 
přesně nezjištěné množství nejméně ve 4 pěstebních stanech, které byly opatřeny vysoce 
sofistikovanými technologiemi k tzv. indoor pěstování, jako jsou květináče se substrátem, 
flexibilní hadice vzduchotechniky, předřadníky, výbojková osvětlení se stínidly, ventilátory, 
uhlíkové filtry, měřidla teploty a vlhkosti vzduchu, a roztoky vody s přidanými hnojivy v 
závislosti na vývojovém stádiu rostliny, kdy pro účely pěstování a výroby omamné látky konopí 
podezřelý Momčilo Iv. zorganizoval a zařídil pronájem předmětného bytu číslo 5 na 
obžalovaného Aljošu A., který vědom si toho, že v předmětném objektu bude bez povolení 
pěstována omamná látka konopí, při uzavírání nájemní smlouvy dne 16.08.2016 vědomě užil jako 
pravý padělaný průkaz totožnosti Chorvatska č. 123505218, vydaný na osobu Dario K., nar. xxx a 
zároveň podezřelý Momčilo Iv. řešil problémy vzniklé se samotným pronájmem předmětného 
bytu, a dále podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L., jako organizátoři 
zločinecké skupiny spolu se samostatně trestně stíhaným Ivko P., samostatně trestně stíhaným 
Dejanem I., samostatně trestně stíhaným Nikolou L., samostatně trestně stíhaným Savou J., 
obžalovaným Aljošou A., podezřelým Lukou L. a dalšími dosud neustanovenými osobami přesně 
nezjištěným způsobem za účelem vybudování a provozování nelegální indoor pěstírny konopí, a 
tedy v hrubém rozporu s nájemní smlouvou, poškodili zařízení předmětného bytu číslo 5, na 
adrese Xxx, a to tím způsobem, že probourali příčky pro rozvody vzduchotechniky, vodovodu a 
elektroinstalace, poškodili okenní a dveřní rámy, poškodili podlahové krytiny v důsledku 
zavlhnutí a výskytu plísní od navezené zeminy a způsobili tak poškozené společnosti Ovenecká, 
s.r.o., IČ: 636 69 242, se sídlem Čelakovského sady 1580, 110 00 Praha 1, škodu na majetku ve 
výši 77.500 Kč, 

 

B) obžalovaný Aljoša A. společně se samostatně trestně stíhanými Milanem L. a Ivko P. 

od přesně nezjištěné doby do 12.06.2017, jako členové organizované skupiny provozovali tzv. 
indoor pěstírnu rostlin konopí na adrese Praha 3, ulice Koněvova 2396/176, v nebytovém 
prostoru číslo 101, kdy podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. organizovali 
a dávali pokyny samostatně trestně stíhanému Ivko P., obžalovanému Aljošovi A., podezřelému 
Marko D. a dalším dosud neustanoveným osobám, o samotné pěstování rostlin konopí a o jejich 
další zpracování se starali samostatně trestně stíhaný Ivko P., obžalovaný Aljoša A., podezřelý 
Marko D. a další dosud neustanovené osoby, přičemž společným jednáním v předmětném 
objektu vypěstovali dosud přesně nezjištěné množství, nejméně však pěstovali v 5 pěstebních 
stanech, které byly opatřeny vysoce sofistikovanými technologiemi k tzv. indoor pěstování, jako 
jsou květináče se substrátem, flexibilní hadice vzduchotechniky, předřadníky, výbojková osvětlení 
se stínidly, ventilátory, uhlíkové filtry, měřidla teploty a vlhkosti vzduchu, a roztoky vody s 
přidanými hnojivy v závislosti na vývojovém stádiu rostliny, 404 ks rostlin konopí, přičemž 
toxikomanicky využitelná drť činila 5.891 gramů s obsahem minimálně 184,801 gramů delta-9-
tetrahydrokanabinol, což by ve velkoobchodních cenách vedlo k zisku cca 441.825 Kč, kdy pro 
účely pěstování a výroby omamné látky konopí podezřelý Momčilo Iv. zorganizoval a zařídil 
pronájem předmětného nebytového prostoru číslo 101, kdy nájemní smlouva byla podepsána dne 
06.04.2017 s tím, že tyto prostory byly pronajaty na základě padělané plné moci, resp. padělané 
ověřovací, legalizační doložky na společnost Rutostav, s.r.o., IČ: 279 42 457, se sídlem Ronešova 
1136, 198 00 Praha 9, kdy zplnomocněnou osobou vystupující pod smyšleným jménem Dario K., 
nar. xxx byl obžalovaný Aljoša A., který si byl vědom toho, že v předmětném objektu bude bez 
povolení pěstována omamná látka konopí,  
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C) obžalovaný Aljoša A. společně se samostatně trestně stíhanými Milanem L., Ivko P. a 
společností MONDE Prague, s.r.o., IČ: 270 82 695 

od přesně nezjištěné doby do 12.06.2017, jako členové organizované skupiny provozovali tzv. 

indoor pěstírnu rostlin konopí na adrese Praha 3, ulice Zelenky Hajského 1937/4, v nebytovém 
prostoru číslo 101, kdy podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. organizovali 
a dávali pokyny samostatně trestně stíhanému Ivko P., obžalovanému Aljošu A.ovi, podezřelému 
Marko D. a dalším dosud neustanoveným osobám, o samotné pěstování rostlin konopí a o jejich 
další zpracování se starali samostatně trestně stíhaný Ivko P., obžalovaný Aljoša A., podezřelý 
Marko D. a další dosud neustanovené osoby, přičemž společným jednáním v předmětném 
objektu vypěstovali dosud přesně nezjištěné množství, nejméně však pěstovali v 5 pěstebních 
stanech, které byly opatřeny vysoce sofistikovanými technologiemi k tzv. indoor pěstování, jako 
jsou květináče se substrátem, flexibilní hadice vzduchotechniky, předřadníky, výbojková osvětlení 
se stínidly, ventilátory, uhlíkové filtry, měřidla teploty a vlhkosti vzduchu, a roztoky vody s 
přidanými hnojivy v závislosti na vývojovém stádiu rostliny, 388 ks rostlin konopí, přičemž 
toxikomanicky využitelná drť činila 2.156 gramů s obsahem minimálně 1.023,3 gramů delta-9-
tetrahydrokanabinol, což by ve velkoobchodních cenách vedlo k zisku cca 161.693 Kč, kdy za 
účelem pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem a v rámci zapojení se do organizované 
skupiny byla ze strany samostatně trestně stíhané společnosti MONDE Prague, s.r.o., zastoupené 
samostatně trestně stíhaným Ivko P., jako jejím jediným jednatelem a jediným společníkem, v 
jejím zájmu a v rámci její činnosti dne 23.01.2017 uzavřena nájemní smlouva nebytového 
prostoru číslo 101, na adrese Praha 3, ulice Zelenky Hajského 1937/4, s vědomím toho, že 
předmětného nebytového prostoru bude užito v rozporu s nájemní smlouvou a tento nebude 
užíván jako sklad, nýbrž bude sloužit pro účely pěstování rostlin konopí, přičemž pronájem 
nebytového prostoru zorganizoval a zařídil podezřelý Momčilo Iv., 

 

kdy úmysl zúčastněných osob směřoval k výrobě, přechovávání pro jiného a k případnému 
prodeji omamné látky konopí obsahující psychotropní látku delta-9-tetrahydrokanabinol, v rámci 
čehož docházelo z jejich strany k neoprávněnému odběru elektrické energie, navíc, při budování 
nelegálních pěstíren konopí prováděli neoprávněné stavební úpravy, kterými poškodili jednotlivé 
nemovitosti, kdy tohoto jednání se tito dopouštěli s plným vědomím toho, že se jedná o 
protiprávní činnost a zároveň byli nejméně v hrubých rysech srozuměni s tím, že se tohoto 
jednání dopouští v rámci organizované skupiny, 

přičemž konopí je uvedeno jako omamná látka v příloze číslo 3 nařízení vlády číslo 463/2013 Sb., 
o seznamech návykových látek, v níž je stanoven seznam látek zařazených do Seznamu IV podle 
Jednotné úmluvy o omamných a psychotropních látkách, a jeho účinná látka delta-9-
tertahydrokanabinol je uveden jako psychotropní látka v příloze číslo 5 nařízení vlády č. 
463/2013 Sb., o seznamech návykových látek, v níž je stanoven seznam látek zařazených do 
Seznamu II podle Úmluvy o psychotropních látkách, přičemž omamná látka konopí je tedy 
uvedena v příloze číslo 3 a psychotropní látka delta-9-tetrahydrokanabinol je uvedena v příloze č. 
4 nařízení vlády číslo 463/2013 Sb., o seznamu návykových látek ve smyslu ustanovení § 44c 
odst. 1 zákona č. 167/1998 Sb., o návykových látkách a o změně některých dalších zákonů, 
kterým se stanoví seznamy omamných a psychotropních látek, 

 

tedy:   

jednak neoprávněně vyrobil a pro jiného přechovával omamnou látku, čin spáchal jako člen 
organizované skupiny ve velkém rozsahu a v úmyslu získat pro sebe a pro jiného prospěch 
velkého rozsahu, 
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jednak padělanou veřejnou listinu užil jako pravou a čin spáchal jako člen organizované skupiny,  

jednak poškodil cizí věc a způsobil tak na cizím majetku škodu nikoli nepatrnou. 

 

 

čímž  spáchal  

 

 

pod bodem I. rozsudku 

zločin účasti na organizované zločinecké skupině podle § 361 odst. 1 alinea 2 trestního zákoníku, 

pod bodem II. rozsudku  

zločin nedovolené výroby a jiného nakládání s omamnými a psychotropními látkami a s jedy 
podle § 283 odst. 1, odst. 2 písm. a), odst. 3 písm. c), odst. 4 písm. b) trestního zákoníku,  

zločin padělání a pozměnění veřejné listiny podle § 348 odst. 1 alinea 1, odst. 2 písm. a) trestního 
zákoníku,  

přečin poškození cizí věci podle § 228 odst. 1 trestního zákoníku, 

 

a odsuzuje se 

 

podle § 283 odst. 4 trestního zákoníku za použití § 43 odst. 1 trestního zákoníku k úhrnnému 
trestu odnětí svobody v trvání 11 (jedenácti) let.    

 

Podle § 56 odst. 2 písm. b) trestního zákoníku se pro výkon tohoto trestu zařazuje do věznice se 
zvýšenou ostrahou.   

 

Podle § 80 odst. 1, odst. 2 trestního zákoníku se obžalovanému dále ukládá trest vyhoštění 
z území České republiky na dobu 10 (deseti) let.  

 

Podle § 70 odst. 2 písm. a), odst. 3 trestního zákoníku se obžalovanému ukládá trest propadnutí 
věci, a to mobilního telefonu zn. iPhone IMEI: 357997059183893 s plastovým krytem a 
vloženou SIM kartou mts 8938103000 0226630871.  

 

Podle § 229 odst. 1 trestního řádu se poškozená spol. Ovenecká s.r.o. se sídlem Čelakovského 
sady 1580, Praha 1, odkazuje se svým nárokem na náhradu škody na řízení ve věcech 
občanskoprávních.  

 

O d ů v o d n ě n í : 

 

1. Na obžalovaného Aljošu A. byla dne 6. 6. 2019 podána ke zdejŠ. soudu obžaloba pro 
skutky podrobně popsané ve znělce obžaloby, právně kvalifikované jako zločin účasti na 
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organizované zločinecké skupině podle § 361 odst. 1 alinea 2 trestního zákoníku (bod I. 
obžaloby), a zločin nedovolené výroby a jiného nakládání s omamnými a psychotropními látkami 
a s jedy dle § 283 odst. 1, odst. 2 písm. a), odst. 3 písm. c), odst. 4 písm. b) trestního zákoníku, 
zločin padělání a pozměnění veřejné listiny podle § 348 odst. 1 alinea 1, odst. 2 písm. a) tr. 
zákoníku a přečin poškozen cizí věci podle § 228 odst. 1 trestního zákoníku (bod II. obžaloby). 
Na základě důkazů provedených v hlavním líčení pak soud zjistil skutkový stav tak, jak je tento 
popsán ve výroku o vině.  
 

2. Obžalovaný Aljoša A. u hlavního líčení využil svého zákonného práva a k věci vypovídat 
odmítl (stejně tak jako v rámci řízení přípravného).  
 
3. Svědek Jaroslav Š. vypověděl, že pracuje ve společnosti Správa zbytkového majetku 
Městské části Praha 3 a.s., která spravuje byty a nebytové prostory ve vlastnictví městské části. 
Spol. Rutostav - nájemce nebytového prostoru v domě Koněvova 173 - vyhrála výběrové řízení a 
na základě toho s ní byla uzavřena na odboru bytů a nebytových prostor nájemní smlouva, 
svědek byl pověřen k zajištění klíčů od prostoru. Poté jej kontaktoval zástupce Rutostavu ohledně 
předání prostoru, které proběhlo 4. 4. 2017. Klíče předal zástupci spol. Rutostav, jednalo se o 
staršího pána, kolem 50 let, černovlasého, který uměl česky, ale bylo vidět, že je cizinec, možná 
Ukrajinec. Po předání klíčů a prostoru jej ten zástupce vzal před dům, kde byl pán – kolem 30 let, 
vyšší, ten se také svědkovi nijak neprokázal, nehovořil vůbec - který svědkovi podepsal předávací 
protokol. Ten starší pán se prokázal nájemní smlouvou, představil se jako jednatel, jeho jméno si 
svědek již nepamatuje, žádné další doklady mu pán neukázal. Někdy v červnu, asi 7.6., je oslovila  
Městská část Praha 3, aby udělali v tomto prostoru místní šetření, svědek proto dne 8. 6. vylepil 
na dveře výzvu, aby jej zástupce Rutostavu kontaktoval. Protože je nikdo nekontaktoval a 
společnost Rutostav neměla platný ani telefon, ani e-mailovou adresu, dne 21. 6. 2017 za účasti 
zástupců MČ Praha 3 a Policie ČR prostor otevřeli. Když vešli dovnitř, resp. do něj jen nahlédli, 
tak byl celý prostor zaplněn rostlinkami, byly tam stany, vzduchotechnika, proto prostor opustili a 
přenechali jej k šetření PČR. Na obžalovaného si nevzpomíná. Nebytový prostor vyl o velikosti 
přes 100 m2, rostliny a stany byly všude, jen vešli dovnitř a viděli to, PČR je požádala, aby šli ven, 
aby neznehodnotili stopy a důkazy. K pronájmu předávali Rutostavu prostor prázdný.  
 
4. Svědkyně Markéta A. vypověděla, že pracovala jako zástupkyně firmy vlastnící byty na 
Ovenecké, z toho titulu uzavírala nájemní smlouvy. Primárním kontaktem byl pro ni pán, jehož 
znala pod jménem Alexander, ale jmenoval se asi jinak, který zprostředkovával pronájmy pro své 
známé nebo pro lidi z jeho země, ze Srbska. Konkrétně byt č. 5 si nepamatuje. Obecně probíhal 
pronájem tak, že se provedla prohlídka bytů, které se zúčastnil pan Alexandr, nebo už s sebou 
vzal konkrétního nájemce. Bytů bylo asi deset. Při sepsání nájemní smlouvy se skládala jedna 
měsíční kauce a jedno nájemné, myslí, že všichni je vkládali hotově na účet. Pokud byl prohlídce 
přítomen i nájemce, dal svědkyni občanku nebo nějaký dokument, podle kterého dělali nájemní 
smlouvu. Některé nájemní smlouvy byly podepsány přímo na místě, při přebírání bytu nájemci, 
některé smlouvy podepsal pan Alexandr. Jak to bylo s bytem č. 5, si již nepamatuje. Alexander 
hovořil velmi dobře česky, s přízvukem. Nájemci česky nemluvili, někteří občas anglicky, 
Alexander překládal, nájemci měli zpravidla srbské či chorvatské dokumenty, tedy zřejmě do 
těchto řečí.  Kauce, kterou nájemci skládali, byla určena pro případ poškození bytu při ukončení 
nájmu, či pro případ doplatku na energiích. Neví, jakým způsobem byla vypořádána kauce k bytu 
č. 5.  Pokud jde o vysokou spotřebu elektřiny v bytě v Ovenecké, jednalo se zřejmě o Oveneckou 
1, faktura byla v desítkách tisíc. Díky tomu vzniklo podezření, že se tam něco děje, svědkyně se 
snažila kontaktovat nájemníky a poté Alexandra, ten fakturu nakonec zaplatil. V té době již byli 
v kontaktu s policií, proto se na důvod spotřeby – na pokyn policie - nedoptávali. V Ovenecké 32 
pak svědkyně, když ukazovala jiný byt, viděla, jak pánové nosí z bytu č. 5 velké černé pytle se 
zeminou a dělají nepořádek na chodbě.  Nejdřív mluvila s nimi, oni jí nerozuměli, tak 
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telefonovala Alexandrovi, že je třeba to dát do pořádku. Ty pány se snažila vyfotit, ale to už také 
byli v kontaktu s policií, a ta jí řekla, ať toho nechá. Pytle byly velké, bylo jich několik, pánové 
(byli asi dva nebo tři, možná i někdo uvnitř) měli před domem dodávku. Jelikož nemluvili česky, 
ona telefonovala Alexanderovi a telefon jim předala. Neví, zda se v minulosti setkala 
s obžalovaným A..   
 
5. V rámci hlavního líčení byly dle § 211 odst. 1 tr. řádu za předchozího souhlasu jak 
obžalovaného, tak i státního zástupce přečteny výpovědi svědků Davida Š., Vladimíra F., Jana 
D., Bc. Laury Ž., Tarase K., z jejichž výpovědí soud zjistil skutečnosti uváděné níže tak, jak 
shrnuty v odůvodnění podané obžaloby. Za předchozího souhlasu státního zástupce i 
obžalovaného byly rovněž čteny protokoly o výslechu svědků (samostatně trestně stíhaných, 
dosud nepravomocně odsouzených rozsudkem zdejšího soudu sp. zn. 48T 6/2018) svědků (v 
této trestní věci) Milana L., Dušana Z., Dejana I., Savy J., Ivka P., Nikoly L., Andrije K., Nemanja 
S., Pavla J. a Stefana V., kteří všichni, vyjma svědka Nikola L., využili svého zákonného práva a 
s poukazem na svá trestní stíhání vypovídat odmítli. Svědek  Nikola L. pouze uvedl, že Aljošu A. 
nezná, o pěstírně konopí v bytě č. 5 na adrese Xxx, nic neví, osobu Dario K. nezná, neví, proč se 
dokumenty na odběratele jménem Dario K. (konkrétně faktura od spol. Ovenecká spol. s.r.o. č. 
FV 2017/11 a předávací protokol k bytu) nacházely v bytě č. 11 na adrese Xxx. Následně i tento 
svědek využil svého zákonného práva a k věci dále vypovídat odmítl.  
 

6. Soud dále za předchozího souhlasu státního zástupce i obžalovaného přečetl v souladu 
s ust. § 211 odst. 5 tr. řádu ve věci vypracované znalecké posudky (viz níže), rovněž stranám dle 
§ 213 odst. 1 trestního řádu předložil ve spisovém materiálu založené listinné důkazy, a to 
včetně rozsudku zdejšího soudu ze dne 7. 11. 2018, sp. zn. 48T 6/2018 (v době konání hlavního 
líčení byl citovaný rozsudek spolu s odvoláními obžalovaných předložen VS v Praze, ve věci 
dosud nebylo rozhodnuto ani nařízeno veřejné zasedání).   
 
7. Jelikož byly důkazy provedenými v hlavním líčení k jednotlivým bodům výrokové části 
rozsudku zjištěny ty skutečnosti, které jsou uvedeny ve velmi pečlivém a podrobném odůvodnění 
obžaloby, soud jednotlivé pasáže z odůvodnění obžaloby, zejména týkající se shrnutí 
v přípravném řízení opatřených a u hlavního líčení ve stejném rozsahu provedených důkazů 
převzal.   
 

8. Ze zpráv Ministerstva zdravotnictví České republiky, Inspektorát omamných a 
psychotropních látek (viz číslo listu 12071-12072 a 12075 trestního spisu) vyplývá, že obviněný 

Aljoša A., stejně tak shora jmenované zájmové osoby, ať už se tedy jedná o fyzické osoby či 
právnické osoby, nejsou držiteli povolení k zacházení s návykovými látkami, s přípravky 
obsahujícími návykové látky podle zákona č. 167/1998 Sb., o návykových látkách a o změně 
některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů a dále, že těmto obviněným nebyla 
vydána licence k činnosti s uvedenou látkou kategorie 1 dle zákona č. 272/2013 Sb., o 
prekursorech drog, ve znění pozdějších předpisů.  
 

Ad I/  

 

9. Ve shodě s odůvodněním obžaloby dospěl soud po provedeném dokazování k závěru, že 
pěstováním rostlin konopí tzv. indoor způsobem a výrobou psychotropní látky delta-9-
tertahydrokanabinol se zabývala organizovaná zločinecká skupina, která byla řízena organizátory 
– převážně podezřelým Momčilo IV.m, nar. xxx, kterému sekundoval samostatně trestně stíhaný 
Milan L., nar. xxx s tím, že tito organizátoři srbské národnosti měli pod sebou skupinu nejméně 
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20 ztotožněných osob srbské národnosti, a to obviněného Aljošu A., nar. xxx, samostatně trestně 
stíhané osoby: Dejana I.e, nar. xxx, Savu J., nar. xxx, Jovana J., nar. xxx, Pavla J.e, nar. xxx, 
Andriju K., nar. xxx, Nikolu L., nar. xxx, Ivka P., nar. xxx, Nemanju S.e, nar. xxx, Stefana V., nar. 
xxx, Dušana Z., nar. xxx a podezřelé osoby: Borise A., nar. xxx, Marka D., nar. xxx, Luku L., nar. 
xxx, Dorde M., nar. xxx, Uroše N., nar. xxx, Aleksandara O., nar. xxx, Darka R., nar. xxx, 
Nemanju M., nar. xxx, Vuka Š., nar. xxx a další dosud neustanovené osoby. 
 

10. Rovněž má soud za prokázané, že struktura této organizované zločinecké skupiny je 
nejméně dvou vrstvá, kdy ve vrchní vrstvě jsou organizátoři, a to zejména podezřelý Momčilo Iv., 
kterého následuje samostatně trestně stíhaný Milan L., přičemž s ohledem na tu skutečnost, že 
podezřelý Momčilo Iv. byl v průběhu trestního řízení zaznamenán v objektech pěstíren, resp. u 
objektu aktivní pěstírny, a to pouze v jednom případě, což je zjišťováno z provedeného sledování 
osob a věcí, a to dne 17.04.2017 v době kolem 12:54 hodin na adrese Xxx, okres Kladno (viz 
číslo listu 6152-6158 trestního spisu) spolu s provedeným odposlechem, kdy ve stejné době, kdy 
je vidět část motorového vozidla tov. zn. Audi je podle buněk mobilního telefonu zaznamenám 
mobilní telefon podezřelého Momčila IV. na buňce Klobuky, Klobuky, 27374 – viz provedený 
odposlech zájmového telefonního čísla 420xxx, odposlechová akce s názvem 
„BUDEC2016_01_PG“, uživatel: podezřelý Momčilo Iv. (viz protokol a CD/DVD s odposlechy 
na čísle listu 5256-5257 trestního spisu), lze mít důvodně za to, že podezřelý Momčilo Iv. je 
skutečně hlavním organizátorem, který se snaží nepřijít do styku se samotnými rostlinami, 
případně sušinou konopí, respektive samotnou pěstírnou konopí jako takovou.  
 

11. V této souvislosti je třeba říci, že podezřelý Momčilo Iv. zaslal dne 14.07.2017 
prostřednictvím svého zvoleného advokáta JUDr. Tomáše Kaisera policejnímu orgánu Policie 
České republiky dopis, kde se snaží vyvinit z celé věci s tím, že pouze překládal při pronájímání 
jednotlivých bytů a při koupi jednotlivých nemovitostí, jeho známým. Nicméně, nejméně 
z výslechu svědka Jakuba D. ze dne 26.04.2018 vyplývá, že někteří členové organizované 
zločinecké skupiny, konrétně pak samostatně trestně stíhaný Ivko P. umí anglicky (viz číslo listu 
4590-4597 trestního spisu), což také potvrzuje svědectví Markéty A., která při výslechu uvedla, že 
se samostatně trestně stíhaným Nikolou L. mluvila anglicky (viz číslo listu 4061-4230 trestního 
spisu). Podezřelý Momčilo Iv. organizoval a financoval vznik samostatně trestně stíhaných 
společností, a to: společnosti Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285, společnosti Marne Expert, 
s.r.o., IČ: 053 66 852, společnosti NEMANJA Universe, s.r.o., IČ: 057 13 358, společnosti Aliosa 
corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667, společnosti ZORISAN Center, s.r.o., IČ: 056 99 134 a dále 
převedl svoji samostatně trestně stíhanou společnost MONDE Prague, s.r.o., IČ: 270 82 695 na 
samostatně trestně stíhaného Ivka P., přičemž podezřelý Momčilo Iv. se o dané samostatně 
trestně stíhané společnosti i nadále staral. 
 

12. Toto vyplývá zejména z provedeného odposlechu zájmového telefonního čísla 420xxx, 
odposlechová akce s názvem „BUDEC2016_01_PG“, prováděný na uvedeném účastnickém 
telefonním čísle v období od 29.12.2016 do 29.08.2017 – uživatel: podezřelý Momčilo Iv. (viz 
protokol s DVD-R na čísle listu 5256-5257 trestního spisu), ze kterého se podává, že podezřelý 
Momčilo Iv. spolu se samostatně trestně stíhaným Milanem L. jsou organizátory zločinecké 
skupiny: zachycené zájmové hovory ve dnech: 02.01.2017 v 10:10:21 hodin; 07.01.2017 v 
16:07:27 hodin; 19.01.2017 v 15:55:38 hodin; 23.01.2017 ve 13:10:11 hodin; 23.01.2017 v 
17:14:08 hodin; 27.01.2017 v 10:00:23 hodin; 01.03.2017 v 10:40:37 hodin; 07.03.2017 v 15:46:48 
hodin; 07.03.2017 v 16:14:34 hodin; 10.03.2017 v 19:03:40 hodin; 15.03.2017 ve 13:02:06 hodin; 
17.03.2017 ve 14:16:33 hodin; 03.04.2017 ve 13:14:33 hodin; 13.04.2017 v 10:51:02 hodin; 
20.04.2017 v 08:54:12 hodin; se týkají činnosti organizované zločinecké skupiny a zakládání a 
následné činnosti shora uvedených samostatně trestně stíhaných společností. 
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13. V rámci organizované zločinecké skupiny se podezřelý Momčilo Iv., který byl 
organizátorem organizované zločinecké skupiny, resp. vyšším článkem této skupiny, podílel na 
koupi dodávky tov. zn. Ford Transit, modré barvy, rz. xxx, kdy od 04.04.2017 je toto vozidlo 
registrováno na samostatně trestně stíhanou společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667, 
což vyplývá z provedeného odposlechu zájmového telefonního čísla 420xxx, odposlechová akce 
„BUDEC2016_01_PG“, uživatel: podezřelý Momčilo Iv.  (viz protokol a CD/DVD-R 
s odposlechy na čísle listu 5256-5257 trestního spisu). 
 

14. Dne 30.03.2017 v 16:51:50 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx, 
neznámému muži, kdy Momčilo se volanému připomíná – že kupoval u volaného dodávku a Audi A3 – a 
ptá se ho, jestli jsou tam ještě ty 2 dodávky. Volaný říká, že ano a počítá s tím, že je má podržet, jak Momčilo 
říkal. Momčilo prosí volaného, aby tu jednu – kamarád přijede zítra odpoledne nebo zítra večer – tak se ptá, 
jestli je možnost, aby spolu za volaným přijeli v sobotu, aby podepsali smlouvu a aby koupili aspoň tu jednu. 
Volaný říká, že tuto sobotu tam nikdo nebude, protože se otvírá motorkářská sezóna v Poděbradech. Momčilo 
říká, že neví, jak to tedy udělat, protože "on" (ten kamarád) přijede zítra pozdě večer. Volaný navrhuje, aby si 
zítra spolu zavolali, volaný to zkusí nějak vymyslet. Momčilo souhlasí. 
 

15. Dne 03.04.2017 v 10:52:02 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Davidu Ž., kdy Momčilo říká, že jsou domluveni na tu modrou dodávku. Momčilo se s kamarádem zastaví 
odpoledne ve 14 hodin, pan Ž. tam nebude, ale kolega Kuba o tom ví, Momčilo může dorazit. 
 

16. Podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L. se jako organizátoři 
organizované zločinecké skupiny starali o členy organizované zločinecké skupiny, kdy dne 
08.01.2017 došlo na adrese Sarajevská 12, Praha 2, v prostorách garáže ke škodní události, kdy 
samostatně trestně stíhaný Stefan V. poškodil motorovým vozidlem tov. zn. Audi, rz. xxx vedle 
sebe stojící motorové vozidlo tov. zn. Škoda Superb, rz. 3AP 7932, kdy tento následně o celé 
události vyrozumívá podezřelého Momčila IV., který danou situaci řeší a říká, co a jak má udělat, 
a následně událost řeší i se samostatně trestně stíhaným Ing. Erolem I.. S ohledem na to, že 
osoba, která poškodila vozidlo, byl právě samostatně trestně stíhaný Stefan V., kdy již v době 
poškození tohoto vozidla, byl na tuto osobu vydán mezinárodní zatýkací rozkaz, a vzhledem 
k tomu, že se jednalo o člena organizované zločinecké skupiny, tak následně podezřelý Momčilo 
Iv. se spolu se samostatně trestně stíhaným Ing. Erolem I. domlouvají, že uvedou, že ve 
skutečnosti řídil právě samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., neboť je jednatelem samostatně 
trestně stíhané společnosti T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169 a vozidlo je registrováno právě 
na tuto společnost, za což měl utržit finanční částku ve výši 1.500 Kč. Následně je skutečně 
událost nahlášená jako, že toto vozidlo řídil samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I. (viz číslo listu 
12152-12159 trestního spisu), ale na osobní schůzku s poškozenou Eliškou Černochovou se 
dostavil podezřelý Momčilo Iv. spolu s Olgou Savinou Kononeko, kdy tento podezřelý se 
podepsal a představil jako Erol. Z následně provedené rekognice podle fotografie pak svědek 
Eliška Č. nepoznala skutečného samostatně trestně stíhaného Ing. Erola I., za kterého se 
podezřelý Momčilo Iv. vydával (viz číslo listu 4582-4589 trestního spisu). 
 

17. Dále na základě provedeného sledování osoby – podezřelého Momčila IV. dne 
17.01.2017 ve 12:44 hodin, je mimo jiné zachycen na adrese Sarajevská 12, Praha 2 samostatně 
trestně stíhaný Stefan V., kdy tito dva se spolu sešli před danou adresou, kam podezřelý Momčilo 
Iv. přijel ve vozidle tov. zn. Škoda Fabia, rz. xxx a následně z tohoto vozidla, patřící v době od 
19.12.2016 do 10.04.2017 samostatně trestně stíhané společnosti Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 
92 285 a od 10.04.2017 do 12.05.2017 samostatně trestně stíhané společnosti Aliosa corporation, 
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s.r.o., IČ: 056 35 667 vystoupil samostatně trestně stíhaný Štefan V. a otevřel si klíči vrata od 
garáže na adrese Praha 2, Sarajevská 2504/12, ze kterých následně vyjel ve vozidle tov. zn. Audi 
A6, rz. xxx (viz číslo listu 6018-6027 trestního spisu), přičemž toto sledování potvrzuje výše 
popsanou událost ohledně poškození předmětného vozdla.   
 

18. Zachycené zájmové hovory ve dnech: 08.01.2017 ve 20:43:45 hodin; 09.01.2017 ve 
12:21:58 hodin; 09.01.2017 v 16:53:38 hodin; 11.01.2017 v 10:45:57 hodin; 11.01.2017 ve 
20:46:38 hodin; 15.01.2017 ve 14:49:01 hodin; 15.01.2017 ve 14:50:20 hodin; 15.01.2017 ve 
14:51:27 hodin; 17.01.2017 v 11:07:06 hodin; 17.01.2017 v 11:35:57 hodin; 26.01.2017 v 15:00:57 
hodin se týkají události samostatně trestně stíhaného Stefana V., kdy poškodil vozidlem jiné 
vozidlo. Zachycené hovory v rámci odposlouchávané akce s názvem BUDEC2016_01_PG ve 
dnech: 11.01.2017 v 10:42:06 hodin a 10:42:08 hodin, 11.01.2017 v 10:45:57 hodin; 11.01.2017 ve 
14:26:44 hodin se týkají události samostatně trestně stíhaného Stefana V., kdy poškodil vozidlem 
jiné vozidlo (viz číslo listu 5256-5257 trestního spisu). 
 

19. Dne 06.03.2017 byl zajištěn samostatně trestně stíhaný Sava J. z důvodu neoprávněného 
pobytu na území České republiky, na základě čehož mu bylo uděleno správní vyhoštění (viz číslo 
listu 12368-12374 trestního spisu), které následně tento porušil a mařil tím jeho výkon. V rámci 
správního řízení vedeného policejním orgánem Policie České republiky, odborem cizinecké 
policie, Krajského ředitelství policie hl. města Prahy pod Č.j.KRPA-82235/ČJ-2017-000022 (viz 
číslo listu 12350-12374 trestního spisu) se podezřelý Momčilo Iv., coby organizátor organizované 
zločinecké skupiny toto dozvěděl a následně se snažil samostatně trestně stíhanému Savu J. 
pomoci tím, že mu sežene právníka, kdy nakonec podezřelý Momčilo Iv. skutečně sehnal Mgr. 
Janu Volfovou, advokátku z advokátní kanceláře JUDr. Tomáše Kaisera, se kterou pak společně 
řešili situaci samostatně trestně stíhaného Savy J.. Následně z provedených odposlechů, v rámci 
odposlouchávané akce s názvem BUDEC2016_00_PG, vyplývá, že se o hierarchicky podřízené 
zájmové osoby (viz shora uvedené) podezřelý Momčilo Iv. stará a také, že financuje danou 
organizovanou zločineckou skupinu. Tuto skutečnost dokládají zájmové hovory v rámci 
odposlouchávané akce s názvem „BUDEC2016_01_PG“ ve dnech: 07.03.2017 v 09:22:44 hodin, 
07.03.2017 v 11:58:05 hodin, 07.03.2017 v 16:14:34 hodin, 07.03.2017 v 16:23:06 hodin, 
07.03.2017 v 16:23:16 hodin, 07.03.2017 v 17:10:52 hodin, 07.03.2017 v 17:58:55 hodin, 
07.03.2017 v 18:29:37 hodin (viz protokoly na čísle listu 5256-5257 trestního spisu). 
 

20. Podezřelý Momčilo Iv. a samostatně trestně stíhaný Milan L., jako organizátoři 
organizované zločinecké skupiny rovněž zajišťovali a financovali koupi motorového vozidla tov. 
zn. Fiat Ducato, rz. xxx, barva bílá, kdy následně se tito společně domlouvají, že toto vozidlo – 
dodávku přepíší na samostatně trestně stíhanou společnost T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169 
patřící samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I..  
 

21. Zachycené zájmové hovory ve dnech: 14.01.2017 ve 13:55:18 hodin; 15.01.2017 v 
23:08:09 hodin; 16.01.2017 v 11:13:58 hodin; 16.01.2017 v 11:15:40 hodin; 16.01.2017 v 11:20:18 
hodin; 16.01.2017 ve 14:29:56 hodin; 16.01.2017 v 15:09:45 hodin; 19.01.2017 v 15:33:49 hodin; 
19.01.2017 v 15:35:41 hodin; 19.01.2017 v 15:37:10 hodin; 30.01.2017 ve 13:53:23 hodin; 
30.01.2017 ve 13:55:38 hodin; 30.01.2017 ve 13:56:46 hodin; se týkají činnosti organizované 
zločinecké skupiny a koupě motorového vozidla tov. zn. Fiat Ducato, rz. xxx. S předmětným 
motorovým vozidlem tov. zn. Fiat Ducato, rz. xxx je neméně spojena podpora oragnizované 
zločinecké skupiny ze strany samostatně trestně stíhaného Ing. Erola I.a, který souhlasil a dal 
plnou moc ke koupi tohoto motorového vozidla a jeho přepisu na samostatně trestně stíhanou 
společnost T-BUILDING, s.r.o., IČ: 285 42 169. Dále pak dne 08.03.2018 převáželo toto 
motorové vozidlo komponenty k pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem z adresy Xxx, 
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kdy následně bylo toto vozidlo zastaveno hlídkou Policie České republiky v Praze 5, ulice 
Skandinávská, před provozovnou McDonald´s, přičemž ve vozidle se nacházeli samostatně 
trestně stíhaný Pavle J., podezřelý Aleksandar O. a podezřelý Dorde M. (viz číslo listu 1494-1497 
trestního spisu), kdy samotná tato věc byla následně řešena příslušným policejním orgánem 
Policie České republiky pod Č.j.KRPA-85519/TČ-2017-001279 (viz číslo listu 12375-12461 
trestního spisu). Na základě vedeného trestního řízení policejním orgánem Policie České 
republiky OŘP II SKPV – OOK – 9. oddělení pod Č.j.KRPA-85519/TČ-2017-001279 bylo ze 
strany samostatně trestně stíhaného Ing. Erola I.a podáno ve věci vysvětlení, kdy tento neuvedl 
pravdivé skutečnosti týkající se předmětného motorového vozidla tov. zn. Fiat Ducato, rz. xxx 
(viz číslo listu 12444-12447 trestního spisu). 
 

22. Zachycené hovory ve dnech: 16.01.2017 v 11:20:18 hodin; 16.01.2017 ve 14:29:56 hodin; 
09.03.2017 v 09:16:28 hodin; 09.03.2017 v 09:38:15 hodin; 09.03.2017 v 11:36:47 hodin; 
09.03.2017 v 16:43:29 hodin; 12.03.2017 ve 20:14:42 hodin; 13.03.2017 v 18:33:49 hodin; 
21.03.2017 v 10:00:17 hodin; 21.03.2017 v 16:48:10 hodin; 21.03.2017 v 16:50:14 hodin; 
22.03.2017 ve 13:53:48 hodin; 27.03.2017 ve 12:43:24 hodin; v rámci odposlechové akce 
s názvem „BUDEC2016_01_PG“ se týkají činnosti organizované zločinecké skupiny a koupě 
motorového vozidla tov. zn. Fiat Ducato, rz. xxx a zároveň řešení situace, kdy toto vozidlo bylo 
kontorolováno hlídkou Policie České republiky, kdy ve vozidle byly nalezeny komponenty 
pocházející z pěstírny konopí z adresy Xxx a podpory organizované zločinecké skupiny.  
 

23. Zachycené hovory ve dnech: 09.03.2017 v 09:16:29 hodin; 09.03.2017 v 09:38:16 hodin; 
09.03.2017 v 18:08:40 hodin; 12.03.2017 ve 20:14:41 hodin; 12.03.2017 ve 20:14:41 hodin; 
13.03.2017 v 18:33:50 hodin; 21.03.2017 v 16:50:15 hodin; v rámci odposlechové akce s názvem 
„BUDEC2016_02_PG“ se týkají činnosti organizované zločinecké skupiny a koupě motorového 
vozidla tov. zn. Fiat Ducato, rz. xxx a zároveň řešení situace, kdy toto vozidlo bylo 
kontorolováno Policií České republiky, kdy ve vozidle byly nalezeny komponenty pocházející 
z pěstírny konopí z adresy Xxx a podpory organizované zločinecké skupiny. Stejně tak zachycené 
hovory ve dnech: 09.03.2017 v 08:27:18 hodin; v rámci odposlechové akce s názvem 
„BUDEC2016_00_PG“ se týkají činnosti organizované zločinecké skupiny a vozidla tov. zn. Fiat 
Ducato, rz. xxx a zároveň řešení situace, kdy toto vozidlo bylo kontorolováno Policií České 
republik, kdy ve vozidle byly nalezeny komponenty pocházející z pěstírny konopí z adresy Xxx a 
podpory organizované zločinecké skupiny.   
 

24. Všechny zaprotokolované odposlechy provedené v rámci akce s názvem 
„BUDEC2016_03_PG“ se týkají zájmových bytů pronajatých organizovanou zločineckou 
skupinou, kdy toto zařizoval zejména podezřelý Momčilo Iv.. Výslechem sv. Tarase K. ve dnech 
20.12.2017 a 24.04.2018 (viz číslo listu 4443-4462 trestního spisu) bylo zjištěno, že při pronájmu 
bytu Č. 4, na adrese Xxx byla u podpisu osoba vystupující pod totožností Tomaž M., nar. xxx, a 
to právě podezřelý Momčilo Iv.. V rámci uzavírání nájemní smlouvy byla pořízena kopie dokladu 
osoby Tomaž M., kdy na dokladu je fotografie samostatně trestně stíhaného Stefana V. (viz číslo 
listu 7358 trestního spisu). Vzhledem k tomu, že Taras K. ve svém výslechu uvedl, že jej 
s osobou jménem Stefan seznámil právě podezřelý Momčilo Iv., je jednoznačné, že podezřelý 
Momčilo Iv. věděl, že se jedná o falešnou totožnost osoby Tomaž M.. 
 

25. Soustavné páchání úmyslné trestné činnosti je pak soudem, rovněž ve shodě s obžalobou, 
spatřováno mimo jiné v tom, že v rámci organizované zločinecké skupiny byly ze strany 
podezřelého Momčila IV. a samostatně trestně stíhaného Milana L. založeny samostatně trestně 
stíhané právnické osoby, a to: společnost Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285, společnost 
Marne Expert, s.r.o., IČ: 053 66 852, společnost NEMANJA Universe, s.r.o., IČ: 057 13 358, 
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společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 a společnost ZORISAN Center, s.r.o., IČ: 
056 99 134 a následně přes tyto samostatně trestně stíhané společnosti byly koupeny jednotlivé 
nemovitosti na adresách: Xxx, okres Mělník, Xxx, okres Kladno, Hradišťko Č. 31 a 3, okres 
Kolín a Xxx, okres Příbram, za účelem pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem, kdy už 
jen z cen takto nakoupených nemovitostí (kdy objekty ve Středočeském kraji byly koupeny za 
částku v celkové výši 5.539.000 Kč) a zaplacených nájmů v dalších objektech, které především 
sloužily k pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem (kdy uhrazené nájemné představovalo 
částku ve výši 1.724.634 Kč) lze dovodit, že organizovaná zločinecká skupina byla zaměřena na 
soustavné páchání trestné činnosti drogového charakteru, přičemž očekávaný zisk ze strany 
organizátorů trestné činnosti byl zcela jistě mnohem vyšší, nežli ten, který byl nakonec dosažen 
(viz strana 63 a 198 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

26. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 7802-8027 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 na adrese Xxx, okres Mělník, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, která nebyla tzv. 
v běhu (nebyly aktuálně pěstovány rostliny konopí), nicméně členové organizované zločinecké 
skupiny nejméně v jednom případě společným jednáním v předmětném objektu na výše uvedené 
adrese vyrobili a dne 26.04.2017 pro jiného přechovávali omamnou látku konopí o hmotnosti 
netto 14.295,2 gramů s obsahem 2.483,08 gramů účinné látky delta-9-tetrahydrokanabinol, což by 
při velkoobchodním prodeji znamenalo zisk cca 1.094 mil. Kč (viz číslo listu 12014-12016 
trestního spisu a shodně rozsudek Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 
6/2018). Dále, v rámci uskutečněné domovní prohlídky ze dne 12.06.2017 na adrese Xxx, okres 
Mělník byl zjištěn neoprávněný odběr elektrické energie, který na místě následně potvrdili i 
pracovníci společnosti NTL Forensics, a.s., IČ: 277 71 831 provedenou kontrolou odběrného 
místa, přičemž u neoprávněného odběru elektrické energie u indoor pěstírny konopí na adrese 
Xxx, okres Mělník bylo vycházeno z komplexního odborného vyjádření Kriminalistického ústavu 
Praha pod Č.j.KUP-5255-1/ČJ-2017-2306PC ze dne 13.09.2017 (viz číslo listu 7957-7958 
trestního spisu) a z odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha pod Č.j.KUP-2416-
1/ČJ-2018-2306TC (viz číslo listu 8022-8024 trestního spisu).  
 

27. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 8512-8528 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 na adrese Xxx, okres Kladno, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu vypěstovali 
nejméně 1658 ks rostlin konopí v 15 pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť 
činila 2,73 kg s obsahem minimálně 607,1 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by při prodeji 
ve velkoobchodních cenách znamenalo zisk cca 204.750 Kč (viz komplexní odborné vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 14.12.2017 pod Č.j.KUP-5260-1/ČJ-2017-2306PC na čísle 
listu 8805-8835 trestního spisu a strana 9 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, 
sp.zn. 48 T 6/2018). Dále, v rámci uskutečněné domovní prohlídky ze dne 12.06.2017 na adrese 
Xxx, okres Kladno byl zjištěn neoprávněný odběr elektrické energie, který na místě následně 
potvrdili i pracovníci společnosti NTL Forensics, a.s., IČ: 277 71 831 provedenou kontrolou 
odběrného místa, přičemž u neoprávněného odběru elektrické energie u indoor pěstírny konopí 
na adrese Xxx, okres Kladno bylo vycházeno z komplexního odborného vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha pod Č.j.KUP-5260-1/ČJ-2017-2306PC ze dne 14.12.2017 (viz 
číslo listu 8805-8835 trestního spisu) a z odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha 
pod Č.j.KUP-2418-1/ČJ-2018-2306TC (viz číslo listy 8850-8855 trestního spisu). 
 

28. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 8039-8061 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 na adrese Xxx, okres Kolín, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 
1684 ks rostlin konopí v 18 pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť činila 
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9,7978 kg s obsahem minimálně 185,8 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by při prodeji ve 
velkoobchodních cenách znamenalo zisk cca 734.835 Kč (viz komplexní odborné vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 22.02.2018 pod Č.j.KUP-5258-1/ČJ-2017-2306PC na čísle 
listu 8307-8339 trestního spisu a strana 10 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, 
sp.zn. 48 T 6/2018). Dále, v rámci uskutečněné domovní prohlídky ze dne 12.06.2017 na adrese 
Xxx, okres Kolín byl zjištěn neoprávněný odběr elektrické energie, který na místě následně 
potvrdili i pracovníci společnosti NTL Forensics, a.s., IČ: 277 71 831 provedenou kontrolou 
odběrného místa, přičemž u neoprávněného odběru elektrické energie u indoor pěstírny konopí 
na adrese Xxx, okres Kolín bylo vycházeno z komplexního odborného vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 22.02.2018 pod Č.j.KUP-5258-1/ČJ-2017-2306PC (viz 
číslo listu 8307-8339 trestního spisu) a z odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha 
pod Č.j.KUP-2415-1/ČJ-2018-2306TC (viz číslo listu 8351-8352 trestního spisu). 
 

29. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 7469-7482 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 na adrese Xxx, okres Příbram byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu vypěstovali 
nejméně 1506 ks rostlin konopí v 16 pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť 
činila 37,8958 kg s obsahem minimálně 3.125,4 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by při 
prodeji ve velkoobchodních cenách znamenalo zisk cca 2.842 mil. Kč (viz komplexní odborné 
vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 21.11.2017 pod Č.j.KUP-5256-1/ČJ-2017-
2306PC na čísle listu 7738-7769 trestního spisu a strana 11 rozsudku Městského soudu v Praze ze 
dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). Dále, v rámci uskutečněné domovní prohlídky ze dne 
12.06.2017 na adrese Xxx, okres Příbram byl zjištěn neoprávněný odběr elektrické energie, který 
na místě následně potvrdili i pracovníci společnosti NTL Forensics, a.s., IČ: 277 71 831 
provedenou kontrolou odběrného místa, přičemž u neoprávněného odběru elektrické energie u 
indoor pěstírny konopí na adrese Xxx, okres Příbram bylo vycházeno z komplexního odborného 
vyjádření Kriminalistického ústavu Praha pod Č.j.KUP-5256-1/ČJ-2017-2306PC ze dne 
21.11.2017 (viz číslo listu 7738-7769 trestního spisu) a z odborného vyjádření Kriminalistického 
ústavu Praha pod Č.j.KUP-2417-1/ČJ-2018-2306TC ze dne 28.03.2018 (viz číslo listu 7800-7801 
trestního spisu).  
 

30. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 9731-9743 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 v bytě Č. 11 na adrese ulice Xxx, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu vypěstovali 
nejméně 400 ks rostlin konopí ve 4 pěstebních stanech s obsahem 425,1 gramů toxikomanicky 
využitelné sušiny s obsahem minimálně 10 gramů delta – 9 tetrahydrokanabion, a přechovávali 
zde další sušinu o celkové hmotnosti 261,65 gramů s hmotností 25,80 gramů delta-9-
tetrahydrokanabinol, což by celkem ve velkoobchodních cenách znamenalo zisk cca 51.382 Kč 
(viz komplexní odborné vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 14.12.2017 pod 
Č.j.KUP-5261-1/ČJ-2017-2306PC na čísle listu 9925-9944 trestního spisu a strana 12 rozsudku 
Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

31. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 9992-10000 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 v bytě Č. 12 na adrese ulice Xxx, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 
400 ks rostlin konopí ve 4 pěstebních stanech, přičemž využitelná toxikomanická drť činila 0,46 
kg s obsahem minimálně 119,6 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by při velkoobchodním 
prodeji činilo zisk cca 345.263 Kč (viz komplexní odborné vyjádření Kriminalistického ústavu 
Praha ze dne 13.03.2018 pod Č.j.KUP-5292-1/ČJ-2017-2306PC na čísle listu 10149-10179 
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trestního spisu a strana 12 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 
6/2018). 
 

32. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 7249-7256 trestního spisu) ze dne 
15.02.2017 v bytě Č. 4 na adrese ulice Xxx, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 
494 ks rostlin konopí v 6 pěstebních stanech, přičemž toxikomanicy využitelná drť činila 13,8195 
kg s obsahem minimálně 734,1 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by vedlo ve 
velkoobchdních cenách k zisku cca 1,036 mil. Kč (viz znalecký posudek z odboru kriminalistické 
techniky a expertíz Policie České republiky, Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy ze dne 
15.04.2017 pod Č.j.KRPA-55813/TČ-2017-0000KT-2 na čísle listu 7384-7388 trestního spisu a 
strana 13 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

33. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 7140-7142  trestního spisu) ze dne 
23.03.2017 v bytě Č. 1 na adrese ulice Xxx, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu ve 4 pěstebních 
stanech pěstovali nejméně 392 ks rostlin konopí o vzrůstu rostlin 70 – 90 cm, přičemž 
toxikomanicky využitelná drť činila 7,9172 kg s obsahem minimálně 912,4 gramů delta-9-
tetrahydrokanabinol, což by ve velkoobchodních cenách vedlo k zisku cca 594 000 Kč 
(viz znalecký posudek z odboru kriminalistické techniky a expertíz Policie České republiky, 
Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy ze dne 27.04.2017 pod Č.j.KRPA-55813/TČ-2017-
0000KT na čísle listu 7229-7333 trestního spisu a strana 13 rozsudku Městského soudu v Praze 
ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

34. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 9046-9057 trestního spisu) ze dne 
12.06.2017 v bytě Č. 4 na adrese ulice Xxx, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové 
organizované zločinecké skupiny společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 
354 ks rostlin konopí v 5 pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť činila 9,976 
kg, s obsahem minimálně 1124 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by při velkoobchodním 
prodeji vedlo k zisku cca 748.200 Kč (viz komplexní odborné vyjádření Kriminalistického ústavu 
Praha ze dne 23.01.2018 pod Č.j.KUP-5286-1/ČJ-2017-2306PC na čísle listu 9167-9199 trestního 
spisu a strana 14 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

35. Provedenou prohlídkou jiných prostor a pozemků (viz číslo listu 8887-8890 trestního 
spisu) ze dne 21.06.2017 nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice Koněvova 2396/176, 
Praha 3, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové organizované zločinecké skupiny 
společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 404 ks rostlin konopí v 5 
pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť činila 5.891 gramů s obsahem 
minimálně 184,801 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by ve velkoobchodních cenách vedlo 
k zisku cca 441.825 Kč (viz znalecký posudek z odboru kriminalisticko technickcých expertíz 
Policie České republiky, Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy ze dne 24.07.2017 pod 
Č.j.KRPA-230423/TŠ-2017-0000KT-3 na čísle listu 8981-8988 trestního spisu a strana 14 
rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

36. Provedenou prohlídkou jiných prostor a pozemků (viz číslo listu 11391-11403 trestního 
spisu) ze dne 21.06.2017 nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice Zelenky Hajského 
1937/4, Praha 3, byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy členové organizované zločinecké 
skupiny společným jednáním v předmětném objektu pěstovali nejméně 388 ks rostlin konopí v 5 
pěstebních stanech, přičemž toxikomanicky využitelná drť činila 2 156 gramů s obsahem 
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minimálně 1.023,3 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což by ve velkoobchodních cenách vedlo 
k zisku cca 161.693 Kč (viz komplexní odborné vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 
06.03.2018 pod Č.j.KUP-5257-1/ČJ-2017-2306PC na čísle listu 11483-11518 trestního spisu a 
strana 15 rozsudku Městského soudu v Praze ze dne 07.11.2018, sp.zn. 48 T 6/2018). 
 

37. Pro konspirativní komunikaci používala organizovaná zločinecká skupina mobilní 
telefony zn. BlackBerry, kdy telefony této značky byly zajištěny u samostatně trestně stíhaných: 
Jovana J., Dušana Z., Nikoly L., Savy J., Stefana V., Ivka P. a Milana L. a dále při uskutečněné 
domovní prohlídce na adrese Xxx, okres Kolín, přičemž pro samotnou komunikaci výše 
jmenovaní používali aplikaci SkyECC Universal Encryption. 
 

38. Aplikace SkyECC – Secure and anonymous, AES 256bit PGP Encryption, 521bit ECC 
encrypted instant messaging, International Roaming. Self-destructing messaging. 24/7 technical 
support. Available for Blackberry® Z10, Z30, Q10, Q5, Passport and Q20. 

39. Triple Layer Encryption 

40. SSkyECC uses 3 different encryption standards to encrypt all parts of the message. 
41. 521bit ECC, 256 bits AES and 2048 bits SSL. 
42. Zdroj: https://www.universalencryption.com/en/skyecc/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

43. Vyhodnocení odposlechové akce s názvem BUDEC2016_01_PG 
 

44. Dne 02.01.2017 v 10:10:21 hodin obdržel podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu 
z tel. čísla xxx od Kateřiny P. ze společnosti RTB Company, s.r.o., s obsahem Dobry den, posilam 
nazvy. RADARKO Capital ZORISAN Center NEMANJA Universe Prosim o potvrzení. 
 

45. Dne 02.01.2017 v 11:55:26 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřiny P. ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Momčilo Iv. říká Kateřině P., že všechno platí, jen, 
že dnes přijede pouze jeden člověk Dušan Z., další dva přijedou později. A že dnes přinese těch 20 tisíc (18.064 
Kč to dělá přesně). Kateřina P. připraví fakturu, zbylé 2/3 vyřeší až potom. 
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46. Dne 02.01.2017 ve 12:11:37 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy obsahem hovoru je domluvení prohlídky nemovitosti na adrese 
Xxx. 
 

47. Dne 03.01.2017 ve 14:49:40 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx ohledně nemovitosti na adrese Hradišťko II Č. 3 a 31, Xxx, okres Kolín. 
 

48. Dne 03.01.2017 v 15:34:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Cyrila Š., majitele nemovitosti na adrese Xxx,  okres Kolín, kdy obsahem hovoru je domluvení prohlídky 
nemovitosti na adrese Xxx,  okres Kolín dne 05.01.2017 v 16:00 hodin. Další hovory týkající se prohlídky 
předmětné nemovitosti byly mezi tel. čísly xxx a xxx (BUDEC2016_01_PG), a to dne 04.01.2017 
v 09:15:25 hodin, dne 05.01.2017 ve 14:46:31 hodin, v 15:38:47 hodin, v 16:14:14 hodin a v 
17:22:59 hodin.  
 

49. Dne 05.01.2017 v 16:05:00 hodin volá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní 
makléř, podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx ohledně nemovitosti na adrese Xxx o rezervaci této nemovitosti.  
 

50. Dne 05.01.2017 v 18:04:46 hodin volá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní 
makléř, podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je schůzka s makléřem ohledně rezervace. 
Momčilo Iv. se ptá, jestli potřebuje makléř, aby na schůzce byla i osoba, na kterou bude nemovitost napsána. 
Makléř odpovídá, že ne. Dá potvrzení Momčilu Iv., že přinesl peníze (rezervační poplatek) a IČO musí Momčilo 
Iv. dodat až bude (na koho bude nemovitost napsána). Sejdou se v 19:15 hodin v OC Letňany.  
 

51. Dne 06.01.2017 v 10:23:05 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Jiřího Dudy, advokáta od Cyrila Š., majitele nemovitosti na adrese Xxx, Xxx, okres Kolín, kdy 
obsahem hovoru je, že ve čtvrtek 12.01.2017 se sejde Momčilo Iv. s právníkem v Praze, aby projednali koupi 
nemovitosti na adrese Hradišťko II. od osoby Š. Cyril na firmu. IČO firmy, která to bude kupovat, bude mít 
Momčilo Iv. až příští týden. Podklady pošle Momčilu Iv. e-mailem na adresu, kterou mu advokát pošle. 
 

52. Dne 06.01.2017 ve 12:23:07 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Momčilo Iv. mluvil s právníkem ohledně prodeje nemovitosti Hradišťko II. 
Xxx. Upřesňují si se Š. cenu. Cena nemovitosti v Hradišťku je 1.290.000 KČ.  
 

53. Dne 06.01.2017 ve 13:16:57 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Momčilo Iv. oznamuje 
Milanu L., že byl namontován elektroměr. Milan L. to potvrzuje, protože je s NM. Momčilo se směje a říká, že 
chtěl volaného jenom informovat. Milan L. říká, že s NM teď půjdou na místo. Momčilo je u lékaře s Olgou, 
Olga jde na nějaké vyšetření a potom bude ve městě, vezme si "tamty" papíry a pak to dá na překlad. Uslyší se 
spolu.  
 

54. Dne 07.01.2017 v 16:07:27 hodin volá z tel. čísla 381628194433 N. R. podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je mimo jiné to, že Momčilo potřebuje ještě "dvě IČ". N. říká, že 
jedině může zavolat "tomuhle do Karlových Varů". Momčilo říká, že to s volajícím vyřídí, až volající dorazí.  
 

55. Dne 08.01.2017 ve 20:43:45 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je NM říká, že škrábnul (doslova zavadil 
o auto) sousedčino auto a teď musí nechat číslo na předním skle, aby sousedka mohla zavolat, a pravděpodobně 
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"budou volat" na Městskou (policii), Momčilo přece ví, že oni hned volají. Momčilo říká, že tedy dobře, ale co má 
dělat. Volající říká, že tak tedy nic a že „Lule“ řekne, že řídil on, tak se volající ptá, jestli má dát tamto číslo 
telefonu, které je u Momčila, aby Momčilo bral telefon. Momčilo Iv. se ptá, o jaké číslo jde, protože ho nemá. NM 
se ptá, kde to číslo je, protože to bylo napsáno v telefonním seznamu (v kontaktech) jako "moje číslo". Momčilo 
říká, že to má tam někde v autě, už to hledal a nemohl to najít. NM říká, že je to v seznamu napsáno jako 
"moje číslo a volající tam zapsal sebe do seznamu. Momčilo právě přišel domů, nadává a dále říká, ať "volá" 
(sousedka) na Momčila číslo a ať volající řekne, že "řídil kamarád, on nemluví" (česky). NM to nechá na 
papírku, aby na volajícího nečekala Městská, tak kvůli tomu, aby se sousedka ozvala sama a aby jí volající s 
Momčilem řekli, že to zaplatí a to je všechno. Momčilo říká, že sousedka bude v každém případě volat policii. 
Volající to právě proto říká, že sousedka bude volat policii a volající chce, aby Momčilo "hned na začátku" té 
sousedce řekl, že to auto neřídil volající, ale že volající dal to auto nějakému kamarádovi, a že ten kamarád 
neuměl to auto zaparkovat, že není zkušený a že to škrábnul. Momčilo s tím souhlasí, dále říká, že "oni" se na 
nic ptát nebudou, Momčilo a volající řeknou, že to auto řídil Lule, auto je firemní, je vedeno na firmu. Volající si 
myslí, že právě to je problém, že je auto na firmu. Momčilo říká, že to není problém. Volající napíše tedy 
Momčilovo číslo telefonu na papírek. Momčilo se ptá, jestli to volající hodně poškodil. Volající říká, že ne, kdyby 
"to nebylo modré, tak by nic nebylo", nechal by to být, ale je vidět přesně, trochu, ale auto není nabourané, jenom 
je tam "malá modrá čára". Momčilo říká, ať volající napíše sousedce, aby zavolala. Volající se ptá, jak to má 
napsat. Momčilo diktuje volajícímu text vzkazu – Já jsem Vám naboural auto, protože nemluvím česky, 
zavolejte, prosím, kamarádovi na číslo - a ať volající uvede Momčilovo číslo, ona se ráno ozve a to je všechno. 
Volající neví, co Momčilovi říct. Momčilo říká, že se to stává. Volající říká, že je to doslova "malá čára" a 
volající po Momčilovi chce, aby sousedce řekl, aby tam na volajícího sousedka nečekala (nedopověděl). Momčilo 
říká, že i kdyby sousedka na volajícího "čekala", tak volající řekne, že neřídil on. Volající znovu uvádí, že 
Momčilo sousedce musí říct, že auto neřídil volající, ale kamarád volajícího a ten kamarád neuměl to auto 
zaparkovat. Momčilo dodává "jasně, my Vám uhradíme tu škodu, nemusíte se (nesrozumitelné)". Momčilo bude 
ráno vzhůru a bude očekávat telefonát od sousedky, jak upozorňuje volající. 
 

56. Dne 09.01.2017 v 09:32:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
MVDr. Jaromíru B., majiteli nemovitosti na adrese Xxx, okres Příbram, ohledně koupě a přepisu 
nemovitosti na společnost Marne Expert s.r.o. 
 

57. Dne 09.01.2017 v 10:44:56 hodin volá z tel. čísla xxx Jiří D., advokát, podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, ohledně nemovitosti na adrese Xxx, okres Kolín. 
 

58. Dne 09.01.2017 ve 12:21:58 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je řešení poškození vozidla v garážích na 
adrese xxx. 
 

59. Dne 09.01.2017 v 16:53:38 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž (NM) 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Volající NM se ptá Momčila, jestli by se mohl ozvat tomu 
opraváři (elektrikáři), že tam volající bude za hodinu. Momčilo říká, že zavolá opraváři a dále se ptá na 
"tohohle", jestli přijede. Volající neví, asi dnes večer nebo zítra, netuší, snad dnes večer a ptá se Momčila, co řekl 
jemu. Momčilo taky říká, že mu NM řekl, že přijede dnes večer. Dále se v hovoru baví o poškození vozidla 
v garážích na adrese Sarajevská 12, Praha 2. 
 

60. Dne 11.01.2017 v 10:45:57 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo říká Erolovi, že mu teď poslal "jednu 
sms" a ptá se, jestli má Erol „Viber“. Erol říká, že ano. Momčilo vysvětluje, že sms, kterou Erol dostal, je 
uvedena jako "poškozený vůz" a teď Momčilo pošle na „Viber“ kopii zelené karty "našeho auta", takže "naše 
auto" (Erola a Momčila) zavadil o "jejich" auto. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo dále instruuje Erola, že pak 
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se Erol ozve Kooperativě, protože Erol je jednatel firmy, a Kooperativě oznámí, že "náš" člověk řídil (auto), aby 
Erol nahlásil tu škodu, co se stalo, a pak Erol dá svůj email a na email dostane to nahlášení škody. Erol se 
ujišťuje, že má dát svoji emailovou adresu. Momčilo říká, že ano, protože Erol je jednatel. Erol navrhuje, aby to 
poslali na email Momčilovi nebo "jemu" (tomu kdo tu škodu způsobil). Momčilo říká, že ne, ale že ten email 
Erol potom přepošle té ženě, a údaje té ženy Momčilo právě poslal Erolovi v sms - auto, jméno, příjmení a 
emailovou adresu. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo říká, že je to všechno, co Erol má udělat a má říct, že "naše 
auto jelo, zavadilo o auto té paní, bylo to předevčírem večer a nahlašujeme škodu", na Viber Momčilo Erolovi 
pošle RZ. Erol upřesňuje, že na "tamto jiné" (číslo). Momčilo říká, že se teď podívá a ptá se, na které číslo. Erol 
říká "víš přece tamto druhý, to je oficiální". Momčilo se podívá, jestli je Erol "online" a pak se Erol má 
Momčilovi ozvat, jestli (Erol) dostal všechno, co je třeba, jestli tomu rozumí. Erol tomu rozumí. Momčilo to teď 
posílá. Erol říká, že to ví, uvede, že řidič byl na cestě. Momčilo dodává, že řidič tam byl, večer bylo špatné počasí, 
stalo se to v Sarajevské ulici. Erol se ptá, jestli to bylo v Praze. Momčilo říká, že ano, bylo to v Praze 4, 
Sarajevská ulice. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo teď pošle údaje o "našem autě". Erol už Momčila prozvání 
(z „Viberu“). 
 

61. Dne 11.01.2017 ve 20:46:38 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy předmětem hovoru je mimo jiné poškození vozidla 
v garážích na adrese Sarajevská 12, Praha 2. 
 

62. Dne 13.01.2017 ve 12:39:53 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanovi L., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je koupě vozidla Fiat Ducato 
z Prahy 9. 
 

63. Dne 13.01.2017 ve 21:23:18 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Močilo je doma. Volající teď dorazil domů a ptá se 
Momčila "tak se ti ozval tenhle malej? Neozval, co? Momčilo říká, že ne. Volající říká, že "mu" (malýmu) 
říkal, ať zavolá Momčilovi dnes večer nebo zítra, aby Momčilo tomu malýmu řekl, kdy se v pondělí sejdou ohledně 
té smlouvy. Momčilo říká "měli bysme se domluvit s tímhle na pondělí", nebo na úterý. Volající se ptá "takže nic, 
teď to zase odkládá tohle vedle, co?" Momčilo se ptá "jo, odkládá, jo?" Volající říká, že ano, ale dobře, a 
konstatuje, že je Momčilo příští měsíc pryČ. Momčilo říká "to nevadí, od okamžiku přehození, od okamžiku, 
kdy to bude" a volající doplňuje "máme tři měsíce", a Momčilo říká, že je to tak a to není problém. Volající 
říká, že kdyby Momčilovi volal tenhle, tak jen aby to Momčilo věděl, že "mu" volající říkal, ať Momčilovi zavolá 
a ať "mu" Momčilo řekne, kdy v pondělí. Dále hovor o zdraví. Uslyší se spolu. 
 

64. Dne 13.01.2017 ve 21:23:18 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Volající oslovuje Momčila "příteli" a Momčilo - oslovuje 
volajícího "Nemanja" - říká, že v pondělí nebo v úterý by měli zajít "tam", aby něco (spolu) podepsali, protože je 
tam nějaká chyba a Momčilo se pokusí teď dovolat tomu "člověku", ale už je pozdě. Momčilo proto říká 
volajícímu, ať se ozve kolem oběda zítra a Momčilo uvidí, aby tomu "člověku" zavolali spolu. Volající souhlasí. 
 

65. Dne 13.01.2017 ve 21:33:44 hodin poslal podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx SMS zprávu: Ted se ozval ten majitel. Jes li muzete zavolejte. 
 

66. Dne 13.01.2017 ve 21:35:38 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy Momčilo domlouvá schůzku s osobou Nemanja na 
pondělí 12:30 hodin. 
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67. Dne 14.01.2017 v 11:18:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy Volaný jede "mimo město". Dále hovor o zdraví. 
Momčilo dále říká "malý se ozval, půjdu v pondělí, domluvil jsem to, takže potom až to udělám, pak to pošlu 
tomuhle". Volaný říká, že je to výborné. Momčilo se ptá "platili ti dva tamto? (není slyšet co)" Volaný říká, že 
ano "hned včera jak jsi mi říkal, další den, zaplatili to oba". Momčilo říká, že tedy dobře, "až se vrátíte, ozvěte 
se". Volaný souhlasí. 
 

68. Dne 14.01.2017 ve 13:55:18 hodin a ve 14:11:30 hodin se uskutečnili tel. hovory mezi 
podezřelým Momčilem IV.m, nar. xxx a samostatně trestně stíhaným Milanem L., nar. xxx, 
užívajícím tel. číslo xxx, kdy předmětem hovorů je koupě dodávky Fiat Ducato. 
 

69. Dne 15.01.2017 ve 14:49:01 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je poškození vozidla v garážích na 
adrese Sarajevská 12, Praha 2. 
 

70. Dne 15.01.2017 ve 14:50:20 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Ing. Erolovi I., nar. xxx, kdy Momčilo volá Erolovi, jestli by Erol chtěl 
říct, že "řídil" a ten kamarád dá Erolovi 1500 Kč, není tam žádná škoda, není tam nic, oni ani nevolali policii, 
protože "on nemá, rozumíš?" Erol souhlasí. Momčilo říká, že Erol je jednatelem firmy, to nevadí. Erol souhlasí, 
ale chce, aby se to při sepsání nakreslilo tak, jak to bylo. Momčilo říká, že je to tam jenom málo, "on" to všechno 
zaplatí, všechno co bude a plus k tomu dá Erolovi 1500 KČ. Erol říká, že se má udělat (nesrozumitelné). 
Momčilo říká, že se zítra sejdou a udělá se to, řeknou, jak to bylo a to je všechno. Erol souhlasí. 
 

71. Dne 15.01.2017 ve 14:51:27 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy Momčilo volanému sděluje, že "chce" (Erol), takže se 
sejdou zítra odpoledne a volaný Erolovi poví, co se přesně stalo a jak to bylo a on to sepíše. Volaný se ptá, jestli se 
"on" (Erol) musí vidět s "ní", je to jenom na papíře, Momčilo to pošle té paní. Momčilo říká, že to nemusí, ale 
Momčilo jí musí (nedopověděl), "on" (Erol) to oznámí a to je všechno. Volaný říká, co tam bude potřeba zítra 
říct. Momčilo říká, že zítra odpoledne, až skončí se vším, tak si to večer udělají. Volaný říká Momčilovi, ať mu 
zavolá. 
 

72. Dne 15.01.2017 ve 23:06:22 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 
L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je mimo jiné i domlouvání se ohledně 
klíčů k nějakému prostoru, kdy Momčilo uvádí, že zítra (tj. 16.01.2017) by ohledně toho prostoru měl volat, aby 
věděli, kdy to mají podepsat. 
 

73. Dne 15.01.2017 ve 23:08:09 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je domlouvání okolností ohledně koupě 
dodávky Fiat Ducato a řešení, na koho bude tato registrována. 
 

74. Dne 16.01.2017 v 11:13:58 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx, 
kdy předmětem hovoru je oznámení, že Momčilo s kamarádem se přijdou podívat na dodávku, kdy je momčilovi 
sdělena adrese Praha 9, Náchodská ulice, na konci této ulice.  
 

75. Dne 16.01.2017 v 11:15:40 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je koupě vozidla Fiat Ducato. 
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76. Dne 16.01.2017 v 11:20:18 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Ing. Erolovi I., nar. xxx, kdy v hovoru řeší Momčilo s Erolem na koho 
napsat, resp. na jakou společnost napsat dodávku, kdy se domlouvají že vozidlo zapíší na společnost T-Building, 
s.r.o. 
 

77. Dne 16.01.2017 v 11:23:42 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy předmětem hovoru jsou smlouvy k objektu na adrese Xxx. 
 

78. Dne 16.01.2017 ve 13:08:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy předmětem hovoru je mimo jiné objekt Dlouhá Lhota Č. 
4, okres Příbram.  
 

79. Dne 16.01.2017 ve 14:29:56 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Erol s Momčilem si upřesňují adresu autobazaru a upřesňují, že se 
jedná o dodávku Fiat Ducat, bílé barvy, rok výroby 2009, za cenu 139.000 KČ. 
 

80. Dne 16.01.2017 v 15:09:45 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy předmětem hovoru koupě a výběr dodávky Fiat Ducato. 
 

81. Dne 17.01.2017 v 08:20:25 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy předmětem hovoru jsou podrobnosti ohledně koupě nemovitosti 
na adrese Xxx. 
 

82. Dne 17.01.2017 v 11:07:06 hodin volá z tel. čísla xxx Eliška Č., nar. xxx podezřelému 

Momčilu Iv., nar. xxx, ohledně poškození vozidla v garážích na adrese Sarajevská 12, Praha 2. 
 

83. Dne 18.01.2017 v 11:07:13 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je dosud přesně nezjištěné místo, v kterém je 
pravděpodobně pěstírna, o čemž svědčí následující hovor.  
 

84. Dne 18.01.2017 v 11:13:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy předmětem hovoru je dosud přesně nezjištěné místo, 
v kterém je pravděpodobně pěstírna, neboť předmětem hovoru je mimo jiné: Momčilo říká volanému, že mu 
(Momčilovi) volal elektrikář a ptal se, kdy "to má dát" volanému a Momčilo se ptá, jestli tedy volaný "jede tam". 
Volaný říká "jedu, ale ne aby mi tam vstupoval". Momčilo říká, že nebude (elektrikář vstupovat), proto se 
volaného ptá. Volaný se ptá, jak to s Momčilem udělají, "co kdyby tam chtěl vstoupit?"(elektrikář). Momčilo se 
ptá, kdy tam volaný bude a není potřeba, aby tam (elektrikář) vstupoval. Momčilo říká, že není třeba, aby tam 
(elektrikář) vstupoval, jenom aby volanému dal papíry. Volaný se ptá, jestli to má přinést teď (elektrikář 
volanému), anebo zítra, protože volaný teď (nedopověděl), ale je to lepší zítra, aby "jakoby" volaný přijel sám a 
jakože volaný zapomene klíče, jestli by se tam elektrikář chtěl dostat. Momčilo tomu rozumí a ptá se, jestli "on" 
volanému vrátil klíče. Volaný říká, že ano. Momčilo konstatuje, jak volaný řekne, že nemá klíče, kterým se 
dostane dovnitř (?). Volaný říká "no, nemůžu teď, protože musím něco naložit". Momčilo říká, že tedy dobře a 
řekne "mu", že tedy zítra stoprocentně. Volající říká, že se s Momčilem zítra uslyší a domluví se na době a 
volaný tam pak zajede, aby se viděl "s ním". 
 

85. Dne 19.01.2017 v 11:37:39 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je dosud přesně nezjištěné místo, v kterém je 
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pravděpodobně pěstírna, kde je problém s vodou, která neteče a obsahem mimo jiné je, že volající neví, co má dělat. 
Momčilo říká "ještě jsem doposud takový případ neměl". Volající říká, že "takhle to tedy řekneme". Momčilo 
říká "tak jo, jakkoliv chceš, jak se rozhodneš". Volající neví. Momčilo dodává "ale musí se tam poklidit všechno, 
ty víš". Volající říká, že tedy nic, řekne jim to takhle, a pak uvidí s "nimi", jestli to chtějí "poklidit". Momčilo 
souhlasí a "abysme viděli, co budeme dělat, protože komukoliv zavolám, ten bude chtít vstoupit dovnitř, ty to víš". 
Volající to potvrzuje. Momčilo říká "nemůžeš mu říct, že nemůže". Volající souhlasí a říká, že to tedy spolu 
uvidí. 
 

86. Dne 19.01.2017 v 15:26:08 hodin posílá SMS zprávu z tel. čísla xxx Radek H., nar. 
xxx, realitní makléř, podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, ohledně nemovitosti na adrese Xxx, o rezervaci 
této nemovitosti. 
 

87. Dne 19.01.2017 v 15:26:43 hodin volá Momčilo Iv., nar. xxx, na tel. číslo xxx Radku H., 
nar. xxx, realitnímu makléři, kdy obsahem hovoru, že Momčilo chce podepsat smlouvu již v pondělí, neboť 
v úterý již odlétá.  
 

88. Dne 19.01.2017 v 15:33:49 hodin volá neznámý muž z tel. čísla xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, ohledně technického průkazu vozidla Fiat Ducato. 
 

89. Dne 19.01.2017 v 15:35:41 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému muži, ohledně dokumentů od vozidla Fiat Ducato, kdy tyto budou zítra, tj. 20.01.2017.  
 

90. Dne 19.01.2017 v 15:37:10 hodin volá podezřelý Momčilo Iv. , nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je mimo jiné, že Momčilo 
informuje L. o tom, že „papíry“ na dodávku budou zítra, kdy zároveň řeší, kdo pro ně zajde. 
 

91. Dne 19.01.2017 v 15:55:38 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Momčilo se ptá, jestli se L. 
dovolal Jovaně. L. říká, že se dovolal a právě Momčilovi posílá číslo. Momčilo říká, že "tyhle dvě firmy jsou 
hotové", (účetní) mu poslala výpisy, "tohle jsem poslal tam, tomuhle na nahoře a teď se tě zeptám, Nemanja byl 
tam, tohle až se vrátím na tamtoho boháče? Nemanja že jo?" L. říká "ano, ano, ano". Momčilo se ptá, jestli mu 
Milan rozumí. L. se ptá, jestli se Momčilo viděl s tamtou ženou, jestli se s ní slyšel. Momčilo říká, že ne, nemůže 
se jí dovolat, nebere mu to, a ptá se, jestli L. má na mysli "tuhle naši". L. říká, že ohledně firmy, jak Momčilo 
měl zajistit klíče. Momčilo říká, že "jí" nevolal a je dobře, že mu to L. připomněl, teď jí zavolá. Milan L. teď 
Momčilovi posílá číslo a ať se Momčilo ozve, co se děje. 
 

92. Dne 19.01.2017 v 16:05:47 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx, 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy v hovoru Momčilo chce do nějakého prostoru udělat elektriku poblíž Olšanského 
náměstí, do prostoru sklepa, bude to sloužit jako sklad. Po neděli Momčilo vezme klíče a půjdou se tam podívat, 
"oni" mu pak všechno zaplatí. Vladimír F. říká, že po neděli se domluví. 
 

93. Dne 19.01.2017 v 16:18:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem hovoru Momčilo říká "Lulemu"(L.), že 
se tenhle neozývá, ten ohledně klíčů a pokusí se mu zavolat zítra, ale dřív, tahle babka není v kanceláři, zítra jí 
zavolá a zkusí zítra vyzvednout aspoň klíče, protože volal elektrikáři a "on může začít pracovat". Lule říká, že 
to může, ale ať Momčilo zkusí, aby to babka zítra hned (nedopověděl). Momčilo souhlasí, ale musí dostat aspoň 
klíče. Lule říká, že tedy dobře, ať jí Momčilo zítra ráno zavolá a ať se pak ozve zpátky Lulemu, co se děje. 
Momčilo říká, že to ano a ohledně těchto klíčů neví, co budou dělat, někdo nebere telefon. Lule říká, že pokud se 
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dotyčný ozve, dobře, a pokud ne, tak "na majitele", ať se Momčilo zeptá toho majitele, ať mu pošle sms (Momčilo 
majiteli), jestli chce "abysme mu to vyfotili a poslali". Momčilo říká, že se "ho" na to teď zeptá, ale "on" si žádá, 
aby se zapsal stav vodoměru a aby se to vhodilo do nějaké schránky. Lule souhlasí, jenom ať řekne, jak a Lule to 
udělá. Momčilo teď pošle Lulemu sms, kterou dostal, komu to má Lule vhodit, ale raději ať Lule počká na lince 
– Vrbenského – tam musí být nějaká schránka. Lule se ujišťuje, že má napsat stav vodoměru a vhodit do té 
schránky. Momčilo říká, že ano, Lule napíše stav eletkřiny, byt číslo a ať to vhodí do schránky Vrbenského a 
zítra ráno, ať Lule připomene Momčilovi, aby zavolal "týhle a týhle". Lule souhlasí. Momčilo dodává – "a jestli 
je potřeba, abys tohohle hned připravil" /hovor ukončen/. 
 

94. Dne 20.01.2017 v 17:49:14 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 

L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Milan L. říká, že ten kamarád může odjet 

v pondělí v 17h, tak se ptá Momčila, jestli to můžou dokončit do 17h. Momčilo říká, že to 

určitě. Milan se ptá, co s tou elektřinou potom, jestli ten elektrikář, je potřeba ten kamarád. 

Momčilo říká, že to zařídí, jenom aby Momčilo vzal klíče, Momčilo s "ním" pojede. Milan 

proto prosí Momčila, aby "jí" zavolal v pondělí ráno co nejdříve. Momčilo říká, že "jí" ráno 

zavolá, potom "on" (kamarád) pojede s někým z těch lidí a "vy ho odměníte tisícovkou, a to je 

všechno, myslím korun samozřejmě". Milan se směje. Momčilo říká, že tedy dobře. Milan se 

ptá, jestli Milan ještě od Momčila něco potřebuje. Momčilo neví, myslí si, že už mají všechno 

vyřešené. Momčilo ještě potřeboval, aby se dnes zajelo pro techničák. Milan říká, že tenhle 

byl celý den zaneprázdněn, tak se ptá, jestli Momčilo pojede zítra. Momčilo doufá, že tam 

zítra mají otevřeno. Milan říká, že "jí" zítra zavolají. 

 

95. Dne 20.01.2017 ve 20:38:32 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy volaný říká, že se viděl s "tím elektrikářem", 
všechno si vzal, tamty papíry a řekl, že je třeba zaplatit zálohu a to je asi to co přišlo na poštu. Momčilo říká, že 
mu to volaný zítra ukáže a Momčilo uvidí. Volaný se ptá, jestli pak Momčilo v pondělí nebo v úterý pobere tu 
poštu, nebo volaný, uslyší se. Momčilo potřebuje, aby mu to volaný připomněl. Volaný se ozve. 
 

96. Dne 22.01.2017 ve 12:23:47 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 

L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Milan L. říká, že se pak s Momčilem musí 

sejít, aby Momčilo vyplnil "tamto" na poštu, protože si Milan vzpomněl "protože 30. tohle 

budeme tohle vyplácet, brácho, tam není voda, to musíme vyřešit, protože ty vodjedeš, brácho, 

rozumíš? takže já pak měsíc nemůžu nic, brácho". Momčilo se ujišťuje - "tam není voda, jo?" 

Milan říká, že ano, "víš přece, žes říkal, že se to má připojit?" Momčilo konstatuje "není 

voda" (neteče voda). Milan říká "aby ses ho zeptal, brácho". Momčilo říká, že "mu" teď 

zavolá, opraví se a říká, že "mu" zavolá zítra. Milan dodává "abysme mu zítra zavolali a aby 

ses ho zeptal, brácho, abysme tohle dali, aby se to hned zařídilo, protože ty potom, řekni mu, 

že nebudeš tady dva měsíce, odjíždíš". Momčilo prosí Milana, aby mu to zítra nějak 

připomněl, anebo si to Momčilo teď hned napíše, aby se "ho" na to zítra zeptal a aby "mu" 

řekl "jděte to řešit, my vám dáme peníze, kolik je potřeba". Milan to potvrzuje – "tak, tak" a ať 

si to Momčilo zapíše, ale Milan mu stejně zavolá, připomene to Momčilovi. Momčilo se ptá, 

kdy se má vidět s Milanem. Milan říká, kdy chce Momčilo, kolem 15-16h mu přijde kamarád, 

takže "akorát abyste se ty a on zajeli projet tam, víš?". Momčilo souhlasí se zavoláním, 

Momčilo bude tady někde ve městě, ale nemůže to pochopit, ale to nevadí, je tady. Milan říká, 

že až "přijde tohle", tak se Momčilovi ozvou a uvidí se spolu. Momčilo souhlasí. 

 

97. Dne 23.01.2017 v 09:06:05 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy předmětem hovoru je problematika vody a jejího připojení v obci 
Klobuky. 
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98. Dne 23.01.2017 v 09:37:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká: voda – Momčilo "mu" volal a 
"on" dnes zavolá, aby viděl, co je potřeba, aby se začalo něco dělat, co kolik stojí, co je třeba udělat, – klíče – "on 
dal" Momčilovi adresu, aby Momčilo zašel do  kanceláře, aby tam dostal "tu kartu", aby to udělal volaný sám, 
protože "on" to dnes nestíhá, - smlouva - bude ve středu a teď Momčilo pošle někoho pro klíče, aby viděl koho 
tady (někdo) má. Volaný shrnuje, že "on" tedy musí být ve středu tady. Momčilo říká, že "ona" mu řekla, že 
"on" tady musí být ve středu, "ona" to teď Momčilovi řekla, anebo "on" může někoho zplnomocnit, ale Momčilo 
by teď "nechtěl tady něco plést", pokud "on" opravdu musí odjet, pak někomu dá Plnou moc. Volaný říká, že 
tedy dobře. Momčilo dále říká, že se nemůže dovolat "k tomuhle", koho Momčilo chtěl, protože "mu" Momčilo 
řekl později, ale teď vezme sebou Tarase, protože on nemá co dělat a je tady, takže Taras půjde vzít klíče. 
Volaný chtěl něco říct ohledně Tarase, něco u Tarase zůstalo, ale nemůže si vzpomenout, tak dá Momčilovi pak 
vědět. Momčilo říká, že je to všechno. Volaný říká, že jestli nic jiného, "tak tady je jeden a jemu dáme Plnou moc 
(doslova oprávnění) a to je všechno". Momčilo říká, "nevím, jestli máme zplnomocnit jeho, anebo dáme Plnou moc 
někomu jinýmu, ale co mám dělat, nechci zrovna, nemusí tam jít jeho jméno". Volaný se ptá, čí jméno. Momčilo 
říká, že Tarasovo (jméno). Volaný říká, že to ne, myslel na "kamaráda". Momčilo říká, že volaný může 
zplnomocnit někoho jiného, ale pak je lepší, aby zplnomocnili "toho mýho Rusa". Volaný souhlasí. Momčilo se 
ptá, jestli tomu volaný rozumí, ne aby to byli krajané (doslova: naši lidé), ale teď to není podstatné, teď Momčilo 
jede, vezme sebou Tarase, aby vzal klíče, protože nemá jinou variantu. Volaný souhlasí, uvidí "s ním", jestli 
dotyčný musí odjet a pak se Momčilovi (nedopověděl, asi ozve). Momčilo říká, že pokud dotyčný musí odjet, pak 
musí Momčilo zařídit Plnou moc. Volaný se ujišťuje, že dnes "se vezmou klíče". Momčilo opakuje, že teď bere 
sebou Tarase, aby vzal klíče. Volaný brzy zavolá Momčilovi, aby mu řekl, co a jak. 

 

99. Dne 23.01.2017 v 10:03:17 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy předmětem je domluvení schůzky ohledně prostoru na adrese Zelenky Hajského 4, 
Praha 3. 
 

100. Dne 23.01.2017 v 10:22:43 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému "poslouchej, klíče jsme 
vzali a v jednu se mám vidět s elektrikářem". Volaný říká, že tedy dobře a dále se ptá, co si Momčilo myslí, jestli 
"majme zplnomocnit tohodle Rusa", anebo "abysme řekli tomudle, aby počkal". Momčilo si myslí, že by bylo 
nejlepší, aby on počkal, jestli "on" moc nespěchá, protože "tam kam nemůžeme, tam budeme dělat zplnomocnění". 
Volaný souhlasí a dále se ptá, co je s tou kartou na klíče. Momčilo odveze "tyhle kamarády" k autu, "tam na 
Smíchov" a pak se vrátí, vezme si kartu, vyzvedne volaného, a půjdou to udělat, to bude asi tak za hodinu. 
Volaný "brzy" zavolá Momčilovi, co budou dělat s tím zmocněním, jestli to spolu udělají, anebo počkají. Momčilo 
říká, ať si to volaný řekne, ale za hodinu pro volaného přijede, aby udělali ty klíče. Volaný souhlasí, za půl 
hodiny až hodinu se uslyší.  
 

101. Dne 23.01.2017 v 11:57:44 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající volá Momčilovi, ale telefon vzal někdo jiný, kdo je s 
Momčilem. Volající potřebuje, aby Momčilo vyzvedl poštu pro volajícího. Muž na straně volaného Momčila 
vzkazuje volajícímu, co Momčilo říkal, že to dnes nestíhá, ale zítra. Volající souhlasí, ale ať to zítra vyzvedne. 
Muž na straně Momčila se ptá, o co jde, jestli je to pošta na firmu. Volající říká, že je to elektřina, musí to 
zaplatit. Muž na straně Momčila se diví, že nic nedostal, ale předpokládá, že to volající dostal emailem, že mu 
přijde pošta. Volající to potvrzuje. Dále se volající ptá, kde je Momčilo teď. NM na straně Momčila říká, "jsme 
tady, přede mnou" (asi myslí před domem) a jedou udělat klíče a musí se sejít s nějakým člověkem (Momčilo a 
NM). Volající opakuje, že zítra opravdu potřebuje vyzvednout poštu. Momčilo říká, že dnes to určitě nestíhá, ale 
zítra tam zajede. Volající říká, že se později uslyší, dále říká, že je teď u "Mery / Mary" a jede "mimo město". 
NM na straně Momčila se ptá, jestli "tam" volající spal (u Mery/Mary). Volající to potvrzuje. NM konstatuje, 
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že se "teda věci zlepšujou" a ptá se, "jací jste teď?“ a „je šťastná?“. Volající říká, že jsou teď "dobří" a že je 
šťastná. NM se ptá, jestli volající dnes "končí". Volající říká, že ano. NM říká, že se později uslyší a ať se 
volající ozve, až tam skončí s (nesrozumitelné: s těma). Volající souhlasí. 
 

102. Dne 23.01.2017 ve 12:27:40 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, ohledně nemovitosti na adrese Xxx, Xxx, okres Kolín a platby, kdy platba bude v hotovosti. 
 

103. Dne 23.01.2017 ve 12:38:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo volaného naviguje na adresu Zelenky Hajského, Praha 3. 
 

104. Dne 23.01.2017 ve 12:42:55 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Momčilo čeká v ulici Zelenky Hajského. 
 

105. Dne 23.01.2017 ve 12:49:19 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Momčilo čeká v ulici Zelenky Hajského 4. 
 

106. Dne 23.01.2017 ve 12:58:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému pojď nám otevřít. 
 

107. Dne 23.01.2017 ve 13:10:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx Kateřině P., ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Momčilo chce vědět, zda má nějakou poštu na 
společnosti Marne Expert a Kusada Servis.  
 

108. Dne 23.01.2017 ve 13:19:38 hodin volá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní 
makléř, podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy H. sděluje Momčilovi, že jednal se starostkou v 
Klobukach ohledně vody a bude vědět další informace. Momčilo vše zaplatí. Zavolají si. 

 

109. Dne 23.01.2017 v 17:14:08 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy volaný je "mimo  město“. Momčilo vzal poštu, je to 
elektřina. Volaný to ví, dostal to emailem. Volaný Momčilovi zavolá, až se bude vracet. Momčilo souhlasí, ať se 
volaný zastaví "nahoře", anebo záleží, kde Momčilo bude (asi s někým dalším) a "tahle" se Momčilovi ozvala, 
aby se viděli zítra odpoledne. Volaný dodává "sousedka". Momčilo to potvrzuje. 
 

110. Dne 24.01.2017 v 10:57:41 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Jiřímu D., advokátu, ohledně nemovitosti na adrese Xxx, okres Kolín, kdy Momčilo Iv. zítra přiveze peníze na 
zálohu. Smlouva je nachystaná, stačí zálohu zaplatit na doklad. Momčilo Iv. musí zaplatit zbytek kupní 
smlouvy do konce března, pokud zaplatí zálohu. Iv. bude mít peníze okolo 10. – 15.03.2017, kdy mu peníze 
"kamarád" doveze ze zahraničí (prodej nemovitosti v Srbsku). Cyril Š. může změnit smlouvu z 10.03. na konec 
března. 
 

111. Dne 24.01.2017 ve 13:32:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Volaný je "na cestě". Momčilo oznamuje 
volanému, že se "zítra mezi 10 a 11h tenhle podepisuje". Volaný se ptá "kdo / který". Momčilo říká, že na 
městském úřadě. Volaný chápe – tenhle co byl od pondělí nechán na středu. Momčilo říká, že ano, zítra je středa. 
Volaný se ptá, kdy přijede tenhle druhý. Momčilo neví, ten se ozve, a pak se opraví "ne, ne, přijede přímo majitel, 
milionář, milionář přijede". "On" přijede – Momčilo mluvil s advokátem – a Momčilo bude potřebovat "tohohle" 
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taky tam, ale nejdříve "musíme mezi 10 a 11h, aby mi tenhle někde byl, takže já ho někde vyzvednu, a předtím 
musí někdo zajet (nedopověděl), protože žádají, abysme jim napsal stavy vodoměrů", tak se volaného ptá, jestli 
tam někdo může zajet. Volaný říká, že ano, ale Momčilo musí dotyčnému dát klíče, protože jsou u Momčila. 
Momčilo se ptá, kde "on" je. Volaný říká, že "on" je na Letné, ale ten může přijet kdykoliv Momčilo chce. 
Momčilo teď jede a během půl hodiny až hodiny se volanému ozve, Momčilo uvidí, kde se sejdou. Volaný se ptá 
"vyřídili jste telefony?". Momčilo říká, že "jim" říkal, že to potřebuje na zítřek, takže v průběhu dne, takže 
"oni" to budou řešit, ale Momčilo neměl čas "je" vozit. Volaný říká, že to ne, stejně si to myslel, že si "oni" pro 
tohle zajedou, vezmou si to a pak se spolu sejdou. Momčilo říká, ať si "oni" vezmou telefony a Momčilo se 
volanému přesně ozve, kdy bude mít čas, aby dali Momčilovi i tyhle telefony a aby "jemu" dal klíče, aby se "on" 
zajel podívat na stavy. Volaný se ptá, jestli si dotyčný má stavy vyfotit, anebo aby si ty stav jenom napsal. 
Momčilo říká, ať to ("on") jenom napíše stavy vodoměrů a aby šel zítra mezi 10h a 11h "tam", tenhle Taras 
"ho" tam vezme a to je všechno. Volaný připomíná Momčilovi, aby se potom až "s ním" bude, aby se na všem 
domluvili, kde, co a jak se sejdou (volaný, Momčilo a "on"). Za půl hodiny se Momčilo ozve volanému. 
 

112. Dne 24.01.2017 v 15:52:28 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy obsahem hovoru je, že Momčilo je na Žižkově, dorazí 
"tam dolů" za 15 minut. Volaný je v "té ulici z kopce dolů, u stadionu", je na Žižkově. Momčilo to ví, dorazí 
tam, zavolá volanému. 
 

113. Dne 24.01.2017 v 16:08:47 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy Momčilo se diví, že volaný někam odjel. Volaný říká, že 
ne, jenom neodbočil, ale už se vrací, vjíždí do ulice, ptá se, kde je Momčilo. Momčilo tam bude. Volaný se ptá, 
jestli vepředu/před (nedopověděl). Momčilo to potvrzuje. Volaný tam bude za minutku. 
 

114. Dne 24.01.2017 ve 20:03:48 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající říká, že ho "tenhle" požádal, aby se zeptal, jestli 
Momčilo volal H.. Momčilo říká, že nevolal a teď zavolá H., ozve se pak volajícímu zpátky. 
 

115. Dne 24.01.2017 ve 20:20:30 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy Momčilo volanému říká, že to H. nebere, ale H. 
Momčilovi říkal, že "dnes po 13h", ale nebere to. Volaný říká, že tedy nic, pokud se Momčilo H. dovolá, ať pak 
dá vědět. 
 

116. Dne 25.01.2017 v 09:33:56 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy volaný se ptá, jestli se s nimi Momčilo domluvil. 
Momčilo říká, že ano, ale "oni" ještě nepřišli. Volaný jim teď zavolá. Momčilo dále říká, že "tohle tam" dostal, 
a "on" řekl, že je v Německu, že se dnes odpoledne ("on") vrátí a že se domluvil s "tou z obce (městského 
úřadu)". Volaný říká, že tedy dobře. Momčilo upřesňuje, že je to H., a další věc je elektřina, Momčilo ji dnes 
zaplatil u toho člověka a ten už udělal kolaudaci. Volaný říká, že je to výborné. Momčilo říká, že tedy "oni" 
dnes půjdou, pojedou, Momčilo vzal s sebou Tarase, aby "s ním" Taras šel "tam", za to Momčilo odmění Tarase 
ještě něčím, aby "s ním" Taras šel hned do PRE dnes, jakmile se vezme smlouva, aby tam šli hned. Volaný říká, 
že mu (Tarasovi) dají ještě 1000 KČ. Momčilo souhlasí, dá mu to (Tarasovi). Volaný se ptá Momčila, kdy mu 
má "zorganizovat Nemanju". Momčilo říká, že to ještě neví, ještě musí zavolat "tomuhle" a musí se zeptat, kdy 
přijede. Volaný se ptá, jestli to bude kolem 14-15h. Momčilo říká, že "on" (H.) řekl odpoledne. Volaný říká, že 
s Momčilem budou na telefonu. Momčilo říká, ať si volaný pospíší a zavolá P.. 
117. Dne 25.01.2017 v 09:39:52 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je domluva podpis smlouvy, sejdou se kolem 14-15 hod  na Černém Mostě v 
nákupním centru na poště.  
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118. Dne 25.01.2017 v 09:42:54 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému, že chce Nemanju mít na 
Žižkově před 14h. Volaný říká, že on (Nemanja) tam je, volaný mu říkal, aby tam byl celý den. Momčilo 
Nemanju vyzvedne a zavolá volanému 15 minut před tím, než Nemanju bude vyzvedávat, protože "tenhle" 
poprosil Momčila, aby jeli na Černý Most. Volaný říká, že "tihle" říkali, že přijedou, ale že s Momčilem byli 
domluveni na 10h a že se možná zpozdí. Momčilo říká, že "oni" mají pravdu, ale to nevadí. 
 

119. Dne 25.01.2017 v 10:31:04 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že smlouva s městským úřadem bude pravděpodobně až příští týden, baví se o 
přepisu elektroměru a vody. 
 

120. Dne 25.01.2017 v 11:01:06 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je nový prostor, je potřeba dělat nový elektroměr, Momčilo říká, že tam není vůbec 
elektroměr, Taras má vysvětlit, že tam není elektroměr, že je to prostor o městské části. 
 

121. Dne 25.01.2017 v 11:08:11 volá Cyril Š. z tel. Č. xxx Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem 
hovoru je, že Momčilovi nelze vytisknout smlouvu. 
 

122. Dne 25.01.2017 v 11:15:36 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Taras se ptá, jak to bude chtít platit, zda před účet nebo složenky. Momčilo to chce platit 
složenkami. 
 

123. Dne 25.01.2017 v 11:33:25 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Tarasu K.vi, kdy Taras říká, že "oni" tam budou 27.1., takže tam musí někdo být, technik přijde mezi 11-
12h, anebo tam bude "on" osobně, a musí (?) vyplnit papíry, plnou moc na toho kdo tam přijde, a "ona" říkala, 
že ten technik to může chtít, tak radši mít tu plnou moc. Momčilo se ptá, jestli tam bude volaný. Volanému je to 
jedno. Momčilo říká Tarasovi, ať dotyčného muže teď vezme, aby ten muž napsal Plnou moc na Tarase na toho 
27.01 a ať to Tarasovi taky zaplatí. Taras říká, že to musí spolu někam asi na poštu, kde lze ověřit podpis. 
Taras to zařídil a budou chodit složenky (podrobně vysvětluje celý postup). Momčilo říká, že tedy neví, "počkáme 
na Milana a uvidíme, co s tou plnou mocí, dej mi ho k telefonu, on je s tebou". Následně hovoří srbsky hovořící 
neznámý muž, kdy Momčilo říká NM, že je vše v pořádku, ale toho 27.01 tady NM musí být, anebo NM dá 
někomu plnou moc. NM může dát "jemu" (asi Tarasovi) plnou moc. Momčilo nechce "psát jeho". NM se ptá, 
komu tedy má dát plnou moc. Momčilo neví, ale "nerad bych tam dával jeho údaje". NM se ptá, jestli tedy 
"tamta paní" říkala, že tam musí být osobně. Momčilo vysvětluje, že buď by tedy NM musel být osobně přítomen, 
anebo může dát někomu plnou moc, je to jeden den, bude to ráno 10-11h, "někdo tam musí být", "on" dorazí s 
NM, aby tomuto muži pomohl, ale NM musí podepsat plnou moc, a Momčilo teď nemá čas. Momčilo konstatuje, 
že NM plánoval odjet zítra, tak ať jede pozítří. NM ale neví, jestli má autobus, musí řešit "fintu kvůli pasu". 
Momčilo říká, že NM má "autobus do Vídně každý den". NM konstatuje, že do Vídně sice jezdí autobus 
každý den, ale on potřebuje "z Vídně, z Vídně do Bělehradu". Momčilo dodává, že i z Vídně to jezdí "tam" 
každý den. NM něco zkusí najít, zavolá tomu řidiči. Momčilo říká, že se nedá nic dělat "je to pro mě 
komplikovaný". NM se ptá, jestli tady Momčilo bude 27.01. Momčilo říká, že ano, ale teď se domluví, aby "on" 
jel s NM (asi Taras s NM) a aby "tam" byl. NM souhlasí, jenom mu jde o to, jestli se sejdou "tam". Momčilo 
říká "to se ještě domluvíme" a ptá se, jestli NM má všechny papíry u sebe. NM to potvrzuje. Momčilo říká, že 
tedy dobře, ať si je hlídá (papíry). Momčilo si znovu žádá Tarase k telefonu. Momčilo říká Tarasovi, že "on" 
(NM) tady bude 27.01 a Taras "tam" pojede, aby překládal, a "on" to podepíše, ale Taras ať nedává své údaje 
nikam. Taras souhlasí. 
 

124. Dne 25.01.2017 ve 12:24:58 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 
L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající se ptá, jestli "tenhle" musí zůstat na pátek, 
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anebo může přijet i "tenhle druhý", ohledně toho plynu dole, co Momčilo a někdo další podepisovali. Momčilo 
tomu nerozumí, ptá se, jestli volající myslí na "jeho a Tarase". Volající říká, že ano. Momčilo říká, ať "zůstane, 
to je pozítří, ať zůstane, je to pro mě komplikovaný", Momčilo by to nestihl a musela by se dělat Plná moc, takže 
ať "zůstane" (někdo), každý den "dolů" jezdí autobusová linka, takže zítra ráno v 10h a je to taky lepší, 
protože když "on" začal podepisovat, tak ať to "on" podepisuje dál a Plná moc bude tam, kde to musí být. 
Volající souhlasí. Momčilo teď jde "s inženýrem" a v 15h jde s "milionářem". Volající říká, že "tenhle" je tam 
doma, je připravený a čeká na Momčila, až bude. Momčilo říká, že "on" se má ozvat a pak jedou nahoru, 
všechno nachystal a měl problém s vytištěním té smlouvy od advokáta, chyba systému v kopírování, tak tam 
Momčilo strávil hodinu a půl. Volající vyrazí za asi tak dvě hodiny. Momčilo říká, že bude tady ve městě a ať se 
volající ozve. Momčilo opakuje, že se H. má ozvat. 
 

125. Dne 25.01.2017 ve 13:52:35 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž 
(NM) podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volaný je na Žižkově a vyjíždí "mimo město". Momčilo 
tam teď přijede a žádá volaného, aby se spolu zítra slyšeli kolem 11h, aby šli zařídit tu elektřinu, anebo dříve, 
protože Momčilo neví, do kolika tam pracují, zítra je čtvrtek, tak by tam měli mít normální pracovní dobu. 
Volaný souhlasí a ptá se, jestli tedy kolem 11h (nedopověděl). Momčilo říká, že se s volaným uslyší kolem 10,30h 
a volaný pak "jemu" (někomu dalŠ.) řekne, v kolik (nedopověděl). Momčilo se ptá, jestli "on" tam umí přijet 
sám nebo ne. Volaný neví ani, "kdo to je", ale dá Momčilovi vědět, během dne, teď rychle. 
 

126. Dne 25.01.2017 ve 14:55:55 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy obsahem hovoru je přípojka vody do baráku, kdy její cena bude 
stát kolem 25 tisíc, kdy Momčilo uvedl, že to přiveze v pondělí. 
 

127. Dne 25.01.2017 v 15:00:47 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo volanému říká, že teď mluvil s H.em, je 
potřeba, aby Momčilo v pondělí vzal s sebou 27.000 na tu "vodu" a "on mu říká" (nedopověděl), někdo asi 
řekne H., kolik to bude stát, "jakoby dejte na tu palivo, na tohle a na tamto, abych měl na náklady", takže 
Momčilo chce po volaném asi tak dva, tři tisíce, a až se Momčilo vrátí, uvidí spolu (Momčilo a volaný), aby to 
Momčilo pro volaného mohl všechno "dokončit" (zařídit). Volaný souhlasí. Momčilo se tak domluvil, že v pondělí 
"až tam pojedeme", tak "mu" Momčilo dá "to" a "on to pak hned dá jí a on se s ní na všem domluví" a pak se s 
ním Momčilo domluví, detaily a to je všechno. Volaný se ptá, jestli už se Momčilo viděl s "tímhle". Momčilo říká, 
že ještě ne, Momčilo tam jede a "on" říkal kolem 15h, ale "on" se ještě neozval a Momčilo s dalším mužem už 
tam vyrazili a teď uvidí. Volaný říká, že se spolu uvidí, volaný je na cestě. Momčilo říká, že to platí, ať se volaný 
ozve, protože Momčilo má nějaké povinnosti. 
 

128. Dne 25.01.2017 v 15:02:27 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Cyrilu Š., kdy Momčilo říká Š., že bude před poštou za 15 až 20 minut. 
 

129. Dne 25.01.2017 v 15:32:34 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý srbsky hovořící muž (NM) 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo dělá "smlouvy". Volající říká, že "on" neví, kde "to je", 
a volající "mu" řekl, aby na Momčila počkal před vchodem do (nesrozumitelné) v 11h. Momčilo říká, že je to tam 
v kruhu (nesrozumitelné), ale nějak se (nedopověděl). Volající se ptá, jestli Momčilo chce, aby "mu" řekl někde 
jinde. Momčilo říká, že ne, volající ví, že je to blíž k volajícímu. Volající to ví a ptá se ještě jednou, kde se 
Momčilo chce sejít s "ním", kudy Momčilo přijede. Momčilo neví, jestli tam bude přesně v 11h, ale může to být 
někdy kolem 11h, aby "on" tam byl. Volající říká, ať se Momčilo ještě ozve, kdy přesně má říct tomu dalŠ. 
muži, aby dotyčný na Momčila počkal. 
 

130. Dne 25.01.2017 v 15:44:32 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému, že "smlouvy s člověkem 
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jsou podepsané, všechno v pořádku", s tím, že jsou tady dvě smlouvy, jednu smlouvu platí advokátovi "on" a 
druhou smlouvu "platíme my", "tak to říká on" a smlouva, kterou platí Momčilo a další, stojí 7.300. Volaný 
souhlasí. Momčilo má peníze u sebe, protože se ten člověk ptal, jestli to Momčilo zaplatí. Volaný říká, ať to 
Momčilo zaplatí. Momčilo říká, že tedy ok. 
 

131. Dne 26.01.2017 v 15:00:57 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy obsahem hovoru je, Momčilo s volaným řeší zelenou kartu 
a číslo smlouvy o pojištění, ale volaný to neumí najít. Volaný uvádí číslo smlouvy o pojištění: 632 699 1112 a 
ještě jedno číslo: CZ-0010- a další muž na straně volaného, neví, jestli to číslo souvisí s pojišťovací smlouvou, ale 
je uvedeno hned vedle. Momčilo dodává, že toto číslo je před tím druhým číslem a ptá se znovu na číslo zelené 
karty, ale volaný a další muž to neumí najít. Momčilo říká, že to nevadí, pak to dopíšou. 
 

132. Dne 26.01.2017 v 15:56:15 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Tarasu K.vi, kdy Momčilo volá Tarasovi, že mu volal Stefan, že tam zamrzla voda. Taras říká, že tam musí 
být 8-10, Momčilo mu to řekne. 
 

133. Dne 26.01.2017 v 15:57:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem mimo jiné je, že Milan L. se ptá, jestli se 
ozval ten H.. Momčilo říká, že dnes ne, ale slyšeli se. Milan se ptá, kdy má tomu H. dát "těch 30.000". 
Momčilo říká, že v pondělí, podle dohody, až tam "pojedeme v pondělí". Milanovi už je to jasnější, jinak to 
pochopil, že je třeba dát peníze dnes. Momčilo říká, že dnes ne, ale v pondělí. Momčilo řeší vše před odjezdem. 
Milan říká, že se tedy uslyší o něco později. Momčilo souhlasí. 
 

134. Dne 27.01.2017 v 10:00:23 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy obsahem mimo jiné je, že Milan odpočívá, je doma. 
Momčilo "tam" odveze Tarase, ten "tam" musí být v 11h. Milan říká (nesrozumitelné). Momčilo dále Milanovi 
říká, že mu před chvílí psal "inženýr" a že Milan a Momčilo tam musí "vhodit" ještě dvě firmy, protože je to "na 
knop", jenom jedna má "plus" a Momčilo volal "tomuhle", "uděláme nějakou dohodu", aby "mi dnes našel, 
nemá to cenu, je to na knop, je jedna, všechno bude, každá bude v každý a to je už trošku, rozumíš?“. Milan 
chápe, souhlasí. Momčilo ale najde nějaké "normální", aby se nic neplatilo. Milan souhlasí. Momčilo jede tam a 
pak má dnes velký fofr, ale nějak to (nedopověděl). Milan se ptá Moma, co si myslí, kdy zapnou elektřinu. 
Momčilo říká, že snad hned, jakmile namontují elektroměr, tak zapínají elektřinu. Momčilo jede ve 12h na 
letiště a ve 14h je "tam", v 15h (nedopověděl), Momčilo teď čeká, že se "on" ozve za hodinu a pak se Momčilo 
pojede domluvit "s ním" a dnes odpoledne bude muset Milan (nedopověděl) a ptá se Milana, jaké má povinnosti. 
Milan říká, že dopoledne je volný a odpoledne bude mít nějaké povinnosti. Momčilo "mu" dnes bude potřebovat 
zaplatit, ale nejdříve "se domluvím, aby nám to dal za nějakou menší cenu". Milan souhlasí, ať se Momčilo "s 
ním" na všem domluví - co a jak – a ať se pak ozve Milanovi. Momčilo dodává, že pokud tady Milan není, tak 
"mu" Momčilo řekne, že dnes večer, až Milan přijede. Milan říká, že je to jedno, ať se Momčilo ozve, jakmile se 
"s ním" domluví a Milan pak (nesrozumitelné). Momčilo říká, že mu "on" slíbil, že se ozve za půl hodiny až 
hodinu. Milan opakuje, ať se Momčilo ozve, až se Momčilo "s ním" uvidí a jestli Milan tady bude (nedopověděl). 
Momčilo přeruší Milana – "no, není co, zkusím prolézt / to vyřídit - dva kusy za šest stovek, jestli můžu, takže 
mu to snižuju" a "to je pro nás lepší, než všecko tohle ostatní". Milan souhlasí, tedy aby nedávali teď, kolik dali 
(nedopověděl). Momčilo doplňuje, že to v žádném případě, takže to zkusí. 
 

135. Dne 27.01.2017 v 10:31:04 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy volaný je doma. Momčilo se ptá, kde je volaný, Momčilo 
se s ním potřebuje podívat na ty papíry. Momčilo se ujišťuje, že je volaný u sebe doma. Volaný to potvrzuje. 
Momčilo by volanému řekl, kam má přijet, tak se ptá, jestli volaný má auto a navigaci. Volaný má auto, ale 
nemá navigaci. Momčilo říká, že je "to tam" blízko Momčila, je to Radhošťská, jestli volaný ví, kde to je. 



32                                                     41 T 8/2019 
 

Shodu s prvopisem potvrzuje : H. Hohinová 

Volaný se ptá, jestli je to na Floře. Momčilo upřesňuje, že je to "ulice paralelní se mnou", stejně jako Momčilova 
ulice směrem nahoru, do kopce, ale od Momčilovy ulice je to druhá ulice směrem do centra, je to Radhošťská číslo 
5, volaný tam uvidí Autoškola. Volaný se ptá, "jak tam byl ten podnik?". Momčilo to potvrzuje a tam je Erol, 
má tam dělníky, kteří rekonstruují ten prostor. Volaný to najde, ptá se, kolik na to má času. Momčilo říká, že to 
volaný má zavézt k Erolovi v následující půl hodině, a Erol to zkusí udělat bez malého techničáku a jestli se to 
někde "zadrhne", tak nic. Volaný se Momčilovi ozve, až tam bude. Momčilo se dále ptá volaného, kde má 
smlouvu, Momčilo si tu smlouvu potřebuje vyfotit. Volaný se ptá, o jakou smlouvu jde. Momčilo říká, že smlouva 
na dům. Volaný má smlouvu u sebe. Momčilo chce, aby volaný přinesl taky smlouvu, Momčilo dorazí za Erolem 
za půl hodiny, anebo někam, protože si Momčilo potřebuje vyfotit smlouvu. Volaný bude na místě za půl hodiny. 
Momčilo dodává, že tam bude za 45 minut. 
 

136. Dne 27.01.2017 v 15:01:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému srbsky hovořícímu muži (NM), kdy volaný vyrazil "mimo město". Momčilo oznamuje 
volanému, že už je "to" hotové, "on" to přihlásil, Momčilo to vezme a pak ať se volaný dnes večer ozve, aby mu to 
Momčilo dal, anebo zítra. Volaný se ptá, o co jde. Momčilo říká, že doklady, je to přihlášené. Volaný říká, že 
buď dnes večer, nebo zítra, dnes má volaný fofr. Momčilo souhlasí. 
 

137. Dne 27.01.2017 ve 21:17:44 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 
L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Milan L. volá Momčilovi, kde je. Momčilo si do 
nového bytu přestěhoval pár věcí, které potřebuje. Milan byl s "kamarádem něco mimo město" a teď jede do města. 
Momčilo se ptá, kam pojedou (myslí na Milana a "kamaráda"). Milan ale upřesňuje, že "kamarád tam zůstal" 
a Milan jede ještě něco "dokončit" a chtěl se Momčila zeptat, "co tenhle udělal, vyřídili jste to dneska?" Momčilo 
říká "všechno je vyřízené". Milan se ptá "a co, je to zaplý?" Momčilo říká "je to zaplý, máš tam elektřinu". 
Milan říká, že je to super. Momčilo říká, že tam Milan má elektřinu, všechno má. Milan říká, že se spolu s 
Momčilem uslyší později, a zítra se uvidí. Momčilo říká, že možná pojede do města, teď uvidí. Milan bude ve 
městě za hodinu až hodinu a půl. Uslyší se a uvidí spolu. 
 

138. Dne 28.01.2017 v 19:56:54 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Milan je na Letné. Momčilo je "s kamarádem" 
na Náměstí Míru. Milan se ptá, jestli je Momčilo s "naším tamtím kamarádem". Momčilo to potvrzuje. Milan 
se ptá, jestli pro něj spolu přijedou "kamarád" a Momčilo. Momčilo říká, že to sice můžou, ale Momčilo má 
nějakou povinnost a zítra odjíždí na celý den, vrací se až večer, tak se chtěl s Milanem vidět. Milan souhlasí, ať se 
Momčilo staví na 5 minut, aby se viděli, protože Milan nemá auto, dal auto "jemu". Momčilo souhlasí. Milan 
dodává, že "on" má auto u Ivana, takže "mu" Milan půjčil auto, a stejně teď chtěl "jeho" poprosit, aby pro něj 
(pro Milana) přijel, anebo ať přijede Momčilo, aby se pak sešli, jak chce Momčilo. Momčilo jede /nedopověděl, 
mluví paralelně s "kamarádem" ve své bezprostřední blízkosti/ a ptá se, jestli je Milan na (čísle) " 1 nebo 32". 
Milan říká, že na "32". Momčilo dorazí za zhruba 10 minut.  
 

139. Dne 28.01.2017 ve 20:09:24 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo už dorazil a je před domem. 
 

140. Dne 28.01.2017 ve 20:36:29 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 
L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Milan volá Momčilovi, že má "34, ale to je vše, co 
mám" a neví, jestli (nedopověděl), tak uvidí. Momčilo říká, že tak tedy nic. Milan říká, že Momčilovi zítra ještě 
poví, jestli bude něco (nedopověděl). Momčilo říká "tak to zaokrouhlíme, 30, kolik je 30?" Milan říká, že "ne, 
ale myslel jsem si, protože je 1800" a Momčilo doplňuje "abysme mu dali 900, půlku?" Milan to potvrzuje a 
dodává, že "půlku teď a půlku, tak a pokud ne, tak uvidím, možná ještě něco brácho, zítra vemu, takže nic, 
zítra se ještě uslyšíme a na všem se domluvíme". Momčilo říká, že tedy ok.  Milan říká "víš, protože potřebuju, 
abych dal tobě, rozumíš, a potřebuju" (nedopověděl). Momčilo tomu rozumí, že Milan nemůže být bez peněz. 



33                                                     41 T 8/2019 
 

Shodu s prvopisem potvrzuje : H. Hohinová 

Dále se Momčilo ptá "a kolik je 900, kolik to vychází, 900 ?" Milan říká, že "914 vychází...eee, 34.000". 
Momčilo se ptá, jestli je to "zaokrouhleno". Milan říká, že "914 teda...eee...tak nic, já uvidím, možná ještě zítra 
něco...budu...aaa abysme viděli, abysme viděli takhle, jak jsme o tom dneska mluvili, abysme mu dali eee... 
zaokrouhleně, ale dám ti ještě vědět". Momčilo souhlasí. Milan tedy dá Momčilovi vědět zítra. Momčilo říká "tak 
jo, tak kolik můžeme". Milan říká "tak to je vono / všechno, jo, takže se zítra uslyšíme, a konečně vše 
domluvíme". Momčilo souhlasí a dodává, že se vrací zítra večer. 
 

141. Dne 29.01.2017 v 19:01:35 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan L., 
nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo se blíží ke hranicím. Milan se ptá, jestli se chce 
Momčilo sejít dnes večer nebo zítra. Momčilo říká, že zítra a zároveň se ptá "je všechno stejný, situace?" Milan 
říká, že situace je stejná jako včera, jak spolu mluvili. Momčilo říká, že tedy dobře, ať Milan přijede 
(nedopověděl). Milan dodává "takže abysme mu dali, tak jak jsem ti včera říkal, jak jsme o tom mluvili". 
Momčilo říká, že tedy dobře a navrhuje, aby se sešli v 10h tam u směnárny. Milan navrhuje, aby si ráno v 9h 
ještě zavolali. Momčio souhlasí, a sejdou se tam v 10h a ať Milan přivede s sebou "toho malýho". Milan souhlasí. 
Momčilo říká, že ten ("malý") musí mít doklad a nic jiného, a aby to pak ráno stihli, aby tam byli v 11h, ráno 
se spolu ještě domluví, co je třeba a tak. 
 

142. Dne 30.01.2017 v 09:10:18 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy Momčilo volá Radkovi H., a H. očekává, že Momčilo přijde 
před 11h, tj. v 10:45h do kanceláře k H. a pak půjdou k advokátovi, který je "3 minuty chůze" od H.ovy 
kanceláře. Momčilo přijde, ale má problém s penězi - vše urychlil, protože odjíždí, ale má jenom 800.000 Kč, 
které H. dá dnes, a něco sepíší, a za několik dní přijede "ten kamarád" a dá H. zbytek, a bude to každým 
dnem. H. říká, že ty "smlouvy jsou vymyšleny tak, že bysme teď měli vložit v lednu 1.040.000 na ty účty". 
Momčilo říká, že tolik nemá. H. říká, že se to bude muset předělat (smlouvy). Momčilo teď půjde do směnárny, 
"on" tam teď přijede a smění peníze, a 800.000 dnes Momčilo bude mít a každým dnem dorazí zbytek, takže 
H. navrhuje, aby se domluvili, že někdo přijede za týden, Momčilo bude na telefonu, ten někdo dá H. zbytek a 
H. podepíše všechno, anebo si advokát řekne, co. H. říká, že je to "v pohodě", domluví se u toho advokáta, 
protože stačí, když ty peníze bude mít a půjde je vložit na ty účty, kam se mají vložit, to se v té smlouvě vyčte, ať 
Momčilo přijede a domluví se spolu. Momčilo ještě konstatuje, že u H.a "má těch 25.000" na tu vodu a domluví 
se na všem. 
 

143. Dne 30.01.2017 v 09:18:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Milan L. je doma a je nemocný, ale Milan L. 
přiveze "jeho" sem, protože Milan L. nemůže jezdit nikam, tak ať Momilo Iv. přijede za Milanem L.. L. říká, 
že "mu" Momčilo Iv. mohl říct, protože to není podstatné, ale ať Momčilo přijede za L., ať vejde dovnitř, volaný 
teď sejde dolů za 5 minut.  
 

144. Dne 30.01.2017 ve 13:53:23 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan 
L., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Volající říká, že "tihle" skončili a chtějí zavézt 
dodávku na opravu. Momčilo se ptá, co je třeba opravit. Volající upřesňuje, že je třeba opravit ruční (brzdu), 
nějaký kloub, servis. Momčilo teď zavolá tomu (prodávajícímu dodávky). Následně v 13:55:15 hodin 
samostatně trestně stíhaný Milan L. posílá SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv. s obsahem 
Termostat, rozmrazovač (anebo nemrznoucí kapalina), kloub, ruční (brza), servis. 
 

145. Dne 30.01.2017 ve 13:55:38 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
ohledně servisu na Fiat Ducato. 
 

146. Dne 30.01.2017 ve 13:56:46 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že servis je mimo Prahu, v 
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Brandýse nad Labem, musí se domluvit (objednat) termín, tady to takhle nejde, hned, "to jde jenom u Ivana...teď 
hned". Momčilo dostane telefon (pošle mu prodávající auta) a Momčilo to domluví. Volaný souhlasí. Momčilo 
říká, že se s volaným "později uvidí.. tam". Volaný souhlasí. 
 

147. Dne 30.01.2017 v 17:21:25 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Milan L., 
nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo připravuje papíry, ještě ani není doma, nemá 
ani sbaleno, letí ve středu v 15h. Milan se ptá, jestli chce Momčilo odvézt. Momčilo souhlasí. Dále Milan říká, že 
přišel "vzkaz na tamten sklad - máme pro Vás připravenou podepsanou smlouvu na sklad, k vyzvenutí". 
Momčilo vysvětluje, že přišla tedy smlouva. Milan se ptá "tak co má dělat?“ (někdo další). Momčilo říká, že to 
dotyčný musí vyzvednout. Milan říká, že to nespěchá, "on" dorazí asi tak za dva, tři dny. Momčilo říká, že to 
může, musí se tam objevit, ale je třeba, aby tam zašel, aby to vyzvedl (někdo další, ne volající). Milan se ptá, jestli 
tam jak je (nedopověděl). Momčilo upřesňuje, že za tou paní a ptá se, kdo je tam podepsaný. Milan říká že 
"Laura Z." a Momčilo ho opraví – Laura Ž., je to tatáž paní. Milan říká, že si tedy "víc" až se spolu uvidí. 
Momčilo říká, že se spolu uvidí později, Momčilo se volajícímu ozve a v úplném závěru hovoru Momčilo oslovuje 
volajícího přezdívkou "Lule". 
 

148. Dne 31.01.2017 v 16:01:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Momřilo lítá, nezastavuje se, sděluje Milanovi, že 
byl s "inženýrem" a ten má ještě "jeden o 108 m" (asi 108 m2) tam dole, takže Momčilo řekl inženýrovi, aby 
"ho hned", takže "vhodí tam i jeho". Milan souhlasí. Momčilo říká, že je to pro Milana ještě jeden plus. Milan 
říká, že je to skvělé. Momřilo říká, že je tam trošku fofr, protože tam to někdo chce vzít na taneční studio, ale 
Momčilo "mu" řekl, ať je "tam vyhodí". Milan souhlasí. Momčilo říká, že je to tedy vítané (pravděpodobně další 
"obchodní" prostory) a ještě se s inženýrem dohodne, protože se nedomlouval, co a jak, ale ještě se s ním domluví. 
Milan říká, že se stavil tady "něco u kamaráda", tak až Milan všechno dokončí, ozve se Momčilovi, aby se spolu 
viděli. Momčilo říká, ať se tedy Milan ozve, ikdyž Momčilo má hrozný fofr, tak se musí spolu vidět "i ohledně 
tohole i ohledně tohohle" a teď uvidí s tím inženýrem. Milan říká, že se stejně spolu uvidí, ptá se, jestli tedy 
Momčilo chce, aby ho Milan odvezl zítra. Momčilo říká, že chce a ptá se, jestli Milan potřebuje auto a jak to tedy 
udělají. Milan říká, že mu Momčilo může nechat auto. Momčilo souhlasí, domluví se, pro Milana to nebude 
problém (nechat auto). Milan říká, že bude tady a pokud Milan pojede "dolů", tak nechá auto u sebe v garáži. 
Momčilo říká, že nemusí autem jezdit po městě každý den, může ho používat, a pokud někam pojede, ať ho 
vezme, to nevadí, pokud jede ale někam "dál", ať odveze auto nahoru k Tarasovi. Milan tomu všemu rozumí. 
Momčilo říká, ať se Milan tedy ozve, uvidí "s ním" (asi s inženýrem), co "on" chce, ale v zásadě se domluví "za 
nějaký normální prachy". Milan souhlasí, konstatuje, že se uvidí buď později, anebo zítra. Momčilo ale trvá na 
tom, že později (se uvidí), protože zítra musí Milan dát Momčilovi, aby dal "tomuhle" peníze. Milan souhlasí. 
 

149. Dne 01.03.2017 v 10:40:37 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřině P., ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Kateřina P. sděluje Momčilovi, že je tam nějaký 
doplatek za RADARKO (firma), dále řeší dokumenty a doplatek. Dále řeší prodej Momčilovi společnosti (kde 
je jednatel) člověku, který není v Čechách. Na společnost je exekuce, která bude doplacena. P. zjistí další. 
 

150. Dne 04.03.2017 v 18:38:28 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Taras říká, že je to na Zličíně. Momčilo říká, že neví, aby si to zadal do 
navigace, a pak mu má zavolat a on mu donese klíče. Dále v 19:55:51 hodin a ve 20:09:13 hodin volá 
podezřelý Momčilo Iv. Tarasu Konenkovi a naviguje ho do místa pro vozidlo Fiat Ducato. 
 

151. Dne 06.03.2017 v 10:16:32 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy obsahem hovoru je nemovitost v Klobukách a problematika 
vodovodní přípojky.  
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152. Dne 06.03.2017 v 10:23:22 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petře Š., kdy obsahem hovoru je mimo jiné financování a dokončení koupě nemovitosti Hradišťko II. 
 

153. Dne 06.03.2017 v 15:12:19 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že Taras dostal číslo na správce baráku, pošle to Momčilovi a ten tam zavolá. 
 

154. Dne 06.03.2017 v 15:15:26 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Tarasu K.vi, kdy Momčilo sděluje Tarasovi, že majitelem je městská část Praha 3, a aby tam Taras nechodil a 
nevolal Taras sděluje, že budou tam chtít jeho (někoho třetího, aby to podepsal). Momčilo sděluje Tarasovi, aby 
tam nevolal ze svého telefonu, že on (někdo třetí), přijede dnes večer a tak tam zítra s Tarasem zajde. Hlavně 
nemá Taras volat ze svého telefonu, má zavolat z jeho (někoho třetího). 
 

155. Dne 07.03.2017 v 09:22:44 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Jaroslavě Frkalové, advokátce, kdy Momčilo byl u Frkalové před 2-3 lety přes DRAGANA, kamaráda a 
teď Momčilo potřebuje pomoc od Frkalové. Jde o to, že "včera policie zastavila známého na ulici, kontrola 
dokladů...on dal pas a on má zákaz pro EU, tak ho zavřeli a nevíme, co máme dělat". Frkalová se ujišťuje, že 
dotyčný muž má zákaz pro EU. Momčilo to potvrzuje. Frkalová za chviličku pošle číslo na svého "kamaráda", 
a ten dělá "cizinu". Momčilo se odkáže na Frkalovou. 
 

156. Dne 07.03.2017 v 11:58:05 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Andrijane R., nar. xxx, resp. N. R.ovi, nar. xxx, kdy Momčilovi jde o člověka od Momčilova kamaráda, 
kterého policie kontrolovala u Palladia, ten člověk ukázal pas, ale má zákaz a policie ho hned odvedla - 
Kaplanova, Chodov. Momčilo se ptá, jaký je tady postup, protože ten člověk sice nemá zákaz v Česku, ale má 
zákaz v Řecku. N. říká, že je to "maření úředního rozhodnutí" a tady nebudou problémy. Momčilo se ptá, co se 
tady bude dít, aby dotyčného vyhostili. N. radí sehnat advokáta. Momčilo říká, že sehnali advokáta, nějakou 
paní. N. říká, že na to nemůže být kterýkoliv advokát. Momčilo říká, že "oni jsou dobrý", a hlavně aby ta 
advokátka urychlila proces, aby ho co nejdřív vyhostili. Momčilo říká, že ano, "a co by jinýho?" N. se ptá, jaký 
pas ten muž má. Momčilo říká, že má srbský pas. N. se ptá, na jak dlouho ten člověk má zákaz v Řecku. 
Momčilo říká, že mu ten zákaz má každou chvilku vypršet. N. říká, že to není problém, že by ale byl problém, 
kdyby měl i zákaz v Česku. N. se ptá, kdy to bylo, ale určitě ten muž bude vyhoštěn. Momčilo říká, že to bylo 
včera odpoledne. N. říká, že toho muže dnes asi pustí. Momčilo říká, že advokátka slíbila, že dnes zavolá. N. 
říká, ať advokátka nevolá, ale ať zajede na policii. Momčilo říká, že ta advokátka tam dnes nemůže zajít, ale 
zajde tam zítra. N. říká, že dotyčného muže nemůžou držet tak dlouho, ale dnes ho pustí, buď ho pošlou na 
Ruzyni na "deportovací vazbu" anebo ho "pustí". Momčilo říká, že advokátka bude volat dnes a bude vědět a 
řekne "nám, co je". N. se ptá, jestli ten muž něco udělal. Momčilo říká, že ten muž nic neudělal, šlo o obyčejnou 
kontrolu (dokladů). N. se ptá, jestli ten muž má razítko, jak přijel, kde. Momčilo to neví, protože toho muže 
nezná, ale Momčilovi volal kamarád. N. říká, že ten člověk pravděpodobně ví, co má říct. Momčilo říká, že 
policie tomu asi neuvěří, ale to nevadí. 
 

157. Dne 07.03.2017 ve 12:47:44 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je prostor na adrese Zelenky Hajského 4, Praha 3. Ve 14:39:16 hodin volá 
podezřelý Momčilo Iv. Tarasu K.vi ohledně prostoru na výše uvedené adrese. 
 

158. Dne 07.03.2017 v 15:46:48 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřiny P., kdy Momčilo volá paní P., že dorazí a říká, že "tam přišla pošta na několik firem, MONDE 
PRAGUE (nebo Monde, Prague jako dvě různé firmy) a tak", tak Momčilo prosí, aby mu to P. připravila a 
ještě se s ní chce domluvit ohledně dalších věcí. 
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159. Dne 07.03.2017 v 16:14:34 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Olgy Saviny K., kdy Momčilo teď jede do kanceláře, "do té/k té, co zakládám firmy" a pak jede vyměnit 
peníze a jede v 17,30 hodin ohledně televize a teď zavolá Tarasovi, aby zjistil, co tam je, pak dorazí domů. Olga 
předává Tarase, protože něco chce. Momčilo říká, že mu volá "ten" ohledně té advokátky, tak jestli se advokátka 
ozvala. Taras říká, že advokátka tam volala a akorát volala Tarasovi, sdělila Tarasovi, že ohledně toho muže 
poslali dotaz do Řecka, ale z Řecka ještě neodpověděli, tak teď po tom muži chtějí, aby "vypovídal", takže se 
Taras ptá, jestli Momčilo a další (Taras mluví v množném čísle) tomu muži můžou zavolat, aby něco neřekl 
špatně, a advokátka se ptala, kvůli čemu to je, ale Taras říká Momčilovi, ať se té advokátce Momčilo a další 
ozvou, ať si všechno řeknou. Momčilo se ptá, jestli ten člověk nemá razítko v pase. Taras se ptá, jestli ten člověk 
nemá razítko. Momčilo si myslí, že nemá. Taras říká, že právě proto. Momčilo ale neví podrobnosti, "musím se 
sejít s tím (nedopověděl)" a Taras na to navazuje, že advokátka říká, že taky nic neví, ten člověk (zadržený) teď 
bude "vypovídat", dostal tlumočníka, bude vyslýchán na policii, tak je otázka, jestli tam budou ochotní, protože 
ten muž neví o žádném obhájci. Advokátka ale řekla, že ji vzal známý zadrženého, ale nic o tom neví a neví, 
čeho se chytit. Momčilo se ptá Tarase, co "máme dělat, proto jsme volali advokáta, ona tam měla jít (není slyšet)". 
Taras říká, že se ta advokátka nemá čeho chytit – jak dlouho je ten muž tady, kvůli čemu má ten zákaz, to ta 
advokátka má všechno vědět. Momčilo to ale říkal a může zavolat té advokátce, aby jí sdělil, že ten zadržený má 
zákaz od doby, co "tam byl na fotbalovém utkání". Taras to advokátce říkal, ale chtělo by to sejít se s ní a říct jí 
to na rovinu, jak to je a teď když ten muž bude vyslýchán bez obhájce, potom už to půjde těžko změnit. Momčilo 
říká, že proto tam advokátka měla zavolat a měla sdělit (policii), že nemá být vyslýchán bez advokáta. Taras 
říká, že ten muž přece ani neví, že ho někdo bude zastupovat. Momčilo říká, že ten muž podepíše plnou moc, 
pokud ona řekne, že ji poslali kamarádi. Tarasovi volá advokátka. Momčilo počká na telefonu, dokud Taras 
nedokončí hovor s advokátkou. Taras během hovoru s advokátkou zmiňuje, že by advokátce zavolal "kamarád" 
a to za chvíli. Taras teď Momčilovi pošle číslo a ať Momčilo zavolá, advokátka řekla Tarasovi, že tam teď může 
jet, dotyčný muž tam teď "vypovídá", ale ať se Momčilo domluví s advokátkou, nebo jestli tam Momčilo pojede, 
Taras se ptá, jestli ten muž umí anglicky, jak se domluví s advokátkou. Momčilo říká, že ten muž se anglicky 
dorozumí a Momčilo jde hned volat advokátce. 
 

160. Dne 07.03.2017 v 16:23:06 hodin posílá SMS zprávu Taras K. z telefonního čísla xxx 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx o obsahu xxx. 
 

161. Dne 07.03.2017 v 16:23:16 hodin volá Momčilo Iv., nar. xxx, na tel. číslo xxx Janě 
Volfové, advokátka, kdy Momčilo uvádí, že má telefon od Tarase K., a že ho poprosil známý, protože je ten 
člověk jeho známý, protože včera u Palladia byla kontrola dokladů a "oni" zjistili, že "on" má zákaz, tak "ho" 
odvedli a "on" má zákaz tak, že v Řecku byl na nějakém fotbale a něco provedl, Momčilo neví, co. Advokátka 
předpokládá, že se jednalo o nějaké trestní řízení a že dotyčný muž dostal trest. Momčilo teď psal tomu 
kamarádovi, že bude mluvit s advokátkou a "kde je, že by se potkali, protože Momčilo neví podrobnosti a "ani 
on, ani ten druhý nemluví česky", proto poprosili Momčila. Momčilo dále říká, že zaplatí (ten známý) advokátce, 
kolik je třeba, jestli advokátka může zajít za dotyčným mužem, protože ten mluví trochu anglicky, tak aby 
advokátka pomohla k tomu, aby toho muže poslali co nejdříve domů. Advokátka se ptá, jaký je cíl – kromě toho 
že ho dostane z detence" – jestli se dotyčný muž chce vrátit zpátky, jestli tady byl na nějakém výletu. Momčilo nic 
z toho neví, musí se teď sejít (nedopověděl), ale ať advokátka řekne, kde má kancelář a Momčilo vezme s sebou 
kamaráda toho zadrženého muže a přijedou za advokátkou. Advokátka souhlasí a omlouvá se, že za 
zadrženým mužem nemohla vyrazit hned a už má zprávu od policie, že už dotyčného muže vyslechli, tak 
advokátka doufá, že tam neřekl věci, které by mu mohli uškodit. Momčilo říká, že ten muž není blbý, ale neví, 
jak to dopadne. Advokátka uvádí adresu Havlíčkova 15, advokátní kancelář Kaiser, 1. patro. Momčilo dorazí 
do hodiny. 
 

162. Dne 07.03.2017 v 17:10:52 hodin volá advokátka Jana V. z tel. čísla xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Jana V. volá Momčilovi. Momčilo říká, že už "vyzvedl" toho kamaráda a jedou 
za volající, budou u ní za 10-15 minut. Momčilo říká, že "on" se ozval, "oni" mu vrátili telefony, ozval se a 
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říkali, že ho pustí v 20h. Volající to právě chtěla probrat – "pan J. má štěstí, že se dostal ke skvělému člověku, 
tohle je dost nevídaný na tom ministerstvu, takže ten člověk mi poskytl informace, ačkoliv samozřejmě nesmí, 
takže to nikomu neříkejte, prosím Vás, ale každopádně mi řekl, že teda už, už ho propustí". Momčilo už jede 
za volající a "něco Vám dáme, protože jste nám dělali a domluvíme se". Volající říká, že volá jen proto, aby 
Momčilo a další nejeli zbytečně, že to takhle dopadne. Momčilo říká "ne, ne, ne, my přijedeme, protože Vás 
budeme potřebovat určitě furt". Momčilo děkuje, "přijedeme". 
 

163. Dne 07.03.2017 v 17:58:55 hodin volá advokátka Jana V. z tel. čísla xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Jana V. volá Momčilovi, jen aby se zeptala – "já se omlouvám, jenom jsem chtěla 
říct, vy jste mi tu nechali 5000, víte o tom?" Momčilo to potvrzuje. Advokátka se ptá, jestli to bylo záměrně a 
Momčilo odpovídá, že ano, to je pro ni, protože (nedopověděl). Jana děkuje a loučí se. 
 

164. Dne 07.03.2017 v 18:29:37 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Taras se ptá Momčila, jestli už ji Momčilo našel (advokátku). Momčilo říká, že ano, byli u ní, 
oni ho už pustí, ona tam mluvila s někým, ona zná toho, u koho on byl, na (nesrozumitelné), on má zákaz pro 
Řecko, nemá pro EU, tak oni ho teď ve 20h pustí, už mu dali i papír, že ho pustí, tak Momčilo s někým dalším 
jeli za advokátkou a ta si řekla o 4000 a Momčilo (a někdo další) jí dali 5, protože "budeme potřebovat ještě" 
(advokátku). Momčilo se ptá, co teď Taras dělá. Taras je teď v práci. Momčilo se ptá "a Ivan je taky v práci?" 
Taras říká, že taky. Momčilo se ptá, co zítra, v kolik hodin Taras může. Taras se ještě ani neptal, zastaví se u 
Momčila v devět hodin a zítra do oběda nebo po obědě, ale "jemu je to jedno, on je doma". Momčilo říká, ať si 
Taras řekne, hlavně aby se to vyřešilo. Taras Momčilovi dnes ještě zavolá, až bude doma. 
 

165. Dne 08.03.2017 v 11:29:33 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Taras volá Momčilovi, že je sice chip správný, ale zámek nefunguje. Momčilo naviguje Tarase, aby 
se domluvil a získal ten chip, a ať Taras přitom řekne, že kamarád, který nemluví česky, bude před barákem. 
Taras říká, že neví, "když on přinese klíč před barák, von říkal, že bude někde na Floře, a zajde tam někam na 
(nesrozumitelná adresa: Zelenky Hajského) a teď to musí probrat, tak proto Taras volá Momčilovi, že možná je 
třeba zajít na nějakou kancelář, nebo kde jsou, tak se tam (někdo) bude muset zastavit. Momčilo tomu teď 
nerozumí a Taras vysvětluje "ta paní říká, že ten pan, jak jim nejde ten zámek, že chip je správný, ale nefunguje 
tamten zámek, neotvírá se, tak aby dveře nebyly furt otevřený, tak voni tam dali nějakou provizorní FAB-ku a 
teď to jde na klíč, a teď mu musíme zavolat a domluvit se s ním, kde se sejdeme a v kolik, že by nám dal klíč". 
Momčilo říká, že "mu" Taras může zavolat, číslo na dotyčného má, ale Taras neví, kde a kdy dotyčný řekne, že 
se mají sejít. Taras tedy zavolá a zjistí to, a teď Taras má čas, kdyby se dotyčný muž chtěl sejít potom, tak to 
Taras už nemůže, po 16h napr. Momčilo radí Tarasovi, co má říct, že Taras má teď čas, a kamarád nemluví 
česky. Taras tomu muži zavolá a zjistí, co mu řekne. Momčilo se ptá, co je s nájemným. Taras říká, že je nájem 
zaplacený na 2 měsíce a jeden "za ten, na zálohu". Momčilo říká, že je to super. Následně probíhají hovory 
v 11:34:34 hodin a v 11:37:40 hodin ohledně prostoru na adrese Zelenky Hajského 4, Praha 3.  
 

166. Dne 08.03.2017 ve 14:12:37 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo se 
Erola ptá na O., jestli tehdy Dejan vrátil klíče, jak "jsme tehda byli". Erol říká, že ne, ale neví proč, prostě tam 
nešel, ale Dejan Erolovi říkal, "že otevřeli, on mi říkal, že to oni otevřeli". Momčilo říká, že "oni to řešili soudně, 
byla tam policie". Momčilo připomíná Erolovi, aby byl "tam" v 14:45hodin.   
 

167. Dne 09.03.2017 v 09:16:28 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Erol se 
ptá, jestli Fiat Ducato je to auto, co "jsme vzali tehdy Aleksandar". Momčilo říká, že ano, ptá se, jestli Erolovi 
"už volali". Erol říká, že volali a ptá se Momčilo, proč mu to neřekl včas. Momčilo říká, že to bylo dnes v noci. 
Erol se ptá, co. Momčilo říká, že netuší, "oni jeli/řídili, on nemá doklady". Erol se ptá, jak to že nemá doklady. 
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Momčilo opakuje, že ten člověk nemá doklady a ptá se Erola, co mu "řekli". Erol potřebuje od Momčila vysvětlit, 
co se stalo. Momčilo říká "nevím, oni tři jeli, zastavili je a jeden" (nedopověděl). Erola se "ptali", jestli o tom ví, a 
Erol je majitelem vozidla. Erol říkal "no, nevím, bral jsem nějaké auto, jestli to byl Fiat nebo Peugeot, ten kluk 
to chtěl úředně zaregistrovat". Momčilo říká, že ano, ať Erol "já jsem si vzal auto (koupil)" a Erol na to 
navazuje, že "mu" chtěl udělat službu, proto říkal vše, "přes jednoho přítele". Momčilo se ujišťuje, že Erolovi 
volali telefonicky, což Erol potvrzuje. Erol říká, že by měl (nesrozumitelné). Momčilo se ptá, jestli tedy Erol 
vyzvedne auto a ať tam řekne "já jsem..." (nedopověděl). Erol říká, že mu řekli "auto je na Vaši firmu, ale chtějí 
se mě tam na něco zeptat, řekl mi on". Momčilo říká "no, možná něco vezli, rozumíš?" Erol nadává. Momčilo 
říká, že neví, podívá se, co je napsáno na této straně. Erol prosí, aby mu to pak Momčilo řekl, protože Erol čeká 
každou chvíli, aby mu volali, aby tam šel. Momčilo se teď podívá, chtěl Erolovi volat hned, protože se to stalo dnes 
v noci, a dále Momčilo radí Erolovi, co má říct, Momčilo si myslí, že je nejlepší říct, že "jim" Erol půjčil auto, "to 
jsou kluci mladí, možná něco vezli, ale jakmile ti vracejí auto, pravděpodobně nic není". Erol říká, že je "to 
jenom finta, přijeď, abysme ti to dali, hovno ti dáme". Momčilo říká, že s tím Erol nemá nic společného, co by s 
tím Erol měl společného. Erol říká (špatně srozumitelné: co on). Momčilo říká, že on nemá co, ale Momčilo se teď 
podívá a dá Erolovi vědět. Následuje další hovor v 09:27:19 hodin mezi podezřelým Momčilem IV.m 
a samostatně trestně stíhaným Ing. Erolem I. týkající se stejné problematiky. 
 

168. Dne 09.03.2017 v 09:30:18 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy H. sděluje Momčilovi, že je projekt na obci připravený a 
stavební práce začínají na začátku dubna, ten projekt si "můžeme" vyzvednout a pak se to předloží stavební 
firmě, až ta firma dorazí na místo za účelem výkopových prací, protože je to "součástí toho balíčku" a "přípojky" 
by se měli dělat od začátku dubna. H. to může pro Momčila vyzvednout, ze stavební firmy budou volat H., 
protože na něj mají číslo. H. dále říká, že mluvil s "panem Votrubou, a von říká, že se mu nikdo neozýváte, že 
má pro vás ještě nějaké věci, co vám tam chce přivést, (nesrozumitelné) jste mluvili o nějakém čerpadle a nějakejch 
hadicích atd., zkuste mu zavolat a domluvit se s ním". H. pošle Momčilovi číslo na p. Votrubu, i když "to" 
Momčilo neví, zavolá Votrubovi. 
 

169. Dne 09.03.2017 v 09:38:15 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo se 
Erola ptá "volali ti na tenhle, nebo na tamten druhej (telefon) ?" Erol říká, že na tamten. Momčilo říká 
"poslouchej, není tam žádnej problém, velkej...není tu nic, ale...zkus to trošku protáhnout, abysme věděli přesně, co 
(oni) řekli...ten řídil, jak se tě ptali, Aleksandar, ten je čistej/správnej, nic nemá". Erol nerozumí. Momčilo 
opakuje, že Aleksandar řídil, nic to není, ale "abysme zjistili, co oni řekli, jestli jsi jim prodal nebo pronajal, to 
nevíme, a teď tam jde advokát, tak je tam zkus trošku protáhnout (zdržet), abys tam nešel hned, řekni, že přijdeš 
o něco později". Momčilo se ptá, kde Erol bude za hodinu, Momčilo dorazí. Erol je v obchodě. Momčilo instruuje 
Erola, aby řekl, že teď nemůže, ať to trošku protáhne. Erol jim to říkal, že jde do práce a že potřebuje hodinu, 
aby se dostavil, nejmíň. Momčilo doplňuje "nic konkrétního tam nebylo, ale oni jsou idioti". 
 

170. Dne 09.03.2017 v 11:36:47 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
z tel. čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo je 
na kruhovém objezdu na Americké. Erol je doma, musí jet do Hornbachu na Černý Most, ozve se Momčilovi, až 
se vrátí. Momčilo na Erola bude čekat a ptá se, jestli "to" Erol prodloužil. Erol říká, že mu ještě nevolali. 
Momčilo se ptá Erola, co mu řekli, když mu volali. Erol říká, že se ujišťovali, že je Erol vlastně Erol I., ptali se 
jaké má auto, Erol řekl Fiat, ptali se na název firmy, Erol to všechno potvrdil a ptali se na typ auta Fiat 
Ducato. Erol řekl, že neví, "bylo nějaké auto, teď jsme to s přítelem kupovali, protože on neměl český papíry, že 
by si to vyvezl, tak jsme se na něčem domlouvali, ale to bylo před pár měsíci". Erolovi řekli "auto je odňaté, máte 
si přijet, abysme Vám ho předali, vy jste majitelem". Erol na to policii řekl "no, jestli je to vono, nevzpomínám si, 
jestli to bylo Peugeot nebo Fiat". Dále se Erola ptali, jestli zná nějakého Aleksandra a uvedli příjmení. Erol 
policii řekl, že lidí jménem Aleksandar zná hodně, ale tohle příjmení mu nic neříká. Erol říká, že mu policie 
říkala, že tedy dobře a že se ozvou, aby si Erol vyzvedl auto na Zličíně, dodávka je tam a že by měl být výslech 
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na půl hodiny a Erol doplňuje, že když (policie) řekne půl hodiny, tak to znamená, že výsledch bude na 3-4 
hodiny. Momčilo říká, že Erola přece nemají co vyslýchat. Erol říká, že ne, ale Momčilo přece ví "jaký jsou". 
Momčilo to všechno ví, tak navrhuje, aby se spolu viděli, advokátka je tam "poslána", aby zjistila, co "on" řekl, a 
policie Erolovi vrátí dodávku, Erol s tím nic nemá, ale "oni jsou jako voni v problému, nic tam není". Erolovi to 
nevadí, ať si dělají, co chtějí, Erol toho kluka viděl jenom jednou a nevzpomíná si, jak vypadá, ale jestli je tam 
"on" nebo někdo jiný. Momčilo instruuje Erola, co má říct - "řekneš, že je přes tvýho známýho z Bělehradu" 
(nesrozumitelné). Erol říká, že se mu ozval přítel Goran a řekl "dokonči/udělej práci pro člověka, já vím, on se 
ozval". Momčilo říká Erolovi, ať se Erol ozve, Momčilo na Erola čeká tady "ve čtvrti". Erol souhlasí. 
 

171. Dne 09.03.2017 v 16:43:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Erolovi 
teď volali ze Zličína, aby si přijel pro auto. Erol se ptal, co se stalo s autem. Ptali se Erola, jestli má kupní 
smlouvu s člověkem. Erol říkal, že nemá, že dotyčnému muži dal auto takhle, a potom že udělají kupní smlouvu. 
Momčilo říká "až mi vyplatí peníze, pak uděláme kupní smlouvu". Momčilo říká, že to v tom případě nevadí, 
auto je Erola v každém případě. Erol říká, že to ano, ale ptali se ho, jestli má (nedopověděl) na tohle, že mu 
půjčil, ale Erol nemá. Momčilo radí, ať Erol řekne, že netuší a že nemá doklad, ale pak konstatuje, že Erolovi 
musí vrátit to auto, anebo se můžou Erola zeptat, protože asi Erolovi "nebudou věřit", ale ať tam Erol jede a ať 
se pak Momčilovi ozve. Momčilo bude "nahoře u sebe", tak ať se Erol staví na Hůrce. Erol nemá moc času.   
 

172. Dne 09.03.2017 v 18:08:41 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
z tel. čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo je 
doma a ptá se, co Erol udělal. Erol říká, že tam přeparkoval (dodávku), "bylo tam 50 kusů civilů, všelijakých 
(nesrozumitelné), nějaké roury/trubky tam překládali, že mají podezření, povídali, tak jsem jim říkal, že 
netuším, tak prej jestli je znám, tak jsem říkal, že vidím poprvé (neuvedeno koho)". Momčilo se ptá, jaké 
roury/trubky. Erol říká, že neví, nějaké trubky/roury, "oni mají podezření, že je něco na pěstování, nějaký 
hovno". Momčilo se ptá "aha, a počkej, a to našli v dodávce". Erol říká "jo, zaparkovali před McDonald´s na 
invalidy, a ještě tam stála cedule, že se auto prodává za 100 a něco tisíc, a tak, tak jsem to přeparkoval", potom 
Erol jede s dalším člověkem, aby si vyzvedl auto a aby přeparkoval dodávku. Momčilo se ptá, kde je Erol, jestli 
by se mohl stavit u Momčila. Erol je na Vinohradech, teď musí odvézt Michaelu za otcem do nemocnice na Prahu 
4. Erol přeparkoval dodávku před McDonald´s, aby dodávka nebyla na místě pro invalidy. Momčilo se ptá "a 
řekni mi, žádný votázky, nic, co?" Erol říká "no, to vůbec, na hovno, tohle, tamhle, jakože (nesrozumitelné), já si 
říkal, že udělali dopravní nehodu, že něco udělali, ale jakože oni se smějí, ale já povídám, že tohle, tamto, já 
netuším", dále Erol říká, že teď musí auto převést na sebe, jinak to auto viděl na 5 minut, ví o nějakých drobných 
vadách (něco kolem dveří a na zpětném zrcátku), pak Erol nabízel (policii) telef. číslo na člověka, "myslím si, že 
je z Bělehradu ten kluk", má tady nějakého přítele nebo příbuzného, "tak jestli je třeba, můžu Vám přinést 
všechny důkazy, který lidi byli se mnou tam, když jsem, on si auto vybral, povídám, a že mi dá 20.000, protože 
to nemůže nechat na srbských SPZ, protože se platí clo, tak si tady kluk chtěl udělat papíry, to je celá věc, já 
dělám se zeleninou, teď votvírám obchod, tak mi vezou ze Srbska a z Makedonie, povídám, i mně, tak aby cestou 
i mně přivezl papriky a co já vím...a takový věci...no, voni to viděj´, jsem starej člověk, to...". Momčilo se ptá "a co 
říkají vo nich?" Erol říká "ne, povídají mi, znáte je?“ a pak chodili jeden, druhej, civilové, jakoby tam někdo 
hodil bombu, tolik lidí tam bylo, ještě jedna paní, pravděpodobně advokátka, a všichni tři se na sebe podívali, já 
povídám ´vidím je poprvý ´, nikdy jsem je neviděl, jsou to děti, nějaký kluci". Momčilo říká "jo, jo, jo a co říká 
advokátka". Erol netuší, ona tam s nimi stála. Momčilo se ptá, jestli "jsou svázaní nebo?“ Erol říká, že ne. 
Erol říká, že podepsal doklad o vrácení a ptal se (policisty) "co to je, drogy, nebo co?", ale policista mu řekl "ne, 
ne, pochybnosti/podezření, pochybný věci, který můžou být". Erol jim tam říkal, že je to pro něj SCIFI. Momčilo 
říká Erolovi, ať se ozve až "to" dokončí. Erol se ozve, až vyrazí tam, až přehodí auto, Erol mluví zmateně, že 
se s policistou smál, jaký je v dodávce nepořádek, "měli svoji dodávku na přeložení (nákladu)". Momčilo bude 
čekat, až se mu Erol ozve. 
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173. Dne 10.03.2017 v 09:59:36 hodin volá Momčilo Iv., nar. xxx, na tel. Č. xxx Kateřině P., ze 
společnosti RTB Company, s.r.o., ohledně firem. A v 11:20:56 hodin následuje další hovor se 
stejnou tématikou, včetně SMS zpráv. 
 

174. Dne 10.03.2017 v 19:03:40 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Cyrila Š., majitele nemovitosti na adrese Xxx, Xxx, okres Kolín, kdy Momčilo říká Š., že 14.03.2017 
by mohl mít peníze. Š. tedy přijede i s právníkem a všechno to vyřídí. Zavolají si po neděli odpoledne. 
 

175. Dne 12.03.2017 ve 20:14:42 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
z tel. čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Erol volá 
Momčilovi "za kolik se má prodat dodávka, co si myslí ?" Momčilo říká, že za "pět tisíc, já už mám člověka, 
kterej má zájem". Erol se ujišťuje, že Momčilo má zájemce za 5000. Momčilo to potvrzuje a doplňuje, že 
dodávka byla zaplacena 139.000 Kč a prodávající nedávali slevu, "dyť jsi tam u toho byl, vzpomínáš si". Erol 
říká "jo, byl jsem tam, ale i ta cena 140.000 (není slyšet)". Momčilo dodává, že prodávající nechtěl dál žádnou 
slevu. Erol říká, že je třeba "jen řadící páku, tamto zpětný zrcátko a drobnosti, jak jsou". Momčilo říká "jo, jo, 
5000 EUR, to je nižší cena, slevněno 500 EUR" a dále s Erolem řeší poměr ceny v KČ a EUR. Erol mluvil se 
svým "parťákem", jestli by to on nevzal. Momčilo říká "klidně si s ním promluv, mně to víc vyhovuje 
(nedopověděl)". Erol potřebuje dodávku na následující dny, aby vyhodil odpad z obchodu. Momčilo dodávku vůbec 
nepotřebuje, potřebuje jenom fotky. Erol zítra udělá dobré fotky. Momčilo doplňuje, že jestli to chce koupit Erolův 
parťák, tak "trošku snížíme cenu, Erole, není problém". 
 

176. Dne 13.03.2017 ve 13:03:43 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Cyrila Š., majitele nemovitosti na adrese Xxx, Xxx, okres Kolín, kdy Momčilo volá Š., že "peníze 
máme připravené a můžeme to zítra podepsat, a dát Vám peníze". Š. zítra bude v Praze, neví, kdy, ale právník 
by to měl dnes pro Š. připravit, pak to Š. vytiskne, podepíše a sejde se s Momčilem někde v bance, kam si Š. složí 
peníze, a Momčilo si to ověří, "ten člověk tam musí být zase, jo, jakoby v podstatě, určitě to bude úplně 
(nedopověděl)". Momčilo říká "no, on tam bude, ale já nevím, jak tolik peněz, to, to...já Vám můžu dát hotovost, 
já jsem Vám to říkal, a tolik peněz". Š. to ví, jen si to vloží, aby s tím nechodil sem a tam. Momčilo souhlasí a 
uvádí 1.190.000 Kč, tak... 100 jsme Vám dali". Š. říká, že je to jasné, "tak to nemusíme tady mluvit do 
telefonu, všechno víme, všechno známe, my víme, o čem se bavíme, to znamená, já si to jenom dám tam k sobě, a vy 
si to někde ověříte na poště, jo?" Š. všechno nachystá a je třeba, aby si to Momčilo odnesl na katastr, protože Š. 
jede pryč, tedy podat to na katastr. Momčilo to udělá, jen mu Š. vysvětlí, jak to má udělat. Š. říká "buď zítra, 
nebo pozítří, záleží na tom, jak to budu mít přichystané a v kolik hodin budu volný". Momčio souhlasí, "zítra 
nebo pozítří, ať se Š. ozve o hodinu až dvě předem. Š. říká, že určitě odpoledne, ale bude Momčila informovat už 
dnes večer, nebo zítra ráno, v kolik hodin, co a jak. Momčilo se ještě ptá na klíče, jestli "nám to dáte?" Š. říká, 
ať Momčilo nemá obavy. 
 

177. Dne 13.03.2017 v 18:33:49 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy ani 
Momčilo ani Erol se nedovolali účetní. Erol se ptá, jestli potřebuje razítko a říká, že za účetní pojede zítra. 
Momčilo říká Erolovi, ať účetní "dá" do srpna pro Olgy matku, ta paní to potřebuje. Erol se Momčilovi ozve. 
Momčilo dále říká, že "volali ohledně sídla", Erol nezaplatil za sídlo. Erol říká, že nezaplatil, potřebuje "na ně" 
kontakt. Momčilo ale teď nemá kontakt, už ho Erolovi posílal, Erol doplňuje, že asi tehdy, jak Erol byl v 
Makedonii. Erol hned zavolá ohledně sídla firmy, protože bude potřebovat ještě jedno sídlo firmy. Momčilo říká 
Erolovi, ať tam zavolá a ať to vyřeší, protože udělají Erolovi problém ohledně firmy, odhlásí ho. Dále se Momčilo 
ptá, jestli Erol mluvil "s tímhle" ohledně dodávky. Erol říká, že ne, "ten" je v Rakousku, v roamingu, tak to 
Erol zkusí dnes večer na WhatsApp. Momčilo nechce tlačit na Erola, ale "tenhle na Audi, s tím jsem se 
domluvil, ten veme Audi a teď chce vzít taky dodávku, ale pro mně je to lepší, abych to vzal, protože já s ním 
dělám kombinace, a ten jestli chce dát prachy, tak je lepší, abych vzal prachy". Erol říká, že ano. 
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178. Dne 14.03.2017 ve 13:02:29 hodin, ve 13:15:02 hodin, v 15:25:45 hodin, v 16:17:06 hodin, 
v 16:49:49 hodin a v 16:54:08 hodin se uskutečnily hovory mezi podezřelým Momčilo IV.m, nar. 
xxx a Cyrilem Š., ohledně prodeje nemovitosti na adrese Xxx, Xxx, okres Kolín. 
 

179. Dne 15.03.2017 ve 13:02:06 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Janu D., kdy Momčilo volá D., že "mám dovoz ze Švédska, jeden, r. 2007, A třída, 1.5 benzín, Mercedes". 
D. se ptá, kam to Momčilo chce přihlásit. Momčilo říká, že má firmu, má papír od D., zítra to Momčilovi 
jednatel podepíše. D. doplňuje "plnou moc". Momčilo dodává, že má kupní smouvu a má ty dvě - žlutý a modrý 
(nedopověděl). D. se ptá, jestli je ta firma pražská a Momčilo to potvrzuje. D. říká, ať tedy Momčilo udělá tu 
plnou moc a pak čím dřív, tím líp, "uděláme emisi, dovozovou technickou a dokážeme to možná během dne". 
Momčilo říká "prosím tě, někdo ti z těch kamarádů přiveze to, protože já udělám tu plnou moc a zavolám ti a 
někdo ti to přiveze, a ty řekni, kolik to všechno stojí, a nechají ti auto a ty to můžeš zítra převést/přepsat během 
dne." D. se ptá na datový list, jestli to Momčilo tam má, ale aby to bylo zítra a aby bylo všechno v pořádku, tak 
je to 7500 KČ. Momčilo D. zítra ráno zavolá, a někdo D. přiveze, kam si D. řekne, papíry, plnou moc 
ověřenou. 
 

180. Dne 16.03.2017 v 09:46:00 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy obsahem je, že příští týden přepis elektřiny a plynu na pobočce 
ČEZ v Kladně, by se sešel pan Votruba a někdo od Momčila (když je ta nemovitost zapsána na firmu). 
Momčilo zavolá tomu svému známému a dá H. vědět kdy a v kolik. 
 

181. Dne 16.03.2017 v 11:05:57 hodin volá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní makléř, 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy obsahem je, že v úterý kolem oběda by mohl Momčilo s jednatelem 
přijet a přepsat tu elektřinu. H. se musí domluvit s panem Votrubou a ozve se Momčilovi. 
 

182. Dne 17.03.2017 ve 14:16:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Janu D., kdy Momčilo bude mít zítra podepsanou plnou moc od jednatele, tak ji přiveze volanému, ale musí mu 
přivézt i auto. Momčilo mu přiveze auto v neděli večer, aby ho už volaný měl. 
 

183. Dne 18.03.2017 v 11:01:39 hodin posílá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní makléř, 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx SMS zprávu s obsahem: Dobry den, v utery Prosim prijedte na 
CEZ v ulici Cechova, Kladno. Pan Votruba dorazi asi v 11h. Dejte vedet, zdali ho mam pripadne posunout na 
pozdeji. RH. 
 

184. Dne 20.03.2017 v 11:03:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému muži, kdy obsahem je, že Momčilo objednává zapojení plynové přípojky Žiželice, kde Momčilův 
kamarád koupil dům, ale nemluví česky. Momčilo chce zapojení urychleně a je schopen zaplatit více. Plynař říká, 
že nejdříve za 14 dnů, udělá cenovou nabídku a po zaplacení zálohy můžou začít pracovat hned. Momčilo se ptá, 
jak dlouho to bude trvat, plynař to musí vidět. Momčilo zavolá dnes večer v 8 hodin a dohodnou se, kdy se na to 
plynař přijede podívat. 
 

185. Dne 20.03.2017 ve 14:57:41 hodin, v 15:07:41 hodin a v 15:08:14 hodin probíhá SMS 
komunikace mezi podezřelým Momčilo IV.m, nar. xxx a Radkem H.em, nar. xxx z tel. čísla xxx 
ohledně domluvení schůzky. 
 

186. Dne 21.03.2017 v 09:02:50 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému muži, kdy obsahem je, že „Plynař“ říká Momčilovi, že byli domluveni, že zavolá večer. Teď je u 
zázazníka a zavolá Momčilovi, až bude doma. 
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187. Dne 21.03.2017 v 10:00:17 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx, 
kdy Momčilo říká, že od NM kupoval nedávno, v prosinci, Fiat Ducato, kupovaná na firmu T-BUILDING a 
chtěl by ho za několik dnů zase prodat, případně by si místo něj koupil Audi A3 automat. NM se domluví s 
kolegou a dá Momčilovi vědět. 
 

188. Dne 21.03.2017 v 10:03:34 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo 
sděluje Erolovi, že co se týče dodávky, tak Momčilo teď volal tam, kde dodávku koupili a tam je nějaký AUDI 
A 3, výborný, a Momčilo řekl tomu prodávajícímu, že by mu vrátil tu dodávku a doplatil rozdíl za AUDI A3. 
Prodávající říkal, že není problém, jenom počká, až dorazí kolega. Momčilo dále říká Erolovi, že tomu 
prodávajícímu řekl, že dodávku potřebuje ještě nějaký ten den. Erol říká, že to nevadí. Momčilo říká "no, ale já 
jsem připravil věci, člověče...musím to, rozumíš?" Erol tomu rozumí. Momčilo pokračuje, že to musí vyřešit nějak, 
"abych viděl, jak to uděláme, jaká je u tebe situace." Erol říká "tak si o tom dnes promluvíme. 
 

189. Dne 21.03.2017 v 16:48:10 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx, 
kdy Momčilo zítra v 16 hodin přiveze do bazaru tu dodávku a přiveze peníze a plnou moc na společnost a ptá se, 
zda to může prodávající připravit na čtvrtek. 
 

190. Dne 21.03.2017 v 16:50:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo 
informuje Erola, jak se domluvil ohledně dodávky. Erol se ptá, jestli "on" přijel. Momčilo říká, že ne, že říkal, 
že dorazí v 17h, Momčilo už mu volal. Erol je na cestě. Momčilo říká, že se "s lidmi" domluvil, "tam je Audi 
A3 v perfektním stavu, zítra k nim odvezeme dodávku, a až budeme potřebovat dodávku na cestu do 
Makedonie, oni nam jí půjčí na 3 dny. Takhle jsem se s lidma domluvil." Erol souhlasí. Momčilo ale zítra bude 
Erola potřebovat, protože Erol musí podepsat a Erol na to navazuje, že musí být jak u toho, tak i u vrácení 
SPZ těm lidem (?). Momčilo říká, že lidé na SPZ jsou ráno a Momčilo u nich musí být kolem 16h, mezi 16h a 
17h. Erol říká, že auto je tam, techničák je v autě, Erol musí Momčilovi dát jenom klíče. Momčilo se ptá na oba 
techničáky, malý a velký. Erol říká, že by tam velký techničák měl být. Momčilo říká, ať Erol dává pozor, aby 
se teď neztratily doklady. Momčilo opakuje, že zítra Erola potřebuje. Erol to ví, musí to všechno podepsat. 
Momčilo opakuje, že zítra kolem 15h musí spolu jet na Černý Most. Erol říká, že to není problém, jestli to jde i 
dřív, tak půjde tam dřív, aby to podepsal, protože pro tyhle musí Erol vzít SPZ "pro tyto" a pak má kupce "na 
tohle jejich" (?), a kupec přijde zítra odpoledne. Momčilo přemlouvá Erola, aby "tam" přijel a aby to podepsal, 
protože Momčilo nemůže dříve než v 15h. Erol říká, že se spolu domluví. Teď už Momčilo na Erola čeká, Erol 
už jede. 
 

191. Dne 22.03.2017 v 10:36:16 hodin volá neznámý muž z tel. čísla xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy neznámý mužř může dát Momčilovi telefon na kolegu, ten by to asi mohl udělat 
dříve. Momčilo říká, aby mu poslal na kolegu kontakt. 
 

192. Dne 22.03.2017 v 10:39:58 hodin posílá neznámý muž z tel. čísla xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem K. xxx. 
 

193. Dne 22.03.2017 v 11:41:13 hodin volá z tel. čísla xxx Jan B., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo volá soudnímu znalci B., že s ním Momčilo mluvil před 2-3 měsící 
zpátky, a B. Momčilovi říkal, že až se to převede na katastru "od tamtěch kamarádů", tak už je to převedené na 
katastru a teď Momčilo potřebuje "rozhodnutí", tak by Momčilo B. poslal fotky, a další věci. B. se ptá, co to je 
za nemovitost. Momčilo říká, že jde o "nějaký dům", ale přesné údaje neví, musí se podívat. B. potřebuje, aby mu 
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Momčilo poslal e-mailem kupní smlouvu, fotografie, kontakt na Momčila, ať napíše do e-mailu, co po B. chce a 
B. se ozve, až se na to podívá. Momčilo říká "pošleme to během dne, staré a nové, protože tam byla udělána 
nějaká změna." B. se ujišťuje, že ten původní stav (nemovitosti) byl špatný. Momčilo to potvrzuje. B. pošle 
Momčilovi e-mailovou adresu do sms. 
 

194. Dne 22.03.2017 ve 13:53:48 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný  Ing. 
Erol I., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Erol volá Momčilovi, že mu volali z Policie ze 
Šafaříkové ulice, Erol musí podat vysvětlení/výpověď ohledně dodávky a to v pondělí, takže potřebuje od Momčila 
kupní smlouvu, vlastně vše, co Momčilo už dnes říkal, to všechno Erol potřebuje, aby mu to Momčilo nachystal, 
vše co Erol prodal a koupil, příjmení a jméno a telefon na kluka, jak "jsme se zkontaktovali". Momčilo teď 
tomu nerozumí. Erol to pak vysvětlí, teď jde vzít SPZ a jede za "nimi", aby to spolu udělali. 
 

195. Dne 22.03.2017 v 15:12:27 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy „Plynař“ – zapojení plynu a radiátorů v Hradišťko II, Žiželice, Momčilo to neumí 
popsat, u Kolína. Momčilo říká, že je to pro kamaráda a Momčilo to zaplatí. Momčilo má u sebe kupní smlouvu 
a diktuje plynařovi adresu Hradišťko II, Žiželice. Momčilo na to spěchá, nejlépe ještě tento týden. Plynař se 
podívá, jak na tom je a zavolá zpět. 
 

196. Dne 22.03.2017 v 15:18:02 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Š. říká, že se dnes díval na katastr a ještě to tam není zaneseno. Momčilo to chce řešit společně s 
převodem elektřiny. Š. říká, že převod elektřiny udělá na dálku. Momčilo to podá po neděli na katastr. Š. říká, 
že radiátory tam nejsou, plyn je na hranici pozemku, je tam jímka s přepadem. 
 

197. Dne 22.03.2017 v 17:06:55 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Janu B., nar. xxx, kdy Momčilo se domlouvá s B.em ohledně zápisu do katastru a platbě za nemovitost. 
198. Dne 22.03.2017 ve 20:09:37 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy obsahem je domluva schůzky v pátek mezi 15 a 16 hodinou. 
 

199. Dne 24.03.2017 ve 13:22:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo se s K. domluvil dnes na 15h "tam", ale K. dorazí po 15h. Momčilo říká 
"tak my na Vás počkáme". Momčilo počká na K. někde na cestě, protože to K. neumí najít. Momčilo říká "no, 
já jsem tam taky byl jenom dvakrát". Momčilo (mluví ale v množném čísle) vyzvedne K. někde na hlavní silnici 
kolem 15hodin. 
 

200. Dne 27.03.2017 v 10:17:56 hodin posílá neznámá osoba z tel. čísla xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Koněvova 176. 
 

201. Dne 27.03.2017 v 11:12:46 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy Momčilo sděluje H., že v domě nejde jedna fáze. H. mu sděluje, 
že to možná přetížili, a že budou muset vyměnit keramický pojistky. Momčilo to zkusí najít. Pravděpodobně 
přetížili fázi. Dále H. sděluje, že vodu začínají dělat na začátku října. 
 

202. Dne 27.03.2017 ve 12:43:24 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně trestně stíhaný Ing. 
Erol I., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo je "po městě". Erol říká, že teď vyšel 
ven "od těchhle". Erol říká "povídání“, tohle, tamto, povídá mi a víte, že Vás do toho zatáhli? A já povídám 
„no, zatáhli, co, já jsem nikomu nic, nic nemám, netuším“ Momčilo se ptá - "jakože tě zajebali?" Erol pokračuje 
– "no, jakože mě zbytečně zatáhli, to znamená, zatáhli". Momčilo doplňuje "jo, jakože zatáhli do problému". 
Erol říká "no, tak co mám dělat, i to se stává, život je takový, i kdyby z půjčovny vzali auto, bylo by to totéž, 
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kdyby to byla půjčovna, normálně, já jsem dal plnou moc." /Erol přerušuje hovor, jsou tam dva policisté/ Erol je 
blízko "Singidunumu" a jede nahoru na Floru, ptá se Moma, jestli se tam chce sejít, protože "bych si s tebou 
potřeboval promluvit, ohledně něčeho jinýho". Momčilo je docela ve fofru, ale chce se někde sejít, tak navrhuje, aby 
Erol počkal někde u "Singidunumu", tam někde vepředu, "projedeme (stavíme se), já musím něco dolů, ale v 
zásadě není problém". Erol říká, tak později (se sejdou) a odpovídá "nee, nic není problém, neměl by být 
problém". Momčilo se ptá "a oni něco, co ti vo nich povídali?" Erol říká "ne, říkal jsem, já je neznám, ty tři, 
poprvý jsem je viděl tam, nevím, byla tam nějaká paní, povídám, jestli to byla policistka, a voni říkají „ne, to byla 
tlumočnice“, tohle, tamhle, tak jsem říkal, že nevím, že tyhle vidím poprvý". Momčilo říká "no, vopravdu je vidíš 
poprvý". Erol to potvrzuje "no, jo, já to říkal, netuším, tady, 20 minut znám kluka, povídal jsem, přijel z 
Bělehradu, jeho bratr nebo nějaký příbuzný mi řekl, abych mi půjčil 20.000 a to je celá věc, a teď mu tyhle prachy 
nedám, ikdyž ten kluk za nic nemůže, i von někomu dal auto, aby si vydělal prachy, slíbili mu, jsem říkal, něco, 
telefon máte, jméno a příjmení máte, ozvěte se, co je na mně, kdykoliv mi zavoláte, přijdu, jsem říkal, není 
problém, ale netuším, vopravdu netuším....já kdybych to dělal" (nedopověděl) Momčilo se ptá "a co, komentovali 
něco, povídali něco?" Erol říká "neee, hele, povídá, že to něco, že to byla pěstírna, tak povídám „no, je to možný, 
možná chtěli papriky nebo (nedopověděl)“, smál jsem se, a von povídá „no, všechno je možný“, tak jsem povídal 
„možná chtěli pěstovat papriky, papriky jsou dnes dražší než tráva“, sranda...na třetím patře nahoře, mladý 
kluk, 23-24 let, ty vole, inspektor, do hajzlu s ním" Momčilo se ptá "ten, co k němu šel?" Erol to potvrzuje a 
ptá se mě, „vy kouříte?, povídám jo a marihuanu taky?, povídám jo". Momčilo se směje. Erol pokračuje 
"povídám, že kouřím, hulím, přísahám na matku, a bojuju pro legalizaci, legálním způsobem, přísahám ti na 
matku, protože voni to tam mají". Momčilo říká (nesrozumitelné), že by se ho zeptal, "ty taky kouříš? dyť voni 
taky kouřej´ " Erol říká, že rozdíl "mezi váma a náma je v tom, že my občas dáváme prachy, a vy nedáváte 
prachy...a voni umírali smíchy." Momčilo se směje a říká, že se spolu sejdou kolem 15h někde. Erol souhlasí, teď 
má taky práci, tak až Momčilo bude mít trochu volno, ať zavolá. 
 

203. Dne 27.03.2017 ve 20:15:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Janu B., nar. xxx, kdy B. potřebuje vyrozumění o provedení vkladu zaslat emailem. B. se zmiňuje, že to lze 
zaslat taky datovou schránkou, protože je tam firma a Momčilo upřesňuje, že musí zavolat známému, protože je 
to pro něj. B. ještě poučuje Momčila, že by to případně mohlo být na podrobném výpisu z KN, který se dá získat 
na CzechPointu. Momčilo to vyřídí s kamarádem, který si otevře e-mail a pak to Momčilo vše připraví a odešle 
B.. 
 

204. Dne 28.03.2017 v 10:51:19 hodin volá Cyril Š. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Momčilo sděluje Š. "my jsme to podali na katastr už v pátek si myslím", ale e-mail od Š. 
Momčilo nedostal, díval se včera. Š. nerozumí. Momčilo vysvětluje, že Š. říkal, že pošle e-mail ohledně odhlášení 
elektřiny, ale Š. vysvětluje, že to ještě není odhlášené a až to odhlásí, pošle to Momčilovi, nechal Momčilovi prostor, 
aby to (nedopověděl). Š. je v ČR a udělají to spolu s Momčilem příští týden. Š. až to vyřídí, tak to vždy bude 
"100 %", tedy Š. až to vyřeší, pošle to a dá Momčilovi vědět, "ať máte prostor a čas si to přihlásit, ať Vám to 
neodpojí". Momčilo souhlasí a zve Š. na kávu, oběd nebo večeři. Š. bude rád. 
 

205. Dne 28.03.2017 ve 12:35:26 hodin volá z tel. čísla xxx Jan B., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo říká B., že kamarád už B. poslal vyrozumění (o provedení vkladu) a to 
včera. B. to ví, vše je v pořádku, podívá se na to a zavolá. B. se ptá na jméno Momčila a Momčilo uvádí své 
příjmení, a zároveň vysvětluje, že v tom figuruje, protože "oni nemluví česky", ale "tamto je na společnost". Do 
15.04. je termín – "muselo by se to udělat" – tak Momčilo s kamarádem přijedou za B.em a přinesou mu 
peníze, jen Momčilo potřebuje od B.e poradit, co mají s kamarádem udělat. 
 

206. Dne 28.03.2017 ve 21:11:20 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
N. R., nar. xxx, kdy Momčilo je doma, teď mu volal otec. N. se ptá, jestli má Momčilo od (nesrozumitelné) IČ, 
nebo něco, protože N. teď volal do Karlových Varů a "on" to teď N. nemůže říct, může až zítra. Momčilo říká, 
že to má, dnes to našel. N. potřebuje aspoň IČ. Momčilo opakuje, že to (asi IČ) našel dnes. N. opakuje, že 
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"mu" volá a "on" říká, že je to u účetní. Momčilo diktuje název společnosti – WEGA/VEGA LTD, S. R. 
O., Ostrava, Havířov. N. se ptá Moma "a kdo ti tohle dal, do píči?" Momčilo odpovídá "no, ty". N. se diví, jak 
to že to "on" neví. Momčilo pokračuje "dva Alboši jsou tam nějaký, Gazim Bitiqi" a N. na to navazuje "no, jo, 
to jsou jeho, hovno, von to neví a jsou to jeho, nejsou to moji", a dále se ptá na IČ. Momčilo diktuje: 259 02 628. 
Dále běžný hovor. N. říká, že má termín v 8h a v 9h už bude hotový, tak se ptá, kde Momčilo bude v 10h. 
Momčilo říká, že doma, ale přijede za N. do města mezi 10h a 11h. N. souhlasí a říká, že "jí" ráno zavolá po 
9h, až skončí "tam" u sebe, a řekne jí, co s tím je a zeptá se jí, kdy může přijít. Momčilo instruuje N., co má říct 
– "řekni, von mi říkal, abych to podepsal nový, tohle, tamhle a jestli" (nedopověděl). N. se ještě zeptá, kdy se to 
má vyzvednout. 
 

207. Dne 29.03.2017 v 10:06:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx N. 
R., nar. xxx, kdy N. navrhuje, aby se s Momčilem sešli před 11h, nebo pak po 11,30h, protože N. má v 11h 
termín u advokáta. N. bude na Vinohradech. Momčilo si myslí, že to stihne do 11h. Momčilo navrhuje, aby N. 
ve 12h přišel "tam k Vinkovi", Momčilo tam bude čekat. N. říká Momčilovi "vzal jsem ti tohle, je to u mně". 
Momčilo říká, ať tam N. přijde. N. říká, že se tahle Ž. neozývá, volal jí před 10 min. Momčilo říká, že tam Ž. 
možná teď není, tak jí ať N. zavolá znovu. N. "jí" poví, že to viděl, a zeptá se, kdy to může podepsat. Momčilo 
to potvrzuje – "je to tak". N. se ptá, jestli "ona" ví, kdo jí volal. Momčilo říká, že to ne, ale vysvětlí to N., až se 
spolu uvidí. N. vysvětluje "ne, já jí zase zavolám, ne, myslím, kdo volal, jestli má telefon, aby mi zavolala". 
Momčilo řve "AŽ SE UVIDÍME, NEŠO!" N. si myslí, že mu Ž. bude volat zpět. 
 

208. Dne 29.03.2017 ve 13:29:00 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě Branko B., nar. xxx, kdy Momčilo volá Brankovi a Branko si stěžuje, že byl na nesprávném místě, teď 
ho "ona" poslala do jiné kanceláře. Momčilo říká "LAURA Ž." a Branko už za ní jde, je u správných dveří. 
 

209. Dne 30.03.2017 ve 12:11:39 hodin volá z tel. čísla xxx Jan B., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy B. volá Momčilovi, že "to" má pro Momčila hotové, a bude odpoledne v Metropoli 
Zličín, asi v 16h. Momčilo souhlasí, přijede tam. B. tam něco vyřídí v T-Mobile, a pak půjde do Fitness, tak ať 
Momčilo zavolá, až dorazí na místo, B. mu řekne, kde se nachází. Momčilo souhlasí. Cena za práci je 6050 Kč 
s DPH, příjmový pokladní doklad B. vystaví na „MARNE EXPERT“. Momčilo to potvrzuje. B. uvádí, že je 
cena pod cenou uvedenou ve smlouvě, je to za 823.000 Kč, a "tam" je 880, takže je to v pořádku. Momčilo 
souhlasí, je to "perfektní".   
 

210. Dne 30.03.2017 v 16:51:50 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému muži, kdy Momčilo se volanému připomíná, že kupoval u volaného dodávku a Audi A3 a ptá se 
ho, jestli jsou tam ještě ty 2 dodávky. Volaný říká, že ano a počítá s tím, že je má podržet, jak Momčilo říkal. 
Momčilo prosí volaného, aby tu jednu – kamarád přijede zítra odpoledne nebo zítra večer – tak se ptá, jestli je 
možnost, aby spolu za volaným přijeli v sobotu, aby podepsali smlouvu a aby koupili aspoň tu jednu. Volaný 
říká, že tuto sobotu tam nikdo nebude, protože se otvírá motorkářská sezóna v Poděbradech. Momčilo říká, že 
neví, jak to tedy udělat, protože "on" (ten kamarád) přijede zítra pozdě večer. Volaný navrhuje, aby si zítra spolu 
zavolali, volaný to zkusí nějak vymyslet. Momčilo souhlasí. 
 

211. Dne 03.04.2017 v 10:52:02 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Davidu Ž., kdy Momčiloo říká, že jsou domluveni na tu modrou dodávku. Momčilo se s kamarádem zastaví 
odpoledne ve 14 hodin, p. Ž. tam nebude, ale kolega Kuba o tom ví, Momčilo může dorazit. 
 

212. Dne 03.04.2017 ve 12:18:48 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
N. R., nar. xxx, kdy Momčilo volá N., který právě ukončuje jiný hovor. N. nadává na „Š.“, dále říká, že zítra 
v 16,30hodin, ale N. "mu" musí říct, kdo přijde, aby si zapsal jméno a příjmení, tak se N. ptá Momčila, "jestli 
tenhle má plnou moc?" Momčilo se ptá "no, a udělal jsi ho?" N. odpovídá "jo, to je vono, to je ten, jo?" Momčilo 
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říká "no, pro tebe…RUTOSTAV (?), tam jsou Ukrajinci". N. to potvrzuje a ptá se "no, a kdo přijde 
podepsat smlouvu?" Momčilo říká "no, ten, co jsi ho, udělal jsi ho? tys ho dnes měl dodělat". N. říká, že ještě ne, 
dodělal teprve to ohledně auta, "ale to nevadí, zítra v 16,30h". Momčilo se ujišťuje, že "člověk má jít teda zejtra 
v 16,30h?" N. to potvrzuje a doplňuje "na Koněvovu". Momčilo se ptá "a aby se u něj podepsal?" N. to 
potvrzuje, že dotyčný má přijít na Koněvovu 176 a "tahle" Nešovi řekla, že čeká Předávací protokol a ten 
pravděpodobně nebude dřív než ve středu. Momčilo teď tomu vůbec nerozumí. N. říká, že zítra v 16,30hodin 
"dají" od toho tři klíče a je to v pořádku a ohledně podpisu smlouvy, tak pravděpodobně dříve než ve středu "ona 
nedostane" předávací protokol, takže hned potom udělá smlouvu a pak to pošle emailem a zavolá telefonicky, Ž.. 
Momčilo se ptá, jestli "ona" tohle řekla Nešovi. N. to potvrzuje, teď s ní mluvil. Momčilo nerozumí, jestli N. 
mluvil s ní nebo s ním. N. upřesňuje, že předtím než začal, mluvil s Momčilou, tak dokončoval hovor se Ž. a 
předtím mluvil se „Š.“ 10 minut a Š. zajímá, jestli dotyčný bude chtít popelnici, nebo ne, ale Nešovi jde jen o 
klíče, řekl, že tam bude firma atd. Takže N. to shrnuje, že zítra v 16,30hodin budou klíče a Š. (asi myslí Ž.) se 
ozve, kdy bude podpis smlouvy, takže se zítra spolu uvidí. Momčilo se ptá, do kdy je dnes Mája v práci. N. říká, 
že do 21hodin, proto možná ani nebere telefon. Momčilo říká, že jí (Máje) ani nebude volat, ale přímo za ní 
zajde a řekne jí, co a jak, Momčilo jí řekne "přesně". Momčilo se ptá Neši, jestli N. normálně mluvil bez 
problémů s "ní" (asi má na mysli Kozákovou). N. říká, že ano a opakuje, že mu "ona" řekla, že čeká na 
Předávací protokol a ten nebude dříve než ve středu, a pak se ozve telefonicky a emailem ohledně termínu (na 
podpis smlouvy).  Momčilo má fofr. N. jede na Žižkov, pak na Chodov, pak na Bohdalec. Budou ve spojení. 
 

213. Dne 03.04.2017 ve 13:14:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřině P., ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Momčilo chce vyzvednout poštu na společnost 
MARNE, kamarádovi přišlo upozornění emailem. P. se dívá a sděluje Momčilovi, že se jedná o zásilku od 
ČEZu. Momčilo se tam zastaví po obědě. 
 

214. Dne 03.04.2017 v 17:17:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx N. 
R., nar. xxx, kdy N. říká, že mu teď tenhle volal, aby si vzal papíry, N. nadává a dodává, že je zítra potřeba 
ta plná moc, kterou "ona" vyškrtala. Momčilo se ptá, jestli jsou hotové papíry. N. říká, že papíry tyhle 
(nedopověděl), (někdo) říkal, že to nechce mít v šuplíku. Momčilo je na Černém Mostě. N. už je mrtvý, celý den 
chodí. Momčilo se ptá, jestli v 17hodin zítra N. potřebuje tohohle člověka. N. to potvrzuje, v 16,30hodin a říká, 
že mu ten "vopičák" zase volal, nadává, Š. řekl, že někdo dorazí. Momčilo nechápe, o co jde. N. říká, že mu 
volal ten Š., že není normální, jde o 160-180 Kč, a Š. jde o zápis u p. Kobylky, kdo si převezme ty klíče. 
Momčilo říká, že Nešovi přiveze "člověka", tak se ptá, kde to má být (zítra v 16,30hodin). N. odpovídá, že tam 
před vchodem – 176 (poznámka tlumočníka Koněvova 176 – viz ostatní hovory dnes), v 16,30hodin Momčilo 
přiveze člověka dříve a N. tam půjde s tím člověkem. N. říká "no, von bude mít plnou moc, tak co?" Momčilo 
říká, že plnou moc bude mít N.. N. se diví, na koho to je. Momčilo říká "dyť jsem ti dal, všechno jsem ti dal, už 
je to týden". N. říká, že to ano, ale N. nebude mít plnou moc, to "on" bude mít plnou moc. Momčilo říká, že 
"on" bude mít plnou moc, ale N. to musí dokončit (vyřídit). N. říká, že to udělá zítra, dnes to nestihl a možná 
už je dnes hotová (ta plná moc). Momčilo souhlasí. N. říká, že musí změnit taky "tohle" - kdo je prodávající, 
kdo je kupující, (nesrozumitelné). N. teď půjde a vezme si "od něj" papíry, aby se podíval, co "udělal". Momčilo 
říká, že přece N. říkal, že "on" vyřídil ten (nedopověděl). N. říká, že to ano a zítra jenom odnese, aby mu to 
dokončil (nedopověděl). Momčilo říká, že se s Májou domluvil, "že zavoláme" a dále instruuje Nešu, ať N. udělá 
ty dvě plné moci a to je všechno. N. říká, že je třeba udělat tu jednu plnou moc a tu druhou "aby mi vyměnil". 
Momčilo to potvrzuje. Momčilo přijede dnes večer někam, aby se viděl a domluvil s Májou. N. potřebuje brzo ráno 
zajet k "člověku", aby to Nešovi udělal aspoň dopoledne. Momčilo nerozumí, o co jde. N. mluví o plné moci. 
Momčilo říká, že už přece dával Nešovi všechno. N. upřesňuje, že dotyčný vymění plnou moc, jde o jinou formu. 
Momčilo souhlasí, dnes večer se spolu uvidí, Momčilo dorazí, až Mája skončí s prací. Momčilo chce, aby se mu N. 
ozval, "co je". N. tam teď "k němu" půjde, "on" je tam do 17,30hodin. 
 

215. Dne 04.04.2017 v 15:40:22 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx N. 
R., nar. xxx, kdy N. je u Edenu, teď vyrazí a bude "tam" za 10minut. Momčilo říká, že už "tam" je a "on" 
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dorazí za 3 min., tak se Momčilo ujišťuje, jestli N. všechno má. N. říká, že ano, ale neví, co by bylo ještě 
potřeba, asi jenom "tohle". Momčilo říká, že je třeba jenom "ten". N. se ptá, kde na něj NM počká, jestli u 
Marriottu dole. Momčilo říká "no, já jsem na zahrádce, sedím, tak teď za 3 minuty". N. se ptá, jestli tam na 
hlavní ulici. Momčilo říká, že v Lucemburské ul. N. říká, že ví, kde to je, už se tam viděli. Momčilo říká, že 
dotyčného muže "dá" Nešovi a pak až N. toho muže vrátí, pak "budem řešit ohledně multiply, ale před ním 
ohledně multiply nemluv". Dále se Momčilo ptá, kdy "multipla bude hotové". N. nechápe, o jaké "multiple" 
Momčilo mluví. Momčilo říká "Fiat, ty vole, Fiat". N. říká, že "ona" to ráno zařídí, "ten" jí to dal a ona to 
zpracuje ráno. Momčilo říká, že až se N. vrátí a až s Momčilou budou sami, tak mu Momčilo dá peníze a 
(nesrozumitelné). 
 

216. Dne 05.04.2017 v 11:38:36 hodin volá z tel. čísla xxx Andrijana R., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Andrijana volá Momčilovi a Momčilo jí říká, že "ona" odpověděla na e-mail a 
ptala se, kolik lidí (nedopověděl), aby to Andrijana věděla, možná ta paní Máje zavolá, ta paní se ptala "kolik 
lidí bude používat (nesrozumitelné) ?" a Momčilo jí odpověděl "dobrý den, děkuji, 2 lidi sklad a 2 lidi kancelář, s 
pozdravem". Momčilo to pošle e-mailem. Řeší správné psaní e-mailu a Momčilo instruuje Máju, aby případně 
řekla, že ten e-mail psal kolega, že Mája není v kanceláři, kdyby se ta paní ptala, ale asi se nebude ptát.   
 

217. Dne 05.04.2017 v 11:45:36 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě Branko B., nar. xxx, kdy Branko volá Momčilovi, že mu volal jakýsi člověk, kterého Ž. informovala, a 
dotyčný muž chtěl po Brankovi, aby se mu představil, ale Branko se nechtěl představit. Momčilo říká, že jsou to 
"ti ohledně klíčů". Branko to všechno věděl, a ptali se ho "vzal jste klíče", tak říkal, že ano, a ptali se ho taky, 
jestli už "to otevřel" a Branko říkal, že ne, ještě to "připravujeme, vše je v pořádku". Momčilo říká "otevřeli 
jsme", ale Branko řekl, že se ještě připravují nějaké "finesy" a tak a je to v pořádku a pokračuje, že "on si má 
něco prohlídnout a papíry, aby, já jsem to pěkně vysvětlil, jestli si to přejete Vy, a já jsem říkal, že je to firma ta a 
ta, a to je vono, pak jestli paní Ž., jestli jste podepsal smlouvu, tak ´ne, čekám na paní Ž., aby se ozvala´". 
Momčilo to schvaluje a ptá se, jak se jmenuje ten. Branko neví, dotyčný se nepředstavil. Momčilo říká, že to je ten 
ohledně klíčů, "my jsme šli teď vzít jedny klíče na ty jiné prostory a von ti volá teď ohledně těch jiných prostor". 
Momčilo říká Brankovi, ať se klidně představí nějakým úplně jiným jménem. Branko ale všechno udělal hezky, 
pořádně, "na úrovni" a dotyčný Brankovi řekl, že se ozve v pondělí, nebo v úterý. Momčilo říká, že je to výborné. 
Branko ale pokračuje, že je potřeba zavolat "jí", aby viděla, jestli je připravena smlouva. Momčilo říká, ať jí 
Branko zavolá, "a řekni, já volám jménem firmy VEGA, řekni nějaký jméno". Branko to ví, napsal si to a 
"tamten papír musím roztrhat". Momčilo se ptá, jaký papír. Branko říká "no, ten co jsem dal jméno". Momčilo 
říká, že se to "roztrhá", až se řekne "mluvili jsme, tohle...no, ona si tě spletla s tímhle druhým, rozumíš? Proto k 
tomu došlo". Momčilo instruuje Branka, že má říct (Ž.), že mu teď volal nějaký člověk, "oni" ve firmě si vše 
prohlédli a že Branko přijde podepsat smlouvu, a "roztrháme ten papír, nedělejte si starosti, čekáme jenom na 
Vás, tak nám buď řekněte, kdy, nebo nám to pošlete na e-mail". Momčilo pojede mimo město. Branko "jí" 
zavolá (Ž.) a ozve se Momčilovi. 
 

218. Dne 05.04.2017 v 11:45:36 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě Branko B., nar. xxx, kdy Branko "jí" volal a "ona" je na obědě. Momčilo vysvětluje Brankovi, že mu 
volal "ten" technik, "všechno to takhle jde, funguje to", "on" tam předá Brankovi protokol, "oni" dali Brankovi 
klíče a Branko "na fintu" udělal (nedopověděl), "ona" dala Brankovi klíče a teď oni "se dívají" /nedopověděl/ a 
Momčilo instruuje Branka, aby řekl "není problém, všechno podepíšeme, jen abysme nechodili 5x, tak až bude 
smlouva, všechno vyřešíme". Branko to potvrzuje, že "jí" to takhle řekl, ptal se "jí", jestli to obdrželi, a Branko 
pak potvrdí, že klíče jsou "u nás" (?) Branko teď šel ven z bytu a neví, kam by šel. Momčilo jede "mimo město" 
a znovu instruuje Branka, co a jak má říct – „zavolej jí po obědě a řekni paní, „vzal jsem klíče, nedělejte si 
starosti“, řekni nějaký jméno, hele, jakýkoliv“. Branko ale ví, co jí řekne, jenom se zeptá, kdy bude hotová 
smlouva. Momčilo znovu instruuje Branka, co má říct – "řekni, já neposílám e-maily, to posílají z firmy, a já 
mám telefon, řekni a majitel mi řekl, abych to vyřídil, on teď tady není, a to je všechno" – ať ji Branko uklidní a 
ať se pak ozve. Branko souhlasí. 
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219. Dne 05.04.2017 ve 13:10:00 hodin volá z tel. čísla xxx Radek H., nar. xxx, realitní 
makléř, podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Radek H. volá Momčilovi, že se mu teď ozvali z té 
firmy, co dělá vodu "v KLOBUKÁCH", jestli by bylo možné, aby tam zítra někdo byl, během dne kdykoliv. 
Momčilo říká, ať Radek zůstane na lince, Momčilo se hned zeptá – Momčilo současně říká srbsky: "oni jsou tam 
celý den" – a pak odpovídá Radkovi "10h, 11h", Radek říká, že jestli by mohli na 10h, tak té firmě řekne, že 
někdo mezi 10h a 11h tam určitě bude. Momčilo říká, že mezi 10-11h tam někdo bude venku a počká tam. 
 

220. Dne 05.04.2017 ve 13:14:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Radku H., nar. xxx, realitnímu makléři, kdy Momčilo volá H., aby se zeptal, jak se má zaplatit ta daň u 
FÚ. H. vysvětluje postup, protože Momčilo neví, jak to funguje. H. dokonce nabízí pomoc, že by se Momčilo (a 
další) stavili u něj v Kralupech a vyplnili by to společně, pak by to Momčilo (a další) odvezli a podali na FÚ, a 
pak zaplatí daň. K tomu je potřeba smlouva a vyrozumění o provedení vkladu, a až to pak spolu H. a Momčilo 
(s dalšími) vyplní, pak to Momčilo podá na FÚ ve Slaném. H. vezme formulář a navrhuje Momčilovi, aby to 
nechali po Velikonocích. 
 

221. Dne 05.04.2017 ve 13:29:21 hodin volá z tel. čísla xxx Branko B., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Branko s tou "paní" mluvil a ona se ho ptala, jestli se mu ozval pan "ten a ten", 
Branko řekl, že se pan ozval, ta paní chystá smlouvu. Momčilo říká, že je to výborné a ptá se, jestli ta paní 
Brankovi řekla, kdy bude ta smlouva. Branko říká, že ho ta paní poprosila, aby se ozval v pondělí. Branko 
nemá peníze, ani korunu. Momčilo říká, že neví, jak Brankovi pomoci – "já ti volám, kdykoliv něco je, ty vole". 
Branko prosí, aby se Momčilo ozval, aby se spolu sešli, Branko sotva zvládá koupit dětem jídlo. 
 

222. Dne 06.04.2017 v 10:37:23 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě Branko B., nar. xxx, kdy Momčilo volá Brankovi, který referuje, že mu "on" volal, Branko si s "ním" 
promluvil, pak "ho" Branko "takticky" (nedopověděl), "on" volal Ž., on Ž. všechny papíry vezme, "abysme se my 
s ním neviděli, ty vole, je třeba umět/vědět" a Branko domluvil na "zítra na 11h podpis smlouvy a to". Momčilo 
se ujišťuje, že tedy Branko jde zítra a vede "toho" v 11h. Branko to potvrzuje. Dále Branko prosí Momčila "o 
něco, kámo". Momčilo uvidí. Branko říká, že Momčilo má svůj "program" a Branko ho nechce zatěžovat. 
Momčilo říká, že se s Brankem musí každopádně vidět a ukáže Brankovi "člověka", aby se Branko viděl s tím 
"člověkem". Branko souhlasí a ať se Momčilo ozve asi tak za hodinu. 
 

223. Dne 06.04.2017 ve 14:57:15 hodin volá z tel. čísla xxx Branko B., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Branko říká Momčilovi, že ještě neskončili, protože je třeba mít výpis z OR z 
firmy, to může bý i jen z počítače, a pak se musí podepsat předchozí, na koho to bylo dříve napsané, "ona" opsala 
nějaké číslo a "tenhle se musí na jiný papír, to co ti dal tenhle papír, tohle mu nikdo nechce uznat, musí se to 
podepsat, tohle je tady všechno napsané, ten bývalý majitel, a musíme zítra zajít, protože firma (nedopověděl)". 
Momčilo říká "no, kde ho seženeme, von je v Ostravě, počkej, pomalu". Branko říká "no, to může někdo 
podepsat, to nevadí" a tak to říká ta paní, všichni z kanceláře byli (nedopověděl) a dále majitel firmy nemá trvalý 
pobyt. Momčilo říká, že to nevadí. Branko pokračuje, že kvůli tomu jim ta paní poradila, aby zašli na 
Palmovku "abych ti neříkal, je to ten stejnej barák, musíme tam zejtra zajít, aby si to oni tam všechno prohlídli, 
aby se to přepsalo/opsalo (?), tak to je vono". Momčilo Branka poslouchá, ale nemůže vnímat tolik informací. 
Branko vysvětluje znova "přišli jsme a řekli jsme, že potřebujeme z tohoto papíru nového majitele, a dali jsme 
tamten papír a paní mi říkala jednoduše, jestli má majitel firmy trvalej pobyt, a on ten kluk to nemá, tak prej 
„kde máte trvalej pobyt? Tak ten má v Bělehradě, takže to je ukončené/vyřízené“. Momčilo říká, že je to tak. 
Dále Branko pokračuje "nemůžete to tady u nás, musíte jít do Prahy, na centrálu". Momčilo říká, že tedy dobře. 
Branko  říká, že se tam tedy jde zítra, aby se vidělo, co "oni" tam řeknou a "ona dala dva papíry, dva jiný 
papíry, který ten majitel musí dát, dáme ti, chceš, abych si nechal u sebe ty desky, nebo mám dát jemu? Protože se 
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na tamty papíry musí někdo podepsat, víš?" Momčilo říká "tak ať se podepíše". Branko souhlasí, domluví se "s 
ním ná ráno". Momčilo souhlasí. 
 

224. Dne 06.04.2017 v 15:39:06 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy K. informuje Momčila ohledně prací, materiálu a ceně za úpravy v nemovitosti – bude 
to asi kolem 170 tis. K. říká, že to tam není nijak zabezpečené, když tam budou mít nějaký materiál a nějakou 
zálohu, až budou mít nakoupený materiál, práce budou trvat asi 2 dny. K. prosí Momčila, aby mu poslal -mail  
adresu a pošle mu info písemně. Momčilo mu to zašle. 
 

225. Dne 06.04.2017 v 19:22:55 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, nespojeno, kdy během vyzvánění telefonu Momčilo vysvětluje někomu ve své bezprostřední 
blízkosti: "jo, jo, už, já jsem mu říkal, že se mám vidět s kamarádem a to je vono, tak se mu teď...ozvu..." Pak 
je slyšet hlas NM, který mluví o topení. Momčilo na to navazuje "to vždycky stojí (hodně), myslím si, co já jsem 
(špatně srozumitelné: byl) na tamtěch webech, tamten dům, co má společnou střechu, ten bych ti nedoporučil, není to 
špatný, kdybysme se tam jeli podívat, jestli to půjde/může být, ale ani jeden (dům) nemá telefon (nesrozumitelné), 
nechtěl jsem posílat e-mail (nesrozumitelné), má nějakou společnou střechu, společný, je to tam napsaný, jakoby 
půdu". 
 

226. Dne 06.04.2017 v 19:26:08 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo říká K., že teď je s kamarádem a ten souhlasí (Momčilo to dále překládá 
další osobě) a mohli by se domluvit na nějaký konkrétní den v týdnu, dali by tam peníze, aby mohli koupit, co 
potřebují a po Velikonocích by již mohli začít pracovat. Domlouvají se na úterý nebo na středu a mohou se sejít 
rovnou tam. 
 

227. Dne 11.04.2017 v 19:16:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému, že jsou domluveni, že se zítra staví za volaným a že pro něj 
mají peníze (Momčilo a další), tak se ptá, kdy volaný má čas. Volaný navrhuje 18-18,30hodin. Momčilo se ptá, 
jestli volaný přijede "tam", nebo volaný dá Momčilovi a dalším adresu, kam mají přijet. Volaný říká, že se 
můžou spolu sejít "tam", nebo v Chlumci, jak chce Momčilo. Momčilo se domluví s kamarádem, až s ním bude 
za asi 45 min a pak to volanému upřesní. Momčilo se ptá, kolik peněz na zítřek mají připravit. Volaný říká, že 
za materiál "ňákejch 140", tak volaný potřebuje, aby se to tam navezlo v materiálu, a za práci se srovnají potom, 
až to bude hotové. Momčilo souhlasí a do hodiny se volanému ještě ozve. 
 

228. Dne 11.04.2017 v 19:37:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo říká volanému, že teď mluvil s kamarádem, "takže všechno je to v pořádku, 
peníze máme připraveny", ale problém je s tím, že se má "kopat od domu až ke konci pozemku" (?) a "my to 
nemáme" (Momčilo a další), tak Momčilo prosí volaného někoho, kdo by to mohl s "Caterpillarem". Volaný 
říká, že jedině „Cigány“, aby šli kopat, něco jim volaný (s dalšími) zaplatí a vykopou "to". Momčilo souhlasí a 
ať to volaný spočítá a ať to udělá, protože Momčilo a další nemají možnost to udělat. Volaný souhlasí. Momčilo 
říká "zítra mezi 18h a 19h, abychom se tam sešli". Volaný souhlasí a ptá se, jestli se to "zabezpečení" nějak 
vyřešilo (nesrozumitelné). Momčilo říká, že "kamarád tam dneska byl", ale Momčilo neví, jestli je to vyřešené; 
ujišťuje se, že jsou to jenom ty jedny dveře. Volaný říká, že tam byla velká místnost (nesrozumitelné). Momčilo 
doplňuje, že to "taky musíme vyřešit, dobře že jste mi to připomněl", takže Momčilo teď řekne kamarádovi, že 
volaný vyřeší to kopání a kamarád má vyřešit ty dveře. Volaný říká, že ano, jinak to lidé ukradnou. Momčilo 
dále říká, že se kamarád ptal, kdy volaný (s dalšími) začnou pracovat. Volaný říká, že po Velikonocích, 
navezou materiál a začnou dělat. Momčilo souhlasí, teď se uslyší s kamarádem, případně se volanému ještě ozve. 
 

229. Dne 11.04.2017 v 19:37:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo volanému sděluje, že bezpečnostní dveře jsou vyřešeny a potvrzuje sraz zítra 
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mezi 18h a 19h, a co se týče výkopových prací, tak jestli volaný má ty „Cigány“, tak to může začít řešit. Volaný 
souhlasí. Momčilo doplňuje, že se zítra domluví další "podrobnosti". 
 

230. Dne 12.04.2017 ve 20:40:35 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Andrijana R., nar. xxx, hovor nespojen, kdy během vyzvánění hovoru Momčilo mluví s mužem, který má 
zítra podepsat 2 smlouvy: Momčilo: nutně se musíte (nesrozumitelné)...já nevím, jaký je datum...ona to nebere, 
ozve se, já jsem s ní před chvilkou mluvil...nemám...hlavně Lipanská 9, to je tam (nesrozumitelné)...plná moc, a 
to je všechno, dvě smlouvy má podepsat, má dvě smlouvy…METEOR GROUP...není co (nesrozumitelné) NM 
se ptá: a vona srbsky nemluví?, Momčilo: kdo? NM: vona, Momčilo: no, mluví, jak by nemluvila...ona se tady 
narodila, to je Nešova dcera, NM: jo, to jsem pochopil, Momčilo: vona mluví srbsky, ty víš, že jo, ale 
pravděpodobně je v práci do 22h. 
 

231. Dne 12.04.2017 ve 21:19:31 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Andrijana R., nar. xxx, kdy Momčilo volá Andrijaně, že je domluveno, že "on" tam bude dovezen na 8,15h, 
jestli je něco potřeba, ať se Andrijana ozve, ale Neša říkal Momčilovi, že poveze Andrijanu – Andrijana to 
potvrzuje – a Momčilo upřesňuje, že tedy Neša pozná toho jednoho a "oni všichni ať jdou pryč, ne aby tam" 
(nedopověděl). Andrijaně je to jasné, a té paní zavolá ráno ještě v 8h, že "bude tam" (nesrozumitelné). Momčilo 
říká, že to ano, "ona" to nachystala, a Andrijana to všechno ví, že "on má dvě smlouvy, a tak, podepisujete dvě 
smlouvy a má plnou moc". Andrijana to ví, ptá se, jak dlouho to bude trvat. Momčilo říká, že tak 10 minut, 
"on" ale nemluví česky, aby to Andrijana věděla, jenom ať "mu" Mája ukáže, kde to má podepsat a s ní ať 
mluví Andrijana "o něčem", ať Mája dá plnou moc a " vemte smlouvy…dejte smlouvy, a to je všechno". 
Andrijana souhlasí.   
 

232. Dne 13.04.2017 v 10:51:02 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřině P., ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Momčilo chce po paní poštu, co přišla na firmu 
MARNE. Momčilo se tam zastaví po obědě a prosí paní, aby se podívala, zda tam nemaj ještě něco. 
 

233. Dne 14.04.2017 v 09:55:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo říká elektrikáři, že je to adresa Koněvova 176 – je to sklep a Momčilo 
tam počká ve 12 hodin. Je potřeba tam připojit elektřinu, Momčilo má smlouvu, má všechno, je potřeba nový 
elektroměr. 
 

234. Dne 18.04.2017 v 10:42:23 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. hlásí Momčilovi, že jde odpoledne na PRE, odběratel je tam firma, platit se to 
bude složenkama na adresu. F. má plnou moc. 
 

235. Dne 18.04.2017 v 10:46:17 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. se ještě u Momčila informuje, jak dlouho je to bez energie, protože jestli to je 
déle jak rok, musí se udělat revize. 
 

236. Dne 18.04.2017 ve 12:03:01 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy elektroměr byl odebrán v březnu 2016 a je potřeba udělat revizi, F. se dohodl s 
revizákem, Momčilo říká, že není problém, že mu dá peníze. 
 

237. Dne 18.04.2017 ve 13:05:46 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy přípojka elektřiny firma ERMO Hradec Králové, K. potřebuje, aby tam dojel 
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majitel firmy a podepsal tam žádost, s K.em se tam nikdo bavit nebude, musí to být majitel. Momčilo říká, že to 
vyřídí a K. pak dostane zaplaceno. 
 

238. Dne 18.04.2017 ve 14:48:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě Branko B., nar. xxx, kdy Momčilo instruuje Branka, že přišel e-mail a že "to" Branko má jít 
vyzvednout, a Momčilo se ujišťuje, že Branko "je VEGA/WEGA" (?). Branko potvrzuje, že je 
"VEGA/WEGA" (?). Momčilo dále říká, ať "jí" Branko zavolá, že "jsme dostali email, abysme to vyzvedli, 
tak kdy máme přijít?", a Momčilo upřesňuje, že se Branko má zeptat, jestli to lze zítra, podle toho jak zítra 
Branko může. Branko souhlasí a dále se ptá, jestli "je někdo z tamtěch lidí Nemanja Nikolić?" Momčilo říká, 
že neví. Branko říká, že dostal nějakou sms, že "přišly nějaký peníze, jakože převod na účet", ale Branko netuší, 
o co jde. Momčilo se ptá, na jaké tel. číslo. Branko říká, že nějaké číslo "44". Momčilo nechápe, Branko pošle 
Momčilovi tu sms. Momčilo se ptá, na jaké tel. číslo tu sms Branko dostal. Branko říká, že tu sms dostal na své 
tel. číslo, na které mu teď Momčilo volá. Momčilo se diví, kde Branko uváděl své číslo. Branko říká, že nikomu, 
jedině jestli nejde o "tamtoho, co mi volal, jak jsem s ním komunikoval, víš, když jsme tehda napsali převod". 
Branko teď pošle Momčilovi sms. Momčilo souhlasí a ještě jednou připomíná, ať Branko zavolá té paní a domluví 
se na vyzvednutí. Branko souhlasí. 
 

239. Dne 19.04.2017 v 18:48:31 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy F. volá Momčilovi, že v pondělí se tam sejdou mezi 8-8.30 hodin s revizákem. 
Momčilo říká, že není problé, že tam někdo bude. Elektrikář říká jen, ať vezme prachy a klíče. Momčilo se ptá 
kolik – asi 2 - 2,5 tisíce a revizák hned vystaví papír o revizi a elektrikář to bude řešit dále. Momčilo má pro něj 
ještě 2 smlouvy a to mu dá zítra, protože v pondělí Momčilo tam nebude. Zítra se spolu někde potkají a dořeší to. 
Večer si ještě zavolají, Momčilo to zatím zorganizuje. 
 

240. Dne 19.04.2017 v 19:11:01 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy K. se ptá Momčila, zda tam přijede jeho kamarád. Momčilo neví, diví se, že tam 
nikdo není. K. říká, že už tam kopou a potřebuje peníze na to kopání. Má tam ještě navíc dle požadavků ty 
radiátory a tak chce navíc 30 tisíc KČ. K. potřebuje, aby tam někdo byl zítra kolem 16.30 hodin. 
 

241. Dne 19.04.2017 ve 21:02:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo se zítra potká s elektrikářem a Momčilo to bude mít připravené a ještě 
potřebuje udělat dva byty. Zítra odpoledne si zavolají. 
 

242. Dne 19.04.2017 ve 22:23:01 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že kamarád je někde na cestě, někde mimo, ale říkal, že v pátek 
tam bude celý den a dá mu všechno. Zítra ráno si ještě zavolají. 
 

243. Dne 20.04.2017 v 08:54:12 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Kateřině P., ze společnosti RTB Company, s.r.o., kdy Notářské zápisy (tři) Momčilo sděluje, že máme 
DARKO, MARKO a ještě se ptá na Alana, Momčilo se ptá volané, jak to dnes vypadá pro pana AVRAMA 
(AVRAM), nač volaná říká, že je objednaný termín na 14,30h, kdy budou hotové všechny 3 notářské zápisy. 
Dále se Momčilo ptá "co s tím ALENEM (ALEN)?“ a volaná říká, že všechny tři budou hotovéb – všechna 
tři založení, všechny plné moci. Momčilo ale mluví ještě navíc o té ze včerejška (asi plná moc?) –"máme 
DARKO, máme MARKO". Volaná to všechno Momčilovi předá přímo do ruky (dokumenty). Momčilo to 
nepochopil a volaná to upřesňuje, že na "to poslední" a Momčilo to upřesňuje "na ALENA", takže to Alen 
dnes taky může podepsat. 
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244. Dne 20.04.2017 v 08:59:04 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající sděluje, že byli domluvení, že zavolá a ptá se jestli v Hradišťku bude 
někdo pracovat. V 8 tam někdo bude. Zítra dovezou beton. Volající se má domluvit s osobou na místě. 
 

245. Dne 20.04.2017 v 18:20:44 hod. volá Momčilo Iv., nar. xxx, na tel. Č. xxx, Vladimíru F., 
nar. xxx, kdy „elektrikář“ ještě nevolal, za chvíli bude doma. Domlouvají se na setkání ještě dnes, aby mu 
Momčilo dal ty peníze. 
 

246. Dne 20.04.2017 v 18:51:03 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx pdoezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo se domlouvá s elektrikářem, že po neděli tam bude čekat ráno člověk. 
Momčilo mu dnes potřebuje předat ty peníze, zavolá mu, až skončí schůzku. Následují dva hovory v čase 
20:07:30 hodin a ve 20:29:13 hodin mezi podezřelým Momčilem IV.m  a Vladimírem F.. 
 

247. Dne 21.04.2017 v 07:25:34 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý muž podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající volá z Betonárny Kunín (p. Krátký) a ptá se na dovoz betonu. Momčilo s 
volajícím jen jedná, ale na místě čekají "kamarád, tam jsou ti kamarádi", kteří sice nemluví česky, ale mají u 
sebe peníze a zaplatí to. Momčilo popisuje cestu, jak se tam řidič dostane, ikdyž volající říká, že se řidič kamionu 
ozve, až dojede do Hradišťka - na cestě je malý pomník, na křižovatce, a u pomníku se má odbočit, pojede se do 
bývalého, starého mlýna, to je ve městě, takže až řidič bude na místě, má se Momčilovi ozvat, aby ho Momčilo 
navigoval, je to malé město. Volající se ptá na velikost kamene, Momčilo neví, o co jde. Volající se ptá, co se tedy 
bude dělat. Momčilo říká, že se tam bude betonovat podlaha "v tom starém mlýnu".   
 

248. Dne 21.04.2017 v 08:34:20 hodin volá z tel. čísla xxx neznámý muž podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo popisuje volajícímu, jak se dostane na místo v Hradišťku, tam na 
volajícího počkají "chlapi", kteří sice nemluví česky, ale volajícímu zaplatí vše, co je třeba. 
 

249. Dne 21.04.2017 v 11:18:45 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo se volaného ptá jménem kamaráda, kolik peněz má kamarád dát volanému. 
Volaný říká "28 Cikáni a mně 30", volaný tam dorazí za půl hodiny. Momčilo opakuje, že je to 28 pro 
„Cikány“ a 30 pro volaného. Volaný opakuje, že 30 je za materiál navíc, a volaný to tomu kamarádovi všechno 
ukáže, zároveň se ptá, jestli ten kamarád tam je. Momčilo neví, ráno tam byl (kamarád), ale teď se ho na to 
kamarád ptal, tak se Momčilo zeptá. Volaný tam bude během půl hodiny. 
 

250. Dne 21.04.2017 v 11:59:53 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy volající se ptá Momčila, jestli se dovolal "kamarádovi", protože "oni" už tady asi 
nejsou, možná se šli někam najíst. Momčilo se dovolal, "on" je tady a Momčilo se s "ním" potká za 15 min., ale 
"on" se ptal, kolik to bude pro ty“ Cikány“, že "28" je moc peněz. Volající to říkal hned, ale "oni" to po 
volajícím chtějí a volající z toho nemá ani korunu. Momčilo říká, že volající říkal, že to bude 10.000 a ne 28. 
Volající už říkal, že to bude za 28, to "jen" že je (volající) sehnal. Momčilo se diví, že je to 28, a to tak není, 
bylo to 50 x 250. Volající říká, že "oni" chtějí 500 za metr, přijelo jich 5, a volající by si to nevymyslel, a 
20.000 už jim volající dal ze svého. Momčilo říká, že "on" se zlobí (zbláznil z toho), že je to 28.000, a 
Momčilo s "ním" teď bude za 20 min. Volající si myslí, že je to chyba komunikace, ale je třeba to nějak udělat. 
Momčilo se volajícímu ještě ozve. 
 

251. Dne 21.04.2017 ve 13:04:28 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo volanému říká, že kamarád volanému vzkazuje, že nechal "pod zrcadlem" 
50.000. Volaný říká, že "oni" dnes mají ještě přijet dokopat tu hlínu a zaházet to "komplet", tak volaný "jim" 
dá míň – 27. Momčilo říká, že to tam volaný má a Momčilo neví, ten kamarád tam nechal peníze. Volaný se 
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ještě jednou ujišťuje, kde to ten kamarád nechal a Momčilo říká, že neví přesně, ale někde "pod zrcadlem". 
Volaný děkuje za info. 
 

252. Dne 21.04.2017 ve 14:26:46 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
neznámému muži, kdy Žiželice dnes ráno 5 metráku betonu, Momčilo by potřeboval objednat ještě jednu 
dávku, aby to mohli vylít na zem. Budou platit stejně jako dnes, všechno bude jako dnes. Momčilo se domlouvá, 
že zítra zavolá a domluví se na termínu. 
 

253. Dne 21.04.2017 v 17:29:27 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že kamarád ho požádal, že v nějaké malé místnosti u vstupu chtějí 
radiátor a ještě v sále chtějí taky radiátor. Petr říká, že do předsíně ho nechtěli a ptá se, zda tam bude kamarád 
ráno, že by se s ním domluvil. Momčilo mu ještě jednou zavolá a domluví se s ním a poté zavolá Petrovi. 
 

254. Dne 21.04.2017 v 17:52:16 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo ještě neví, kamarádovi volal, ale on se mu ještě nezavolal. Petr by s ním 
potřeboval mluvit osobně, Momčilo říká, že on nemluví, že musí hovořit jen přes Momčila. Petr říká, že místnost 
naproti vchodu je zavřená a potřebovali by ji odemknout. Momčilo mu to řekne. 
 

255. Dne 22.04.2017 v 11:33:55 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že "ON" mu říkal, že tam dnes ve 4 hodiny přijede a řekne 
Petrovi, jak s tím radiátorem. Pak se baví ještě o plynu v nemovitosti Hradišťko. Petr vyplní žádost a podá to do 
Hradce, Momčilo tam nemusí jezdit. 
 

256. Dne 22.04.2017 v 11:48:36 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. chce po Momčilovi klíče a peníze. Momčilo říká, že peníze nejsou problém, 
zjistí to. 
 

257. Dne 22.04.2017 ve 12:24:09 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že to jsou dvě adresy, jedna je Křišťanova a další mu Momčilo 
řekne. F. se na ty adresy chce jít podívat s revizákem, ať je to v pořádku, potřebuje klíče, aby se tam dostal. 
Momčilo to musí domluvit, není to na jednoho člověka. Momčilo to domluví a F. tam bude v pondělí v 8 hodin s 
revizákem a pak půjdou na ty další adresy. 
 

258. Dne 22.04.2017 ve 13:34:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo se ptá Petra, že kamarád se ptá, zda je všechno již hotové. Ještě ne. Kamarád 
by se tam přijel podívat, až to bude komplet hotové. Domlouvají se buď dnes večer kolem 5 – 6. hodiny nebo 
zítra. Momčilo to s kamarádem domluví na dnešek. Petr říká, že s cigánama je materiál vyrovnaný, jen budou 
muset ještě zaplatit za práci. 
 

259. Dne 22.04.2017 ve 14:20:00 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo potvrzuje v pondělí ráno v 8 hodin na Koněvově ul. a "ON" bude mít 
klíče od dalších dvou. Momčilo to domluvil a "ON" bude mít i peníze na revizi. Momčilo se chce s F. sejít v 
pondělí po obědě, protože má další 2 (adresy). 
260. Dne 22.04.2017 ve 14:22:09 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo potvrzuje, že kamarád tam přijede kolem 17 hodiny. K. říká, že nějací lidé 
už tam jsou a dělají tam. Momčilo se dále ptá, kolik to bude stát. K. to musí ještě spočítat. 
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261. Dne 22.04.2017 v 17:47:14 hodin volá z tel. čísla xxx Petr K., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo se dotazuje, zda kamarád Petrovi všechno zaplatil. Petr souhlasí. Petr 
ještě potřebuje jednatele s razítkem, aby podepsal žádost o připojení (jedná se o Hradišťko). Momčilo to zařídí. 
 

262. Dne 23.04.2017 ve 13:11:34 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Petru K., nar. xxx, kdy Momčilo říká K., že kamarád mu říkal, že tam ještě půjde zítra dodělat a prosí ho, 
aby zapojil kotel a pustil tam vodu. K. souhlasí. 
 

263. Dne 24.04.2017 v 08:17:30 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F. nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy F. volá Momčilovi, že tam ještě nikdo není a prosí Momčila, aby "HO" sehnal a 
zavolal mu. Momčilo to zjistí. 
 

264. Dne 24.04.2017 v 08:23:43 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy Momčilo volá F. a ten mu říká, že už "ten někdo" tam je. Momčilo mu říká, že 
"ON" mu předá 100 euro a aby se tam ještě podívali na ty dvě. F. Momčila přerušuje a říká, že pak Momčilovi 
zavolá. Momčilo souhlasí. 
 

265. Dne 24.04.2017 v 08:28:25 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy F. říká, že se musí dostat do prostoru Barvy Laky, protože tam je umístěný ten. 
"ON" nemá klíče od toho vrchu, F. ho dává Momčilovi k telefonu a hovoří SRBSKY. Pak hovoří Momčilo opět 
s F. a říká mu, že to ještě nedostali, že musí na Městskou část, že to jsou dva samostatné prostory. Momčilo to 
dnes zkusí. F. se pak Momčila ptá, zda "ON" má klíče od těch dvou dalších prostror. Momčilo říká, že má. F. 
mu pak zavolá. 
 

266. Dne 24.04.2017 v 11:35:07 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F. nar. xxx, kdy F. se ptá Momčila, kdy bude doma. Momčilo se ptá proč? F. mu pošle e-mail, jen 
aby věděl, že "tam" je jen ten spodek, ty sklepy a ten vrch není. F. potřebuje mailovou adresu té společnosti a na 
základě toho je potřeba ten odběr obnovit, oni pošlou složenku na 5 tisíc korun a je potřeba to zaplatit a poté 
teprve se udělá revize. Revizní technik přijde ve čtvrtek, tak je potřeba to urychlit. Momčilo to chce zaplatit v 
hotovosti, což oni nechtějí. F. říká, že se to musí obnovit, ten elektroměr, že to ještě ověří. Momčilo chce, aby to F. 
vyřídil, že mu ihned dá těch 5 tisíc + ještě peníze pro toho revizáka. Momčilo se pak F. ptá, zda mu "ON" 
(někdo třetí) dal 100 euro, které mu Momčilo pro něj dal. F. říká, že "ON" mu nic nedal. Momčilo se ještě 
ujišťuje, zda se teď jedná o prostor na adrese Koněvova, F. potvrzuje. 
 

267. Dne 27.04.2017 ve 12:46:07 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Andrijane R., nar. xxx, resp. N. R.ovi, nar. xxx, kdy Momčilo je doma, N. taky. N. se ptá, kdy se sejdou. 
Momčilo může teď vyrazit. N. "mu" musí zavolat o půl hodiny dříve, a doplňuje "a chytli toho druhýho". 
Momčilo se ptá "a je (to) v pořádku?“ N. říká, že to není v pořádku. Momčilo se ptá, jestli má dorazit k N.. 
N. se ptá, jestli pak půjdou společně. Momčilo už chápe, že se "tam" musí zajet. N. říká, že se to musí, aby se 
tam domluvil, a ptá se Momčila, jestli má (nedopověděl). Momčilo se ptá, kolik má N. (nedopověděl). N. říká, že 
neví, možná dokonce "deset", ale to je "jenom na začátku, ale pak to bude kdoví kolik, víš, musí vidět (zjistit) 
situaci". Momčilo souhlasí, je mu to jasné. N. navrhuje, ať Momčilo přijede někam na Náměstí Míru. Momčilo 
neví, kde tam zaparkovat, tak navrhuje u soudu. N. navrhuje kolem 13,30hodin, jestli to stihne. Momčilo to 
nestihne, tak se sejdou ve 14 hodin. 
 

268. Dne 01.05.2017 v 10:02:50 hodin posílá Vladimír F., nar. xxx z tel. čísla xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Tak zitra v Jeseniovi ve 12.00,ok?. 
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269. Dne 01.05.2017 v 10:54:10 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Vladimíru F., nar. xxx s obsahem Ok.  
 

270. Dne 11.01.2017 v 10:42:06 hodin a v 10:42:08 hodin posílá z tel. čísla xxx podezřelý 
Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na tel. číslo xxx samostatně trestně stíhaného Ing. Erola I.a, 
nar. xxx s obsahem: Poskozeny vuz: Skoda Superb 3XXX, Provozovatel: Eliška Č., vlastnik: Volkswagen 
financial services 

271. Dne 11.01.2017 v 10:45:57 hodin volá z tel. čísla xxx podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na 
tel. číslo xxx samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo říká Erolovi, že mu 
teď poslal "jednu sms" a ptá se, jestli má Erol Viber. Erol říká, že ano. Momčilo vysvětluje, že sms, kterou Erol 
dostal, je uvedena jako "poškozený vůz" a teď Momčilo pošle na Viber kopii zelené karty "našeho auta", takže 
"naše auto" (Erola a Momčila) zavadil o "jejich" auto. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo dále instruuje Erola, 
že pak se Erol ozve Kooperativě, protože Erol je jednatel firmy, a Kooperativě oznámí, že "náš" člověk řídil 
(auto), aby Erol nahlásil tu škodu, co se stalo, a pak Erol dá svůj email a na email dostane to nahlášení škody. 
Erol se ujišťuje, že má dát svoji emailovou adresu. Momčilo říká, že ano, protože Erol je jednatel. Erol navrhuje, 
aby to poslali na email Momčilovi nebo "jemu" (tomu kdo tu škodu způsobil). Momčilo říká, že ne, ale že ten 
email Erol potom přepošle té ženě, a údaje té ženy Momčilo právě poslal Erolovi v sms – auto, jméno, příjmení a 
e-mailovou adresu. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo říká, že je to všechno, co Erol má udělat a má říct, že "naše 
auto jelo, zavadilo o auto té paní, bylo to předevčírem večer a nahlašujeme škodu", na Viber Momčilo Erolovi 
pošle RZ. Erol upřesňuje, že na "tamto jiné" (číslo). Momčilo říká, že se teď podívá a ptá se, na které číslo. Erol 
říká "víš přece tamto druhý...to je oficiální". Momčilo se podívá, jestli je Erol "online" a pak se Erol má 
Momčilovi ozvat, jestli (Erol) dostal všechno, co je třeba, jestli tomu rozumí. Erol tomu rozumí. Momčilo to teď 
posílá. Erol říká, že to ví, uvede, že řidič byl na cestě. Momčilo dodává, že řidič tam byl, večer bylo špatné počasí, 
stalo se to v Sarajevské ulici. Erol se ptá, jestli to bylo v Praze. Momčilo říká, že ano, bylo to v Praze 4, 
Sarajevská ulice. Erol říká, že tedy dobře. Momčilo teď pošle údaje o "našem autě". Erol už Momčila prozvání 
(z Viberu). 

272. Dne 11.01.2017 ve 14:26:44 hodin volá z tel. čísla xxx podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na 
tel. číslo xxx samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo říká, že to spolu 
vyplní až dnes večer, takže to Erolovi dá zítra, ale ať Erol tedy zajede za účetní. Erol tam za ní teď jede. Erol se 
ptá, jestli Momčilo vzal od tohohle jednoho 100 EUR a 500 KČ. Momo nerozumí otázce. Erol opakuje "100 
EUR a 500 Kč", protože musí zajít na Úřad práce do 17h, měl dorazit na ÚP po 12,30h. a už je 14,30h. 
Momčilo nechápe. Erol se ptá, jestli tenhle člověk, co "mu pro holku (nedopověděl), je to všechno stejný člověk, nebo 
ne?" Momo říká, že to není ten, to je jiný "ale na něj to budem psát, že řídil". Erol říká, že to nevadí, ale 
důležité je, aby dnes Erol měl peníze, aby to jel vyřídit, jinak bude čekat do pondělí. Momo se ptá, co má dělat, 
tak proč dotyčnému muži Erol nezavolal, ale ať volá "jí", ona má peníze. 

 

273. Dne 09.03.2017 v 08:27:18 hodin volá z tel. čísla xxx příslušník Policie České republiky na 
tel. číslo xxx samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy kriminální policie Praha II 
vyrozumívá Erola o zadržení osoby, která řídila auto Fiat Ducato, které je psáno na firmu T-Building, a 
policista se ujišťuje, že je Erol majitelem tohoto auta. Erol je zmatený, protože je sice majitelem, ale o autě neví 
nic, protože tu firmu převzal někdy v červnu nebo v červenci 2016. Erol si nevzpomíná na to auto, ale ví, že si 
kamarád, nějaký známý, kupoval auto a pak ho chtěl (kamarád nebo známý?) prodat do Srbska, nebo něco 
takového, ale Fiat Ducato to nebylo. Policista se ptá, jestli Erol to auto někomu prodal. Erol to popírá. Policista 
vysvětluje, že to vozidlo možná bude předáno a asi Erolovi, jakožto majiteli firmy a vozidla, jestli si Erol pro to 
přijede po Praze. Erol říká, že to není problém, ale je překvapený, protože když přebíral tu firmu, tak tam nebylo 
psáno žádné auto (opakuje, že to se mělo jednat o Peugeota), tak se Erol ptá na datum, od kdy je Fiat Ducato 
psané na Erolovu firmu. Policista říká, že je potřeba, aby se Erol dostavil na policii, aby mu policie předala auto. 
Dále se policista ptá, jestli Erol zná osobu Aleksandar O.. Erol nerozumí příjmení a vyslovuje příjmení O., ale 
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nic mu to neříká. Policista říká, že by si Erol musel pro auto dojet na Prahu 5 na Zličín a Erol říká, že to 
potřebuje vědět tak hodinu předem. 
 

274. Dne 09.03.2017 v 09:16:29 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Erol se 
ptá, jestli Fiat Ducato je to auto, co "jsme vzali tehdy...Aleksandar". Momčilo říká, že ano, ptá se, jestli Erolovi 
"už volali". Erol říká, že volali a ptá se Momčila, proč mu to neřekl včas. Momčilo říká, že to bylo dnes v noci. 
Erol se ptá, co. Momčilo říká, že netuší, "oni jeli/řídili, on nemá doklady". Erol se ptá, jak to že nemá doklady. 
Momčilo opakuje, že ten člověk nemá doklady a ptá se Erola, co mu "řekli". Erol potřebuje od Momčila vysvětlit, 
co se stalo. Momčilo říká "nevím, oni tři jeli, zastavili je a jeden" (nedopověděl). Erola se "ptali", jestli o tom ví, a 
Erol je majitelem vozidla. Erol říkal "no, nevím, bral jsem nějaké auto, jestli to byl Fiat nebo Peugeot, ten kluk 
to chtěl úředně zaregistrovat". Momčilo říká, že ano, ať Erol "já jsem si vzal auto (koupil)" a Erol na to 
navazuje, že "mu" chtěl udělat službu, proto říkal vše, "přes jednoho přítele". Momčilo se ujišťuje, že Erolovi 
volali telefonicky, což Erol potvrzuje. Erol říká, že by měl (nesrozumitelné). Momčilo se ptá, jestli tedy Erol 
vyzvedne auto a ať tam řekne "já jsem..." (nedopověděl). Erol říká, že mu řekli "auto je na Vaši firmu, ale chtějí 
se mě tam na něco zeptat, řekl mi on". Momčilo říká "no, možná něco vezli, rozumíš?" Erol nadává. Momčilo 
říká, že neví, podívá se, co je napsáno na této straně. Erol prosí, aby mu to pak Momčilo řekl, protože Erol čeká 
každou chvíli, aby mu volali, aby tam šel. Momčilo se teď podívá, chtěl Erolovi volat hned, protože se to stalo dnes 
v noci, a dále Momčilo radí Erolovi, co má říct, Momčilo si myslí, že je nejlepší říct, že "jim" Erol půjčil auto, "to 
jsou kluci mladí, možná něco vezli, ale jakmile ti vracejí auto, pravděpodobně nic není". Erol říká, že je "to 
jenom finta, přijeď, abysme ti to dali, hovno ti dáme". Momčilo říká, že s tím Erol nemá nic společného, co by s 
tím Erol měl společného. Erol říká (špatně srozumitelné: co on). Momčilo říká, že on nemá co, ale Momčilo se teď 
podívá a dá  Erolovi vědět. Následuje další hovor v 09:27:10 hodin týkající se stejné problematiky mezi 
podezřelým Momčilem IV.m a samostatně trestně stíhaným Ing. Erolem I.. 
 

275. Dne 09.03.2017 v 09:38:16 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy Momčilo se 
Erola ptá "volali ti na tenhle, nebo na tamten druhej (telefon)?" Erol říká, že na tamten. Momčilo říká 
"poslouchej, není tam žádnej problém, velkej...není tu nic, ale... zkus to trošku protáhnout, abysme věděli přesně, 
co (oni) řekli...ten řídil, jak se tě ptali, Aleksandar, ten je čistej/správnej, nic nemá". Erol nerozumí. Momčilo 
opakuje, že Aleksandar řídil, nic to není, ale "abysme zjistili, co oni řekli, jestli jsi jim prodal nebo pronajal, to 
nevíme, a teď tam jde advokát, tak je tam zkus trošku protáhnout (zdržet), abys tam nešel hned, řekni, že přijdeš 
o něco později". Momčilo se ptá, kde Erol bude za hodinu, Momčilo dorazí. Erol je v obchodě. Momčilo instruuje 
Erola, aby řekl, že teď nemůže, ať to trošku protáhne. Erol jim to říkal, že jde do práce a že potřebuje hodinu, 
aby se dostavil, nejmíň. Momčilo doplňuje "nic konkrétního tam nebylo, ale oni jsou idioti" 

 

276. Dne 09.03.2017 v 18:08:40 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx z tel. 
čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo je doma a 
ptá se, co Erol udělal. Erol říká, že tam přeparkoval (dodávku), "bylo tam 50 kusů civilů, všelijakých 
(nesrozumitelné), nějaké roury/trubky tam překládali, že mají podezření, povídali, tak jsem jim říkal, že 
netuším, tak prej jestli je znám, tak jsem říkal, že vidím poprvé (neuvedeno koho)". Momčilo se ptá, jaké 
roury/trubky. Erol říká, že neví, nějaké trubky/roury, "oni mají podezření, že je něco na pěstování, nějaký 
hovno". Momčilo se ptá "aha, a počkej, a to našli v dodávce". Erol říká "jo, zaparkovali před McDonald´s na 
invalidy, a ještě tam stála cedule, že se auto prodává za 100 a něco tisíc, a tak, tak jsem to přeparkoval", potom 
Erol jede s dalším člověkem, aby si vyzvedl auto a aby přeparkoval dodávku. Momčilo se ptá, kde je Erol, jestli 
by se mohl stavit u Momčila. Erol je na Vinohradech, teď musí odvézt Michaelu za otcem do nemocnice na Prahu 
4. Erol přeparkoval dodávku před McDonald´s, aby dodávka nebyla na místě pro invalidy. Momčilo se ptá "a 
řekni mi, žádný votázky, nic, co?" Erol říká "no, to vůbec, na „hovno“, tohle, tamhle, jakože (nesrozumitelné), 
já si říkal, že udělali dopravní nehodu, že něco udělali, ale jakože oni se smějí, ale já povídám, že tohle, tamto, já 
netuším", dále Erol říká, že teď musí auto převést na sebe, jinak to auto viděl na 5 minut, ví o nějakých drobných 
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vadách (něco kolem dveří a na zpětném zrcátku), pak Erol nabízel (policii) telef. číslo na člověka, "myslím si, že 
je z Bělehradu ten kluk", má tady nějakého přítele nebo příbuzného, "tak jestli je třeba, můžu Vám přinést 
všechny důkazy, který lidi byli se mnou tam, když jsem, on si auto vybral, povídám, a že mi dá 20.000, protože 
to nemůže nechat na srbských SPZ, protože se platí clo, tak si tady kluk chtěl udělat papíry, to je celá věc, já 
dělám se zeleninou, teď votvírám obchod, tak mi vezou ze Srbska a z Makedonie, povídám, i mně, tak aby cestou 
i mně přivezl papriky a co já vím...a takový věci...no, voni to viděj´, jsem starej člověk, to...". Momčilo se ptá "a co 
říkají vo nich?" Erol říká "ne, povídají mi „znáte je?“, a pak chodili jeden, druhej, civilové, jakoby tam někdo 
hodil bombu, tolik lidí tam bylo, ještě jedna paní, pravděpodobně advokátka, a všichni tři se na sebe podívali, já 
povídám ´vidím je poprvý ´, nikdy jsem je neviděl, jsou to děti, nějaký kluci". Momčilo říká "jo, jo, jo a co říká 
advokátka". Erol netuší, ona tam s nimi stála. Momčilo se ptá, jestli "jsou svázaní nebo?" Erol říká, že ne. 
Erol říká, že podepsal doklad o vrácení a ptal se (policisty) "co to je, drogy, nebo co?", ale policista mu řekl "ne, 
ne, pochybnosti / podezření, pochybný věci, který můžou být". Erol jim tam říkal, že je to pro něj SCIFI. 
Momčilo říká Erolovi, ať se ozve až "to" dokončí. Erol se ozve, až vyrazí tam, až přehodí auto, Erol mluví 
zmateně, že se s policistou smál, jaký je v dodávce nepořádek, "měli svoji dodávku na přeložení (nákladu)". 
Momčilo bude čekat, až se mu Erol ozve. 

 

277. Dne 12.03.2017 ve 20:14:41 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
z tel. čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Erol volá 
Momčilovi "za kolik se má prodat dodávka, co si myslí ?" Momčilo říká, že za "pět tisíc, já už mám člověka, 
kterej má zájem". Erol se ujišťuje, že Momčilo má zájemce za 5000. Momčilo to potvrzuje a doplňuje, že 
dodávka byla zaplacena 139.000 Kč a prodávající nedávali slevu, "dyť jsi tam u toho byl, vzpomínáš si". Erol 
říká "jo, byl jsem tam, ale i ta cena 140.000 (není slyšet)". Momčilo dodává, že prodávající nechtěl dál žádnou 
slevu. Erol říká, že je třeba "jen řadící páku, tamto zpětný zrcátko a drobnosti, jak jsou". Momčilo říká "jo, jo, 
5000 EUR, to je nižší cena, slevněno 500 EUR" a dále s Erolem řeší poměr ceny v KČ a EUR. Erol mluvil se 
svým "parťákem", jestli by to on nevzal. Momčilo říká "klidně si s ním promluv, mně to víc vyhovuje 
(nedopověděl)". Erol potřebuje dodávku na následující dny, aby vyhodil odpad z obchodu. Momčilo dodávku vůbec 
nepotřebuje, potřebuje jenom fotky. Erol zítra udělá dobré fotky. Momčilo doplňuje, že jestli to chce koupit Erolův 
parťák, tak "trošku snížíme cenu, Erole, není problém". 

 

278. Dne 12.03.2017 ve 20:17:06 hodin volá samostatně trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx 
z tel. čísla xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., na tel. číslo xxx Safetu H., nar. xxx, kdy Safet je 
v Mnichově. Erol se ptá, jestli Safet má WhatsApp na tomhle čísle. Safet říká, že ano, ale pak se opraví, že to 
má na německém čísle. Erol se ptá, jaký je ročník Safetova dodávka. Safet říká, že r. 2006. Erol říká, že má 
ročník 2010 nebo 2011, a popisuje Safetovi, jaké jsou vady na dodávce a že za tu dodávku chce 139.000, 
140.000, je to asi 5000 EUR. Safet říká, že je to "zadarmo", r. 2010. Erol má všechny doklady o koupi, 
"nechce snížit cenu" a Erol teď čeká (špatně srozumitelné: že dostane 20.00 od někoho za službu) a pak to Erol 
může vyplatit, nějaké 4500 EUR. Erol se proto ptá Safeta, jestli se to vyplatí. Safet říká, že to ano. Dále hovor 
o stavu dodávky, Fiat Ducato. Erol to všechno zítra vyfotí a pošle Safetovi, znovu se Erol ptá, jestli ta cena podle 
Safeta není moc vysoká. Safet říká, že ne, ještě se ptá na km, kolik má najeto ta dodávka. Erol říká, že má 
málo najeto. Safet říká, že to ani nevadí, kolik má najeto. Erol říká, že "on" to auto používá na nějaké 
(nesrozumitelné).  Dále se Safet ptá, jestli si to Erol chce vzít pro sebe. Erol říká, že ano, vzal by si to pro sebe. 
Safet říká, že si to Erol určitě může koupit. Erol v závěru hovoru prosí Safeta, ať pošle své německé číslo, aby 
neutráceli. 
 

279. Dne 13.03.2017 v 18:33:50 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx z tel. čísla xxx na 
tel. číslo xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, 
kdy ani Momčilo ani Erol se nedovolali účetní. Erol se ptá, jestli potřebuje razítko a říká, že za účetní pojede 
zítra. Momčilo říká Erolovi, ať účetní "dá" do srpna pro Olgy matku, ta paní to potřebuje. Erol se Momčilovi 
ozve. Momčilo dále říká, že "volali ohledně sídla", Erol nezaplatil za sídlo. Erol říká, že nezaplatil, potřebuje 
"na ně" kontakt. Momčilo ale teď nemá kontakt, už ho Erolovi posílal, Erol doplňuje, že asi tehdy, jak Erol byl 
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v Makedonii. Erol hned zavolá ohledně sídla firmy, protože bude potřebovat ještě jedno sídlo firmy. Momčilo říká 
Erolovi, ať tam zavolá a ať to vyřeší, protože udělají Erolovi problém ohledně firmy, odhlásí ho. Dále se Momčilo 
ptá, jestli Erol mluvil "s tímhle" ohledně dodávky. Erol říká, že ne, "ten" je v Rakousku, v roamingu, tak to 
Erol zkusí dnes večer na WhatsApp. Momčilo nechce tlačit na Erola, ale "tenhle na Audi, s tím jsem se 
domluvil, ten veme Audi a teď chce vzít taky dodávku, ale pro mně je to lepší, abych to vzal, protože já s ním 
dělám kombinace, a ten jestli chce dát prachy, tak je lepší, abych vzal prachy". Erol říká, že ano. 
 

280. Dne 21.03.2017 v 16:50:15 hodin volá z tel. čísla xxx podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na 
tel. číslo xxx společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, 
kdy Momčilo informuje Erola, jak se domluvil ohledně dodávky. Erol se ptá, jestli "on" přijel. Momčilo říká, že 
ne, že říkal, že dorazí v 17h, Momčilo už mu volal. Erol je na cestě. Momčilo říká, že se "s lidmi" domluvil, 
"tam je Audi A3 v perfektním stavu, zítra k nim odvezeme dodávku, a až budeme potřebovat dodávku na cestu 
do Makedonie, oni nam jí půjčí na 3 dny. Takhle jsem se s lidma domluvil." Erol souhlasí. Momčilo ale zítra 
bude Erola potřebovat, protože Erol musí podepsat a Erol na to navazuje, že musí být jak u toho, tak i u vrácení 
SPZ těm lidem (?). Momčilo říká, že lidé na SPZ jsou ráno a Momčilo u nich musí být kolem 16h, mezi 16h a 
17h. Erol říká, že auto je tam, techničák je v autě, Erol musí Momčilovi dát jenom klíče. Momčilo se ptá na oba 
techničáky, malý a velký. Erol říká, že by tam velký techničák měl být. Momčilo říká, ať Erol dává pozor, aby 
se teď neztratily doklady. Momčilo opakuje, že zítra Erola potřebuje. Erol to ví, musí to všechno podepsat. 
Momčilo opakuje, že zítra kolem 15h musí spolu jet na Černý Most. Erol říká, že to není problém, jestli to jde i 
dřív, tak půjde tam dřív, aby to podepsal, protože pro tyhle musí Erol vzít SPZ "pro tyto" a pak má kupce "na 
tohle jejich" (?), a kupec přijde zítra odpoledne. Momčilo přemlouvá Erola, aby "tam" přijel a aby to podepsal, 
protože Momčilo nemůže dříve než v 15h. Erol říká, že se spolu domluví. Teď už Momčilo na Erola čeká, Erol 
už jede. 
 

281. Dne 16.05.2017 v 17:12:25 hodin volá z tel. čísla xxx Dimitri B., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy B. volá 
Erolovi, že "tenhle co je v Rakousku, ten tady má všechno (nesrozumitelné), od (nesrozumitelné) Momo". Erol 
nechápe "který". B. říká "Momo". Erol se ptá, co má zaplaceno B. říká, že má (špatně srozumitelné) 5 
elektroměrů a 2 jsou na "černo". Erol se ptá, na kterou firmu to je. B. říká, že je to na VEGO (VEGA), tak 
se ptá, čí je to firma. Erol se ptá, kdo se Butlemu ozval, co chtěl. B. říká, že se mu ozval „Láďa elektrikář“. 
Erol se ujišťuje, že tomu dobře rozuměl, že "on" (nesrozumitelné) "5 elektroměrů" a B. to potvrzuje. Erol říká, 
tak ať je (Láďa) vezme, ať je "hlídá", "on" mu pošle peníze. B. upřesňuje, že to ne, "on" mu dal peníze, ale "2 
jsou na černo, víš?" Erol se ptá, jaká byla dohoda, že budou "na černo nebo ne". B. říká, že ne, "neuznala to ta 
firma/neuznali tu firmu". Erol říká, ať Láďa najde toho, od koho dostal peníze. B. říká, že ten Alexej 
nemluví, mluví jen srbsky. Erol se ptá, kdo. B. říká, že ti „SRBOVÉ“, co (nesrozumitelné). Erol teď nerozumí, 
o jakou práci jde. B. říká, že ty "na černo" je třeba domluvit a dořešit, "ten" má všechno připraveno, ale nemůže 
je (nesrozumitelné), má vše uděláno, ale musí se ozvat, má udělané kombinace, tenhle "z Rakouska se neozývá". 
Erol říká, ať se dotyčný nikomu neozývá, jen ať "mluví přes" Butleho. B. souhlasí. Erol říká, že spolu vyřeší 
problém a uvidí, co a jak, jestli mu bude platit originál, tak ať to najde. B. se "mu" ozve, Laďovi. Erol říká, ať 
se tedy B. ozve Láďovi, ale ať mu řekne, že se mu Erol a B. ozvou zítra, až se uvidí, hlavně ať se nikomu 
neozývá (nebere telefon), "nikomu, nikomu, nikomu". Erol doplňuje, že má kombinaci a "můžem to dát přímo 
do firmy". B. se ptá, jestli jde o jednatele. Erol "mu" nabídne, "abysme z něj udělali jednatele, abysme dali jedno 
auto na leasing", ale řeknou si to zítra. (nesrozumitelné) B. se ptá, jestli by Erol měl na zítřek nějaké peníze, 
300-400 EUR, aby "tady dokončil nějakou práci/kšeft". Erol tolik nemá, musí je nejdřív vzít. B. se ráno ozve. 
 

282. Dne 16.05.2017 v 17:27:33 hodin volá z tel. čísla xxx Dimitri B., nar. xxx na tel. číslo xxx 
společnosti Ethera-med, s.r.o., samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx, kdy B. sděluje 
Erolovi, že na rohu Malešické a Kryštanovi (?) ulice nevyhovují/neodpovídají "ty dva/ty dvě"(?) (nesrozumitelné). 
Erol říká "ne teď, nemluv do telefonu, zítra si promluvíme". B. souhlasí, tak zítra. 
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283. Dne 11.03.2017 ve 02:10:42 hodin a dne 13.03.2017 v 11:05:11 hodin z tel. čísla xxx 
posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Ahoj. Uz 
jsi zpet? Mam tu opet od kolegyne seznam dluzniku – Dalimilova B. tradicne o mesic ve zpozdeni, Malcic 
taktez. Krasova – byt c.4 dluzi zalo hy na sluzby a za brezen a byt 8 najem unor a brezen a sluzby od prosince. 
A za peklo s temi byty na Dalimilce mi dluzis obed ty. 
 

284. Dne 13.03.2017 v 11:06:33 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo s volanou mluví nejdříve o dovolené. Dále Momčilo říká, že volal na to 
číslo, které má "od toho", ale to číslo nefunguje. Volaná nerozumí, o jaké číslo jde. Momčilo upřesňuje "číslo, vod 
tamtoho, kde to bylo, kde to našli, já mám i ta čísla, která já někam/někde mám, rozumíš, já mám čísla, oni mi 
nechali" (nedopověděl). Volaná přerušuje Momčila "a nefungujou?" Momčilo říká, že ne, je to úplně vyplé a dále 
se volané ptá "a co nakonec bylo?", nechtěl volanou nervovat a volat jí "odtud" (asi z dovolené). Volaná říká "no, 
nic, my už to teďka jako vyklízíme, my se to zkusíme, protože jeden nám vypálil byt, to vůbec nechápu, jak někdo 
usnul s, prostě jeden z nich usnul s cigárem v puse, nebo v ruce a prostě si podpálil byt", a dotyčný se neozval, tak 
to volaná zkusí přes pojišťovnu, ale to by mělo jít z pojistky nájemníka. Momčilo říká, že volal tomu "známýmu, 
přes kterýho ti některý přijeli, von je tam v Chorvatsku, von je normální člověk, jemu je 60 let, on se (z toho) taky 
zbláznil, když jsem mu to říkal, co se děje, ale..." Momčilo se volané ozve, ještě se stěhuje, tak se volané ptá, jak 
je na tom časově tento týden. Volaná říká "my vodjíždíme, máme nějakou výstavu v Itálii, takže já zejtra 
vodlítám do Itálie a vracím se až v neděli", tak příští týden. Momčilo souhlasí s příštím týdnem, "já připravím 
všechna čísla, zkusím zavolat každému, zkusím k tobě každého přivézt, nebo si zajedu do každého bytu, tam, 
rozumíš, já to s tebou chci udělat, jak jsme šli k tamtomu, tak půjdeme do každýho bytu, já prostě nechci, aby, 
rozumíš, člověk může dělat, já nevím, co tam, a potom budeme ty a já zodpovědní, já to nechci". Volaná souhlasí 
a upřesňuje, že se s Momčilou spolu domluví příští týden. Momčilo se dále ptá, jak dopadlo s tou policií. Volaná 
říká "no, nijak, voni se tam přišli podívat, a já vím, že to teď řeší, nebo řešili to přes technika, ale voni jako, 
vyklidili nám ten byt, akorát tam nechali „bordel“, a a a dál nevím", volaná a další čekají na nějaké zprávy, 
nebo nějaký výsledný "report", aby se mohli pak obrátit na pojišťovnu. Momčilo má dárek pro volanou a určitě si 
spolu zajdou na oběd a "dále co ti mám říkat?! Prostě lidi jsou takoví...já nevím". Volaná říká "no, ale dyť, 
jako to není poprvý, co na tý Dalimilce se přesně tohle stalo, to že nám někdo vypálil byt to je poprvý, ale že by 
tam někdo něco pěstoval, to už se tam jednou stalo". Momčilo říká, že si na to vzpomíná (nedopověděl). Volaná 
dodává "my už jsme na to nějak zvyklí trošku" (smích). Momčilo ještě říká, že se stěhuje z Prahy 3 na Prahu 5. 
Momčilo a volaná budou "na telefonu" (ve spojení), ať volaná pak zavolá. 
 

285. Dne 15.03.2017 ve 14:17:36 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Ahoj, P. (Krasova byt 4) nema prevedeny plyn, elektrinu 
ano. Prosim doprevest. 
 

286. Dne 15.03.2017 ve 14:18:32 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Vyresime. 
 

287. Dne 15.03.2017 ve 14:26:33 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Elektrina je prevedena. 
 

288. Dne 15.03.2017 ve 14:28:13 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Ano, elektrina ano, plyn je potreba prevest. A na Krasove 
by oba panove byt 4 i 8 meli platit zalohy na sluzby na jeden ucet a najem na druhy. Maji to vesmlouve. Prosim, 
mame v tom jinak neporadek :) 
 

289. Dne 15.03.2017 ve 14:29:34 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Reknu z nova. Furt stejne. Ty jses na cesti? 
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290. Dne 22.03.2017 ve 13:04:08 hodin a ve 13:04:10 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., 
nar. xxx SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Ted uz zase ano, vracim se v 
pondeli...kolegyne mi psala, ze stale nema uhradu za byty na Dalimilove – byt 15 Malcic 11.230 Kc a byt 1 B. 
15.098 kc. Prosim, at zaplati co nejdrive. Diky. 
 

291. Dne 22.03.2017 ve 13:05:05 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem OK. 
 

292. Dne 22.03.2017 ve 13:12:55 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem A jeste najem na Krasove oba jsou o mesic pozadu a na 
byte 4 nemame zaplacenou ani kauci. Tu by kolegyne potrebovala do konce tydne. 
 

293. Dne 22.03.2017 ve 13:13:45 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Placení nájmu Krásova je v prodlení – Momčilo říká, že už by to mělo být na účtě, 
mají to z jednoho účtu a tak je v tom asi chaos. Na byt Č. 4 v Krásově, není ještě zaplacená kauce a všechny 
platby jsou o měsíc pozadu. Momčilo říká, že se sejdou a dají vše do pořádku, Momčilo si dá dohromady tel.Č. 
Sejdou se asi ve středu nebo ve čtvrtek. 
 

294. Dne 04.04.2017 ve 13:52:00 hodin a ve 13:52:02 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., 
nar. xxx SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Haloo, tady zarliva zena...byt 
pod bytem 11 na Ovenecke 1 nam volal, ze mu tece voda ze stropu. Technik dnes zvonil a nikdo mu neotevrel. 
Potrebujeme vedet, jestli nezateka vana. At si to najemnici zkontroluji. 
 

295. Dne 04.04.2017 ve 13:54:16 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Skusim se dovolat. 
 

296. Dne 04.04.2017 ve 13:54:39 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo se ptá, o jaký byt se jedná, jak se jmenuje nájemce. Volaná neví, jak se 
jmenuje, sděluje, že se jedná o byt Č. 11, že volal majitel bytu pod tímto bytem, že shora mu tam teče, že má 
mokrý strop v koupelně. Momčilo to zkusí (obvolat) a pak zavolá volané zpět. Volaná dále sděluje, že technik 
jinak bude muset zavolat hasiče. Momčilo razantně odpovídá NE NE NE, že teď zavolá, že nemají volat 
hasiče, že najde a zavolá zpět. 
 

297. Dne 04.04.2017 ve 14:04:35 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo sděluje zástupkyni Ponte Carlo, že do půl hodiny se tam půjde podívat 
Volaná sděluje ať se podívají jestli tam něco neteče. Dále běžný hovor o tom že se potkají příští týden a o 
zdravotním stavu volané. Zavolají si příští týden. Volaná dále žádá Momčila, aby jí dal vědět, až to zkontrolují,  
jestli tam budou potřebovat technika. Momčilo sděluje, že akorát našel číslo, že s ním mluvil,  že tam půjde. 
Momčilo se ozve do půl hodiny. 
 

298. Dne 04.04.2017 v 14:14:53 hodin volá z tel. Č. xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Markéta A. se ptá, jestli Ovenecká 32 končí s nájmem, protože tam volající vidí 
"to velké stěhování". Momčilo neví. Volající má prohlídku na Oveneckéé, tak vidí nepořádek na chodbě. 
Momčilo neví. Volající říká "v červnu jim končí nájem, ale jestli končej´ dřív, tak bych to potřebovala vědět. 
Momčilo vůbec neví. Volající by chtěla, aby to Momčilo zjistil, "protože mým jazykem nemluvěj pánové". 
Momčilo to zjistí. Volající chce po Momčilovi, aby "jim" vysvětlil, ať tam vše dají do pořádku. Neznámí muži se 
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ale zamkli do bytu. Momo říká, že zavolá, "je to 32, nemám u sebe číslo, já to, zavolám, já nevím, co dělají". 
Volající jde jenom o to, jestli jdou pryč, tak kdy. Momčilo to všechno vyřeší, ale už o tom s volající mluvil a chce s 
ní na večeři a o těchto věcech se Momčilo nechce bavit. Dále Momčilo říká, že "jim" zavolá a už jim 100x říkal, 
ať to tam uklidí, aby tam nebyl bordel. Volající předává NM k telefonu a ten pokračuje v hovoru s Momčilem 
Srbsky:  

299. Momo oslovuje NM "brácho, neutíkejte od ní, jestli měníte věci, viděla vás, ty vole, tak říká, ať tam 
poklidíte chodbu". NM souhlasí. Momo říká "vykliďte to a ať se mi někdo ozve, nemusíte utíkat, je to 
podezřelý". NM říká, že tedy dobře. Momčilo doplňuje "no, ale nemusíte ji nechat, aby zrovna viděla, vona říká, 
že se tam někdo stěhuje". NM říká "jo, jo, samozřejmě".  

300. Momčilo a volající pokračují v hovoru dále – Momčilo referuje, že NM řekl, že nemají důvod utíkat od 
volající, že ten nepořádek uklidí. Volající se znovu ptá, jestli se "oni" stěhují pryč a jestli má volající hledat další 
nájemce. Momčilovi ten NM nic neřekl, jen řekl, že si nosí věci, ale nic neříkal, a Momčilo taky neví, koho mu 
volající předala k telefonu. Volající to taky neví, kdo to je, předpokládá, že jde o jednoho z nájemníků, když vyšel 
z toho bytu a měl klíČ. Momčilo říká, že to zjistí a dále se ptá, kdy tedy končí ten nájem. Volající říká, že ke 
konci června, u tohohle bytu, ale potřebuje vědět předem, jestli má někoho hledat. Momčilo to všechno zjistí, 
jakmile dorazí domů, anebo "někde v autě" má papír s těmi čísly, tak to najde a večer bude volat "všem". 
 

301. Dne 04.04.2017 ve 14:44:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo volané sděluje, že v bytě Č. 12 je vše v pořádku a teď čeká na zprávu z 
bytu Č. 11. Volaná sděluje, že se jedná o byt Č. 11, že 12 je v pořádku, ten nechce. Momčilo sděluje, že to řeší. 
Dále volaná sděluje, že ať pánové na Ovenecké 32 vytřou. Momčilo jim to říkal. Dále má Momčilo vědět ohledně 
bytu Č. 11 v Ovenecké 1. Momo to hned zavolá. 
 

302. Dne 04.04.2017 v 18:28:34 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo sděluje, že se mu teď ozval i ten druhý a prověřil všechno dvakrát a všude 
je sucho. Volaná dále sděluje, že je to divné, že budou muset poslat instalatéra, zkusí tedy rozebrat strop v bytě 
pod bytem Č. 11, ale asi to musí zatékat někde v podlaze. Volaná ale neví, řekne to technikovi a zítra se ozve 
Momčilovi. Momčilo se ptá, jestli to nemůže být z jiného bytu. Volaná říká, že ne, že byty jsou identické, že to 
musí být z koupelny v bytě Č. 11. Volaná to tedy sdělí technikovi a zavolá zítra co dál. Momčilo sděluje, že tedy 
má dát vědět. 
 

303. Dne 04.04.2017 v 18:51:48 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo sděluje, že mu říkal, že je všechno suché, že je tam nějaká díra v koupelně, 
že koupí silikon a vyplní to. Volaná sděluje, že je to možná ono, tak ať to zkusí a uvidí, jestli se to v bytě dole 
bude zvětšovat. Momčilo sděluje, že mu řekne, aby zašel do bytu pod ním a podíval se na to. Dále zmatený hovor 
kdo na koho bude zvonit. Volaná dále sděluje, ať to zkusí silikonem a uvidí se co dál. 
 

304. Dne 06.04.2017 v 15:02:45 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Volaná sděluje, že ty nájemnící nechaly za dveřmi u bytu pod nimi lísteček tomu 
pánovi a ten sdělil, že to přestalo zatékat, tak je to snad dobré. Momčilo sděluje, že to tam zadělali silikonem. 
Volaná sděluje, že je to snad v pořádku. Dále sděluje, že v Krásově ulici dluží za kauci za byt Č. 4. Volaná to 
má sepsat a dát Momčilovi. Dále v té Krásově ul. platí služby na jeden účet, ale mají to tam rozdělené a mají to 
platit na dva. Momčilo jim to všechno říkal. Volaná to sepíše a příští týden si zavlají a předá to Momčilovi. 
 

305. Dne 25.04.2017 ve 14:46:22 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Volající sděluje Momčilovi, že Momčilo má průšvih na Ovenecké Č. 1, byt Č. 12 
"nemá na sebe přepsanou elektřinu" a volající obdržela "moc pěknou fakturu" na 120.000 Kč, takže to bude 
muset Momčilovi přefakturovat. Momčilo říká, že si to pamatuje, ale "to je ten jeden, kde se to nemohlo přepsat". 
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Volající je zvědavá, co tam v bytě "dělal s elektřinou". Momčilo se ptá na jméno. Volající říká „Z.“, Momčilo se 
pokoušel taky dovolat tomu na Žižkově, co neplatili za byt. Volající říká, že tam je asi zaplaceno, ale pak říká, 
že na „KRÁSOVĚ“ asi není zaplaceno. Momo říká, že ta dvě čísla, na která volal, jsou nedostupná. Teď 
Momčilo bude volat tomu „ŽÁDNÍKOVI“. Volající potřebuje vědět, že ten člověk existuje, protože to musí 
přefakturovat na něj. Momčilo se pokusí tomu člověku dovolat, aby to zaplatil, ale Momčilo jinak "neví, kdo co 
dělá". 
 

306. Dne 25.04.2017 v 15:13:05 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo říká A., že "ON" říkal, jestli mu ta A. nechá na recepci a "ON" tam 
přijede a zaplatí to. A. říká, že potom ještě to samé v Ovenecké 32, byt Č. 5, nemají na sebe přespaný plyn + 
zaplatit fakturu. Momčilo se jí ptá, kolik to je, A. říká, že tam je ta faktura asi za 12 tisíc. Momčilo zavolá 
"jemu" a prosí A., aby to tam taky nechala na recepci, a Momčilo je tam pošle. 
 

307. Dne 25.04.2017 v 15:51:13 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo se ptá na adresu Ponte Carlo. Čelakovské sady. Momčilo jí říká, že to 
tam někdo donese v hotovosti. A. nechce přijmout přes 100 tisíc korun v hotovosti. A. mu nechá vystavit faktury 
a poté mu dá číslo účtu Ponte Carla, aby to vložili na účet. 
308. Dne 25.04.2017 v 16:37:24 hodin a v 16:37:25 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. 
xxx SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Je potreba vlozit na ucet 
c.4200055282/6800 (Sberbank) pod variabilnim symbolem 2017000005 ve vysi 166.599,00 CZK. Je to 
prefakturace elektriny a plynu Fakturu včetně priloh necham na recepci. 
 

309. Dne 25.04.2017 v 16:41:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo si upřesňuje částku 166 tisíc. Jinak by mu A. nevolala, neví, co tam mají 
za elektrárnu. Nechá fakturu na recepci a pak bude potřebovat ještě potvrzení o zaplacení. 
 

310. Dne 26.04.2017 v 09:32:01 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Zaplaceno? 
 

311. Dne 26.04.2017 ve 13:37:08 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Zaplaceno? Faktura nam stale lezi na recepci. At to 
klidne prinese v hotovosti k nam, hlavne at to ale zaplati. Ja z toho tady mam dost prusvih! 
 

312. Dne 26.04.2017 ve 13:37:55 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Bude dnes zaplaceno. Neboj. 
 

313. Dne 26.04.2017 ve 13:55:19 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Momčilo volající vysvětluje, že to "on" dnes zaplatí, "on" dnes odjel něco zařídit 
ohledně svého auta, až to vyřídí, přijede a zaplatí to, Momčilo "s ním" dnes mluvil. Momčilo konstatuje, že tam 
"nad čím kontrolu" má, tak to má, a kde nemá, tak to nemá, lidé jsou takoví, jací jsou, ale peníze budou dnes 
vloženy na účet. Volající říká, že ji Momčilovi nájemci stojí "nervy". Momčilo se hájí, že ho žádní nájemci 
nezajímají. 
 

314. Dne 26.04.2017 ve 14:36:54 hodin volá z tel. číslo xxx Flavio F. podezřelému Momčilu 
Iv., nar. xxx, kdy Flavio konstatuje, že na Ovenecké 32, pan, který bydlí v bytě Č. 5., p. K., nemá převedený 
plynoměr, a Flavio tam dnes jede, tak navrhuje, aby nechal v poštovní schránce formulář. Momčilo souhlasí, ale 
Momčilo si myslí, že "on" ten formulář má. Flavio totiž dostal fakturu, elektroměr už je na nájemci, ale plynoměr 
ne, takže Flavio to vyplní a nechá ve schránce. 
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315. Dne 26.04.2017 v 14:52:08 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Bojim! Nechala jsem u faktury i formulare na prevod 
elektriny a plynu, at si to take co nejdriv prepise na sebe. 
 

316. Dne 26.04.2017 v 14:53:15 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Reknu mu. 
 

317. Dne 26.04.2017 v 16:03:19 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy Momčilo volané oznamuje, že už se může podívat na účet. Volaná se ptá, jestli si to 
nájemce na sebe přepíše, tu elektřinu. Momčilo "mu" to říkal, ale domluví se spolu příští týden, půjdou příští týden 
někam na večeři. Volaná souhlasí. 
 

Ad II/  

 

318. Provedenou domovní prohlídkou (viz číslo listu 9669-9677 trestního spisu) na shora 
uvedené adrese ze dne 12.06.2017 byla zajištěna indoor pěstírna konopí, která nebyla tzv. v běhu 
(nebylo aktuálně pěstovány rostliny konopí), kdy jako stopa Č. 5 byly zajištěny listinné stopy, 
mimo jiné i faktury za elektřinu PRE (Pražská energetika, a.s.) vydané na jméno Dario K., dále 
pokladní doklady z bankovního domu Sberbank, CZ, a.s., IČ: 250 83 325, vystavené na vloženou 
finanční částku 166.600 Kč ze dne 26.04.2017 a finanční částku 28.200 Kč ze dne 20.03.2017 
podepsané podpisem Dario K. (viz číslo listu 9699-9709 trestního spisu). V rámci vyhotoveného 
komplexního odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 14.09.2017 pod 
Č.j.KUP-5289-1/ČJ-2017-2306PC (viz číslo listu 9714-9722 trestního spisu) bylo zjištěno, že na 
stopě Č. 2 a Č. 3 byly zajištěny daktyloskopické otisky samostatně trestně stíhaného Dejana I.e, 
na stopě Č. 4 a Č. 11 byly zajištěny daktyloskopické otisky samostatně trestně stíhaného Savy J., 
na stopě Č. 12 byl zajištěn daktyloskopický otisk samostatně trestně stíhaného Nikoly L., na stopě 
Č. 2 byl zjištěn profil DNA samostatně trestně stíhaného Dejana I.e, na stopě Č. 11 byl zjištěn 
profil DNA samostatně trestně stíhaného Savy J. a na stopě Č. 12 byl zjištěn profil DNA 
samostatně trestně stíhaného Nikoly L.. 
 

319. Soud má ve shodě s obžalobou za to, že skutečnost, že se o samotné pěstování rostlin 
konopí starali nejméně samostatně trestně stíhaný Ivko P., podezřelý Luka L. a obžalovaný Aljoša 
A. pak vyplývá z provedeného šetření ze dne 04.04.2017 (viz číslo listu 1532-1540 trestního 
spisu). Skutečnost, že obžalovaný Aljoša A. užíval padělaný průkaz totožnosti občana Chorvatska 
Č. 123505218 vydaný na jméno Dario K., nar. xxx, který byl užitý při podpisu nájemní smlouvy 
předmětného bytu číslo 5, na adrese ulice Ovenecká 315/32, Praha 7, dne 16.08.2016, vyplývá 
z provedeného Evropského vyšetřovacího příkazu České republiky, uskutečněného ve Spokové 
republice Německo (viz číslo listu 14379-14567 trestního spisu), kde bylo zjištěno, že obžalovaný 
Aljoša A. dne 23.05.2017 v 02:00 hodin byl kontrolován hlídkou Hlavního celního úřadu Gießen, 
Spoková republika Německo, spolu se samostatně trestně stíhaným Ivko P. a podezřelým Marko 
D.m, kdy kontrolou byl nalezen padělaný průkaz totožnosti občana Chorvatska Č. 123505218 
vydaný na jméno Dario K., nar. xxx, ke kterému se přiznal obžalovaný Aljoša A. (viz číslo listu 
14430-14432 trestního spisu – originál, číslo listu 14501-14503 trestního spisu – překlad).  
 

320. Dne 21.06.2018  obžalovaný Aljoša A. vydal podle § 78 odst. 1 trestního řádu mobilní 
telefon zn. iPhone IMEI: 357997059183893 (viz číslo listu 14318-14319 trestního spisu), kdy 
provedeným postupem podle § 88a trestního řádu bylo zjištěno, že v předmětném mobilním 
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telefonu byla nejméně v době od 05.04.2017 do 02.05.2017 vložena SIM karta operátora 
společnosti Vodafone Czech Republic, a.s., telefonního čísla xxx (viz číslo listu 4845-4922 
trestního spisu), přičemž bylo zjištěno, že tento mobilní telefon se pohyboval následovně na 
buňkách, které pokrývají indoor pěstírny konopí nacházejících se na adresách: ulice Ovenecká 
315/32, Praha 7 a ulice Xxx, konkrétně pak Praha – Holešovice, Kostelní 42/1320, 17000, okres 
Praha 7, Praha – Holešovice, U Letenského sadu 4/1292, 17000, okres Praha 7 a Praha – 
Bubeneč, Ovenecká 46/341, 17000, okres Praha 7, a to konkrétně v době: 
 

321. od 12.04.2017 23:52:57 hodin do 13.04.2017 06:13:47 hodin, od 13.04.2017 21:06:48 
hodin do 13.04.2017 22:18:54 hodin, od 14.04.2017 14:59:49 hodin do 14.04.2017 17:29:57 
hodin, od 14.04.2017 23:09:07 hodin do 15.04.2017 01:18:13 hodin, od 15.04.2017 12:30:18 
hodin do 15.04.2017 12:31:15 hodin, od 15.04.2017 19:29:28 hodin do 15.04.2017 20:48:13 
hodin, od 17.04.2017 14:54:58 hodin do 17.04.2017 23:33:38 hodin, od 20.04.2017 14:26:30 
hodin do 20.04.2017 17:34:32 hodin, od 21.04.2017 22:45:27 hodin do 21.04.2017 23:00:45 
hodin, od 21.04.2017 23:58:49 hodin do 22.04.2017 01:41:05 hodin, od 22.04.2017 03:03:48 
hodin do 22.04.2017 10:50:24 hodin, od 22.04.2017 19:29:36 hodin do 23.04.2017 10:03:55 
hodin, od 23.04.2017 15:24:47 hodin do 23.04.2017 16:52:03 hodin, od 23.04.2017 18:45:25 
hodin do 23.04.2017 21:20:14 hodin, od 24.04.2017 04:07:00 hodin do 24.04.2017 05:34:54 
hodin, od 24.04.2017 11:21:50 hodin do 25.04.2017 17:16:47 hodin, od 25.04.2017 20:10:59 
hodin do 25.04.2017 20:15:32 hodin, od 25.04.2017 21:45:56 hodin do 25.04.2017 23:40:41 
hodin, od 26.04.2017 01:08:12 hodin do 26.04.2017 11:34:23 hodin, od 26.04.2017 13:51:50 
hodin do 26.04.2017 17:46:58 hodin, od 26.04.2017 21:24:36 hodin do 26.04.2017 21:27:52 
hodin, od 26.04.2017 22:31:44 hodin do 27.04.2017 08:45:26 hodin, od 27.04.2017 12:52:02 
hodin do 27.04.2017 16:15:18 hodin, od 27.04.2017 21:30:52 hodin do 28.04.2017 14:13:09 
hodin, od 28.04.2017 20:34:25 hodin do 29.04.2017 06:56:23 hodin, od 29.04.2017 11:08:33 
hodin do 29.04.2017 14:02:43 hodin, od 29.04.2017 19:27:30 hodin do 29.04.2017 20:05:14 
hodin, od 30.04.2017 07:29:35 hodin do 30.04.2017 07:56:29 hodin, od 30.04.2017 13:25:59 
hodin do 01.05.2017 10:10:47 hodin, od 01.05.2017 13:23:53 hodin do 02.05.2017 11:35:24 
hodin. 
 

322. V rámci organizované zločinecké skupiny její organizátor podezřelý Momčilo Iv. 
organizoval výše nadepsanou pěstírnu konopí – viz provedený odposlech zájmového telefonního 
čísla 420608217599, odposlechová akce s názvem „BUDEC2016_03_PG“, uživatel podezřelý 
Momčilo Iv., nar. xxx (viz protokol a CD/DVD s odposlechy na čísle listu 5892-5893 trestního 
spisu), kdy bylo zjištěno: 
 

323. Dne 04.04.2017 ve 14:14:53 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy A. se ptá, jestli OVENECKÁ 32 končí s nájmem, protože tam volající vidí "to 
velké stěhování". Podezřelý Momčilo neví. Volající má prohlídku na Ovenecké, tak vidí nepořádek na chodbě. 
Podezřelý Momčilo neví. Volající říká "v červnu jim končí nájem, ale jestli končej´ dřív, tak bych to potřebovala 
vědět. Podezřelý Momčilo vůbec neví. Volající by chtěla, aby to podezřelý Momčilo zjistil, "protože mým jazykem 
nemluvěj pánové". Podezřelý Momčilo to zjistí. Volající chce po podezřelém Momčilovi, aby "jim" vysvětlil, ať tam 
vše dají do pořádku. Neznámí muži se ale zamkli do bytu. Podezřelý Momčilo říká, že zavolá, "je to 32, nemám 
u sebe číslo, já to, zavolám, já nevím, co dělají". Volající jde jenom o to, jestli jdou pryč, tak kdy. Podezřelý 
Momčilo to všechno vyřeší, ale už o tom s volající mluvil a chce s ní na večeři a o těchto věcech se podezřelý Momčilo 
nechce bavit. Dále podezřelý Momčilo říká, že "jim" zavolá a už jim 100x říkal, ať to tam uklidí, aby tam 
nebyl „bordel“. Volající předává NM k telefonu a ten pokračuje v hovoru s podezřelým Momčilem Srbsky: 
„Momo“ oslovuje NM "brácho, neutíkejte od ní, jestli měníte věci, viděla vás, ty vole, tak říká, ať tam poklidíte 
chodbu". NM souhlasí. „Momo“ říká "vykliďte to a ať se mi někdo ozve, nemusíte utíkat, je to podezřelý". NM 



65                                                     41 T 8/2019 
 

Shodu s prvopisem potvrzuje : H. Hohinová 

říká, že tedy dobře. Podezřelý Momčilo doplňuje "no, ale nemusíte ji nechat, aby zrovna viděla, vona říká, že se 
tam někdo stěhuje". NM říká "jo, jo, samozřejmě". 
 

324. Podezřelý Momčilo a volající pokračují v hovoru dále – podezřelý Momčilo referuje, že NM řekl, že 
nemají důvod utíkat od volající, že ten nepořádek uklidí. Volající se znovu ptá, jestli se "oni" stěhují pryč a jestli 
má volající hledat další nájemce. Podezřelému Momčilovi ten NM nic neřekl, jen řekl, že si nosí věci, ale nic 
neříkal, a podezřelý Momčilo taky neví, koho mu volající předala k telefonu. Volající to taky neví, kdo to je, 
předpokládá, že jde o jednoho z nájemníků, když vyšel z toho bytu a měl klíČ. Podezřelý Momčilo říká, že to 
zjistí a dále se ptá, kdy tedy končí ten nájem. Volající říká, že ke konci června, u tohohle bytu, ale potřebuje vědět 
předem, jestli má někoho hledat. Podezřelý Momčilo to všechno zjistí, jakmile dorazí domů, anebo "někde v autě" 
má papír s těmi čísly, tak to najde a večer bude volat "všem".  
 

325. Dne 04.04.2017 ve 14:44:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo volané sděluje, že v bytě Č. 12 je vše v pořádku a teď čeká na 
zprávu z bytu Č. 11. Volaná sděluje, že se jedná o byt Č. 11, že byt Č. 12 je v pořádku, ten nechce. Podezřelý 
Momčilo sděluje, že to řeší. Dále volaná sděluje, že ať pánové na Ovenecké 32 vytřou. Podezřelý Momčilo jim to 
říkal. Dále má podezřelý Momčilo vědět ohledně bytu Č. 11 v Ovenecké 1. podezřelý Momčilo to hned zavolá. 
 

326. Dne 25.04.2017 v 15:13:05 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo říká A., že "ON" říkal, jestli mu ta A. nechá na recepci a 
"ON" tam přijede a zaplatí to. A. říká, že potom ještě to samé v Ovenecké 32, byt Č. 5, nemají na sebe 
přespaný plyn + zaplatit fakturu. Podezřelý Momčilo se jí ptá, kolik to je, A. říká, že tam je ta faktura asi za 
12 tisíc. Podezřelý Momčilo zavolá "jemu" a prosí A., aby to tam taky nechala na recepci, a podezřelý Momčilo 
je tam pošle. 
 

327. Dne 25.04.2017 v 15:51:13 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo se ptá na adresu Ponte Carlo, Čelakovské sady. Podezřelý 
Momčilo jí říká, že to tam někdo donese v hotovosti. A. nechce přijmout přes 100 tisíc korun v hotovosti. A. mu 
nechá vystavit faktury a poté mu dá číslo účtu Ponte Carla, aby to vložili na účet. 
 

328. Dne 25.04.2017 v 16:37:24 hodin a v 16:37:25 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. 
xxx SMS zprávu podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Je potreba vlozit na ucet 
c.4200055282/6800 (Sberbank) pod variabilnim symbolem 2017000005 ve vysi 166.599,00 CZK. Je to 
prefakturace elektriny a plynu Fakturu vcetne priloh necham na recepci (což zjevně souvisí se zajištěnou 
stopou Č. 30 pokladní doklady ze Sberbank CZ, a.s., vystavené na vloženou finanční částku 
166.600 Kč ze dne 26.04.2017). 
 

329. Dne 25.04.2017 v 16:41:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo si upřesňuje částku 166 tisíc. Jinak by mu A. nevolala, neví, co 
tam mají za elektrárnu. Nechá fakturu na recepci a pak bude potřebovat ještě potvrzení o zaplacení. 
 

330. Dne 26.04.2017 v 09:32:01 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Zaplaceno? 
 

331. Dne 26.04.2017 ve 13:37:08 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Zaplaceno? Faktura nam stale lezi na recepci. At to 
klidne prinese v hotovosti k nam, hlavne at to ale zaplati. Ja z toho tady mam dost prusvih! 
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332. Dne 26.04.2017 ve 13:37:55 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Bude dnes zaplaceno. Neboj. 
 

333. Dne 26.04.2017 ve 13:55:19 hodin volá z tel. čísla xxx Markéta A., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo volající vysvětluje, že to "on" dnes zaplatí, "on" dnes odjel něco 
zařídit ohledně svého auta, až to vyřídí, přijede a zaplatí to, podezřelý Momčilo " s ním" dnes mluvil. Podezřelý 
Momčilo konstatuje, že tam "nad čím kontrolu" má, tak to má, a kde nemá, tak to nemá, lidé jsou takoví jací 
jsou, ale peníze budou dnes vloženy na účet. Volající říká, že ji Momčilovi nájemci stojí "nervy". Podezřelý 
Momčilo se hájí, že ho žádní nájemci nezajímají. 
 

334. Dne 26.04.2017 ve 14:36:54 hodin volá z tel. čísla xxx Flávio F. podezřelému Momčilu 
Iv., nar. xxx, kdy Flavio konstatuje, že na Ovenecké 32, pan, který bydlí v bytě Č. 5., p. K., nemá převedený 
plynoměr, a Flavio tam dnes jede, tak navrhuje, aby nechal v poštovní schránce formulář. Podezřelý Momčilo 
souhlasí, ale podezřelý Momčilo si myslí, že "on" ten formulář má. Flavio totiž dostal fakturu, elektroměr už je 
na nájemci, ale plynoměr ne, takže Flavio to vyplní a nechá ve schránce.  
 

335. Dne 26.04.2017 ve 14:52:08 hodin z tel. čísla xxx posílá Markéta A., nar. xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Bojim! Nechala jsem u faktury i formulare na prevod 
elektriny a plynu, at si to take co nejdriv prepise na sebe. 
 

336. Dne 26.04.2017 ve 14:53:15 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Markéty A., nar. xxx s obsahem Reknu mu. 
 

337. Dne 26.04.2017 v 16:03:19 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Markéty A., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo volané oznamuje, že už se může podívat na účet. Volaná se ptá, 
jestli si to nájemce na sebe přepíše, tu elektřinu. Podezřelý Momčilo "mu" to říkal, ale domluví se spolu příští 
týden, půjdou příští týden někam na večeři. Volaná souhlasí. 
 

338. V rámci organizované zločinecké skupiny její organizátor podezřelý Momčilo Iv. 
organizoval výše nadepsanou pěstírnu konopí – viz provedený odposlech zájmového tel. čísla 
420xxx, odposlechová akce s názvem „BUDEC2016_01_PG“, uživatel podezřelý Momčilo Iv., 
nar. xxx (viz protokol a CD/DVD s odposlechy na čísle listu 5256-5257 trestního spisu), kdy 
bylo zjištěno: 
 

339. Dne 28.01.2017 v 19:56:54 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy Milan L. je na Letné. Podezřelý Momčilo je "s 
kamarádem" na Náměstí Míru. Milan L. se ptá, jestli je podezřelý Momčilo s "naším tamtím kamarádem". 
Podezřelý Momčilo to potvrzuje. Milan L. se ptá, jestli pro něj spolu přijedou "kamarád" a podezřelý Momčilo. 
Podezřelý Momčilo říká, že to sice můžou, ale podezřelý Momčilo má nějakou povinnost a zítra odjíždí na celý 
den, vrací se až večer, tak se chtěl s Milanem L. vidět. Milan L. souhlasí, ať se podezřelý Momčilo staví na 5 
minut, aby se viděli, protože Milan L. nemá auto, dal auto "jemu". Podezřelý Momčilo souhlasí. Milan L. 
dodává, že "on" má auto u Ivana, takže "mu" Milan L. půjčil auto, a stejně teď chtěl "jeho" poprosit, aby pro 
něj (pro Milana) přijel, anebo ať přijede podezřelý Momčilo, aby se pak sešli, jak chce podezřelý Momčilo. 
Podezřelý Momčilo jede /nedopověděl, mluví paralelně s "kamarádem" ve své bezprostřední blízkosti/ a ptá se, 
jestli je Milan L. na (čísle) " 1 nebo 32". Milan L. říká, že na "32". Podezřelý Momčilo dorazí za zhruba 10 
minut.  
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340. Dne 28.01.2017 ve 20:09:24 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo už dorazil a je před domem. 
 

341. Provedenou prohlídkou jiných prostor a pozemků (viz číslo listu 8887-8890 trestního 
spisu – nebyt. Prostor Č. 101, Koněvova 2396/176, Praha 3) dne 21.06.2017 byla zajištěna indoor 
pěstírna konopí, kdy bylo zajištěno celkem 404 ks rostlin konopí s obsahem minimálně 184,801 
gramů delta-9-tetrahydrokanabinol v 5 pěstebních stanech, kdy tato skutečnost vychází ze 
znaleckého posudku odboru kriminalisticko technickcých expertíz Policie České republiky, 
Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy ze dne 24.07.2017 pod Č.j.KRPA-230423/TŠ-2017-
0000KT-3 (viz číslo listu 8981-8988 trestního spisu). V rámci vyhotoveného znaleckého posudku 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 02.08.2017 pod Č.j.KUP-5571-1/ČJ-2017-2306PG bylo 
zjištěno, že na stopě Č. 58 a majoritní složce smíšeného profilu zajištěné na stopě Č. 51 byl profil 
DNA samostatně trestně stíhaného Ivka P. a na stopě Č. 60 byl zjištěn profil DNA samostatně 
trestně stíhaného Milana L. (viz číslo listu 8993 trestního spisu). Na základě odborného vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 27.08.2018 pod Č.j.KUP-5951-1/ČJ-2018-2306PG bylo 
zjištěno, že stopa Č. 52 – plechovka od nápoje Fanta, nalezená uvnitř prostoru Č. 101, z níž byl 
izolován DNA profil (viz číslo listu 8992 trestního spisu) a následně byla porovnáním s profilem 
DNA stanoveným z bukálního stěru obžalovaného A. zjištěna shoda profilu DNA obžalovaného 
Aljoši A., přičemž dle závěru citovaného odborného vyjádření pravděpodobnost této shody 
mnohonásobně překračuje hranici stanovenou jako limit individuální identifikace (viz číslo listu 
14331 trestního spisu – odborné vyjádření z oboru kriminalistika, odvětví genetika). Jako stopa Č. 
55 byl zajištěn mobilní telefon zn. Alcatel Onetouch, s vloženou SIM kartou tel. čísla 733427421, 
kdy provedeným znaleckým zkoumáním znalce Ing. Jana Janky pod Č. 3997/2017 ze dne 
27.10.2017 (viz číslo listu 9015-9033 trestního spisu) bylo zjištěno, že výše uvedené telefonní číslo 
bylo v kontaku s Úřadem městské části Praha 3 a dále s telefonním číslem 777952282, kdy toto 
telefonní číslo dne 10.05.2017 v Ústavu péče o matku a dítě uvedla jako své kontaktní číslo 
Jovana L., nar. xxx (což je manželka samostatně trestně stíhaného Milana L.). Zároveň toto 
telefonní číslo uvedla jako kontaktní na osobu svého manžela, samostatně trestně stíhaného 
Milana L. (viz úřední záznam ze dne 29.05.2017 na čísle listu 1577 trestního spisu). Dále bylo 
zjištěno, že telefonní číslo 733427421 bylo v kontaktu s telefonním číslem 732245324, kdy SIM 
karta tohoto telefonního čísla byla zajištěna dne 12.06.2017 při domovní prohlídce bytu Č. 11, na 
adrese ulice Xxx, jako stopa Č. 17.  
 

342. Z odborného vyjádření z oboru kriminalistika, odvětví daktyloskopie a genetika 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 04.12.2017 pod Č.j.KUP-8427-1/ČJ-2017-2306DS se 
podává, že na zajištěném stěru označeném Č. 53 se nachází profil DNA podezřelého Marka D. 
s tím, že pravděpodobnost této shody mnohonásobně překračuje hranici stanovenou jako limit 
individuální identifikace. Jako stopa Č. 54 byla zajištěna smlouva o nájmu prostor nesloužících 
k bydlení nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice Koněvova 2396/176, Praha 3, kdy tato 
byla dne 06.04.2017 podepsána osobou vystupující pod totožností Dario K., kdy soud má za 
prokázané, že se jedná (vzhledem k níže uvedenému) o osobu obžalovaného Aljoši A.. Pronájem 
byl uskutečněn na základě padělané plné moci, resp. ověřovací doložky, kdy originál padělané 
plné moci byl zajištěn dne 12.06.2017 při domovní prohlídce na adrese ulice xxx, jako stopa Č. 46 
(viz číslo listu 11473 trestního spisu). Skutečnost, že se jedná o padělanou ověřovací doložku, 
dokládá provedená součinnost podle § 8 odst. 1 trestního řádu s Úřadem městské části Praha 2, 
kdy ověření podpisů nebylo nikdy provedeno (viz číslo listu 12149 trestního spisu), dále osoba, 
kerá měla plnou moc udělit, tj. Vita T., nar. xxx byla dle sdělení policejních orgánů Ukrajiny 
v době od 01.01.2017 do 12.06.2017 na Ukrajině, neboť nepřekročila státní hranice Ukrajiny. 
Dále byla zaslána informace, že žena Vita T., nar. xxx si dne 12.08.2010 změnila své příjmení ze 
T. na P. (viz číslo listu 2389 trestního spisu).  
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343. Skutečnost, že obžalovaný Aljoša A. užíval padělaný průkaz totožnosti občana 
Chorvatska Č. 123505218 vydaný na jméno Dario K., nar. xxx, který byl užitý při podpisu 
nájemní smlouvy bytu číslo 5, na adrese ulice Ovenecká 315/32, Praha 7, dne 16.08.2016, má 
soud za prokázanou z provedeného Evropského vyšetřovacího příkazu České republiky, 
uskutečněného ve Spokové republice Německo (viz číslo listu 14379-14567 trestního spisu), kde 
bylo zjištěno, že obviněný Aljoša A. dne 23.05.2017 v 02:00 hodin byl kontrolován hlídkou 
Hlavního celního úřadu Gießen, Spoková republika Německo, spolu se samostatně trestně 
stíhaným Ivko P. a podezřelým Marko D.m, kdy kontrolou byl nalezen padělaný průkaz 
totožnosti občana Chorvatska Č. 123505218 vydaný na jméno Dario K., nar. xxx, ke kterému se 
přiznal obžalovaný Aljoša A. (viz číslo listu 14430-14432 trestního spisu – originál, číslo listu 
14501-14503 trestního spisu – překlad).  
 

344. Dne 03.09.2018 v rámci svědecké výpovědi Vladimír F., nar. xxx mimo jiné uvedl (viz 
číslo listu 14280-14284, výpověď čtena u hlavního líčení), že na elektrikářské práce jej najala 
osoba jemu známá pod jménem „MOCO“, bývalé jugoslávské národnosti a dále uvedl, že u 
všech nebytových prostror, včetně prostoru Č. 101, na adrese ulice Koněvova 2396/176, Praha 3 
a protoru Č. 101, na adrese ulice Zelenky Hajského 1937/4, Praha 3 byla osoba pravděpodobně 
ruské národnosti.  
 

345. Dne 21.06.2018  obžalovaný Aljoša A. vydal podle § 78 odst. 1 trestního řádu mobilní 
telefon zn. iPhone IMEI: 357997059183893 (viz číslo listu 14318-14319 trestního spisu), kdy 
provedeným postupem podle § 88a trestního řádu bylo zjištěno, že v předmětném mobilním 
telefonu byla nejméně v době od 05.04.2017 do 02.05.2017 vložena SIM karta operátora 
společnosti Vodafone Czech Republic, a.s., telefonního čísla xxx (viz číslo listu 4845-4922 
trestního spisu), přičemž bylo zjištěno, že tento mobilní telefon se pohyboval následovně na 
buňkách, které pokrývají indoor pěstírnu konopí nacházející se na adrese ulice Koněvova 
2396/176, Praha 3, konrétně pak buňky  Praha – Žižkov, Jeseniova 210/1954, 13000, okres 
Praha 1 a Praha – Žižkov, Biskupcova 63/1752, 13000, okres Praha 1, a to konrétně v době: od 
08.04.2017 od 16:40:28 hodin do 16:49:55 hodin, od 10.04.2017 v 21:33:34 hodin do 12.04.2017 v 
20:07:33 hodin, od 13.04.2017 od 18:37:06 hodin do 20:56:24 hodin, od 14.04.2017 od 11:12:37 
hodin do 12:12:23 hodin a od 27.04.2017 od 10:36:43 hodin do 11:01:34 hodin. 
 

346. V rámci organizované zločinecké skupiny její organizátor podezřelý Momčilo Iv. 
organizoval výše nadepsanou pěstírnu konopí – viz provedený odposlech zájmového tel. čísla 
420xxx, odposlechová akce s názvem „BUDEC2016_01_PG“, uživatel podezřelý Momčilo Iv., 
nar. xxx (viz protokol a CD/DVD s odposlechy na čísle listu 5256-5257 trestního spisu), kdy 
bylo zjištěno: 
 

347. Dne 27.03.2017 v 10:17:56 hodin posílá neznámá osoba z tel. čísla xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, s obsahem Koněvova 176. 
 

348. Dne 03.04.2017 v 17:17:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
osobě N. R., nar. xxx, kdy N. říká, že mu teď tenhle volal, aby si vzal papíry, N. nadává a dodává, že je 
zítra potřeba ta plná moc, kterou "ona" vyškrtala. Podezřelý Momčilo se ptá, jestli jsou hotové papíry. N. říká, 
že papíry tyhle (nedopověděl), (někdo) říkal, že to nechce mít v šuplíku. Podezřelý Momčilo je na Černém Mostě. 
N. už je mrtvý, celý den chodí. Podezřelý Momčilo se ptá, jestli v 17h zítra N. potřebuje tohohle člověka. N. to 
potvrzuje, v 16,30h, a říká, že mu ten "vopičák" zase volal, nadává, Š. řekl, že někdo dorazí. Podezřelý 
Momčilo nechápe, o co jde. N. říká, že mu volal ten Š., že není normální, jde o 160-180 Kč a Š. jde o zápis u p. 
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Kobylky, kdo si převezme ty klíče. Podezřelý Momčilo říká, že Nešovi přiveze "člověka", tak se ptá, kde to má 
být (zítra v 16,30h). N. odpovídá, že tam před vchodem - 176 (poznámka tlumočníka Koněvova 176, viz 
ostatní hovory dnes), v 16,30h. Podezřelý Momčilo přiveze člověka dříve a N. tam půjde s tím člověkem. N. říká 
"no, von bude mít plnou moc, tak co?" Podezřelý Momčilo říká, že plnou moc bude mít N.. N. se diví, na koho 
to je. Podezřelý Momčilo říká "dyť jsem ti dal, všechno jsem ti dal, už je to týden". N. říká, že to ano, ale N. 
nebude mít plnou moc, to "on" bude mít plnou moc. Podezřelý Momčilo říká, že "on" bude mít plnou moc, ale N. 
to musí dokončit (vyřídit). N. říká, že to udělá zítra, dnes to nestihl a možná už je dnes hotová (ta plná moc). 
Podezřelý Momčilo souhlasí. N. říká, že musí změnit taky "tohle" - kdo je prodávající, kdo je kupující, 
(nesrozumitelné). N. teď půjde a vezme si "od něj" papíry, aby se podíval, co "udělal". Podezřelý Momčilo říká, 
že přece N. říkal, že "on" vyřídil ten (nedopověděl). N. říká, že to ano a zítra jenom odnese, aby mu to dokončil 
(nedopověděl). Podezřelý Momčilo říká, že se s „Májou“ domluvil, "že zavoláme" a dále instruuje Nešu, ať N. 
udělá ty dvě plné moci a to je všechno. N. říká, že je třeba udělat tu jednu plnou moc a tu druhou "aby mi 
vyměnil". Podezřelý Momčilo to potvrzuje. Podezřelý Momčilo přijede dnes večer někam, aby se viděl a domluvil s 
„Májou“. N. potřebuje brzo ráno zajet k "člověku", aby to Nešovi udělal aspoň dopoledne. Podezřelý Momčilo 
nerozumí, o co jde. N. mluví o plné moci. Podezřelý Momčilo říká, že už přece dával Nešovi všechno. N. 
upřesňuje, že dotyčný vymění plnou moc, jde o jinou formu. Podezřelý Momčilo souhlasí, dnes večer se spolu uvidí, 
kdy podezřelý Momčilo dorazí, až „Mája“ skončí s prací. Podezřelý Momčilo chce, aby se mu N. ozval, "co je". 
N. tam teď "k němu" půjde, "on" je tam do 17,30h.  
 

349. Dne 14.04.2017 v 09:55:14 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo říká elektrikáři, že je to adresa KONĚVOVA 176 – je to 
sklep a podezřelý Momčilo tam počká ve 12 hod. Je potřeba tam připojit elektřinu, podezřelý Momčilo má 
smlouvu, má všechno, je potřeba nový elektroměr. 

 

350. Dne 18.04.2017 v 10:42:23 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. hlásí podezřelému Momčilovi, že jde odpoledne na PRE, odběratel je tam 
firma, platit se to bude složenkama na adresu. F. má plnou moc. 
 

351. Dne 18.04.2017 v 10:46:17 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. se ještě u podezřelého Momčila informuje, jak dlouho je to bez energie, protože 
jestli to je déle jak rok, musí se udělat revize. 
 

352. Dne 18.04.2017 ve 12:03:01 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo 
xxx Vladimíru F., nar. xxx s tím, že elektroměr byl odebrán v březnu 2016 a je potřeba udělat revizi, F. se 
dohodl s revizákem, podezřelý Momčilo říká, že není problém, že mu dá peníze. 
 

353. Dne 19.04.2017 v 18:48:31 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy F. volá podezřelému Momčilovi, že v pondělí se tam sejdou mezi 8 – 8.30 hodin s 
revizákem. Podezřelý Momčilo říká, že není problé, že tam někdo bude. Elektrikář říká, jen ať vezme prachy a 
klíče. Podezřelý Momčilo se ptá kolik, asi 2 – 2,5 tisíce a revizák hned vystaví papír o revizi a elektrikář to bude 
řešit dále. Podezřelý Momčilo má pro něj ještě 2 smlouvy, a to mu dá zítra, protože v pondělí podezřelý Momčilo 
tam nebude. Zítra se spolu někde potkají a dořeší to. Večer si ještě zavolají, podezřelý Momčilo to zatím 
zorganizuje. 
 

354. Dne 22.04.2017 ve 14:20:00 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo potvrzuje v pondělí ráno v 8 hodin na Koněvově ul. a "ON" 
bude mít klíče od dalších dvou. Podezřelý Momčilo to domluvil a "ON" bude mít i peníze na revizi. Podezřelý 
Momčilo se chce s F.em sejít v pondělí po obědě, protože má další 2 (adresy). 
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355. Dne 24.04.2017 v 08:28:25 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy F. říká, že se musí dostat do prostoru BARVY LAKY, protože tam je umístěný 
ten. "ON" nemá klíče od toho vrchu, F. ho dává podezřelému Momčilovi k telefonu a hovoří SRBSKY. Pak 
hovoří podezřelý Momčilo opět s F. a říká mu, že to ještě nedostali, že musí na Městskou část, že to jsou dva 
samostatné prostory. Podezřelý Momčilo to dnes zkusí. F. se pak podezřelého Momčila ptá, zda "ON" má klíče 
od těch dvou dalších prostror. Podezřelý Momčilo říká, že má. F. mu pak zavolá. 
 

356. Dne 24.04.2017 v 11:35:07 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy F. se ptá podezřelého Momčila, kdy bude doma. Podezřelý Momčilo se ptá proč? 
F. mu pošle e-mail, jen aby věděl, že "tam" je jen ten spodek, ty sklepy a ten vrch není. F. potřebuje e-mailovou 
adresu té společnosti a na základě toho je potřeba ten odběr obnovit, oni pošlou složenku na 5 tisíc korun a je 
potřeba to zaplatit a poté teprve se udělá revize. Revizní technik přijde ve čtvrtek, tak je potřeba to urychlit. 
Podezřelý Momčilo to chce zaplatit v hotovosti, což oni nechtějí. F. říká, že se to musí obnovit, ten elektroměr, že 
to ještě ověří. Podezřelý Momčilo chce, aby to F. vyřídil, že mu ihned dá těch 5 tisíc + ještě peníze pro toho 
revizáka. Podezřelý Momčilo se pak F. ptá, zda mu "ON" (někdo třetí) dal 100 euro, které mu podezřelý 
Momčilo pro něj dal. F. říká, že "ON" mu nic nedal. Podezřelý Momčilo se ještě ujišťuje, zda se teď jedná o 
prostor na adrese Koněvova, F. potvrzuje. 
 

357. Provedenou prohlídkou jiných prostor a pozemků (nebytový prostor Č. 101, Zelenky 
Hajského 1937/4, Praha 3 - viz číslo listu 11391-11403 trestního spisu) dne 21.06.2017 byla 
zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy bylo zajištěno celkem 388 ks rostlin konopí s obsahem 
minimálně 1203,3 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol v 5 pěstebních stanech, kdy tato skutečnost 
vyplývá z komplexního odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 06.03.2018 
pod Č.j.KUP-5257-1/ČJ-2017-2306PC (viz číslo listu 11483-11518 trestního spisu). Jako stopa Č. 
15 byl zajištěn (v místnosti Č. 2, u zesilovače světelného toku) pokladní doklad z prodejny 
společnosti Natural Technologies (jedná se o společnost zabývající se prodejem komponent 
vhodných k pěstování rostlin konopí), kdy byly nalezeny a zajištěny 3 daktyloskopické otisky 
obžalovaného Aljoši A. a jako stopa Č. 17 byla zajištěna mikina (v místnosti Č. 2 prostoru), na 
které se nacházel profil DNA obviněného Aljoši A.. Dané zjištění vychází z odborného vyjádření 
Kriminalistikého ústavu Praha, z oboru kriminalistika, odvětví daktyloskopie ze dne 06.12.2018 
pod Č.j.KUP-9631-1/ČJ-2018-2306DS (viz číslo listu 14348 trestního spisu - vzájemná shoda 
byla zjištěna v dostatečném počtu charakteristických znaků papilárních linií nutných ke stanovení 
individuální identifikace daktyloskopické stopy). Dále jako stopa Č. 33 byla zajištěna latexová 
rukavice (v červené igelitové tačce pověšené vpravo na stěně na kabelech za dřevěnými dveřmi 
v místnosti Č. 3 prostoru), na které se nacházel profil DNA obžalovaného Aljoši A.. Uvedené 
vyplývá z odborného vyjádření Kriminalistikého ústavu Praha, z oboru kriminalistika, odvětví 
genetika ze dne 24.08.2018 pod Č.j.KUP-5862-1/ČJ-2018-2306PL (viz číslo listu 14329 trestního 
spisu – profil DNA ze stopy Č. 17, tedy stěru manžet a okolí krku mikiny, stěru papírové utěrky, 
a profil DNA ze stopy Č. 33 – plošného stěru rukavic, odpovídá profilu DNA obžalovaného 
Aljoši A., přičemž pravděpodobnost této shody mnohonásobně překračuje hranici stanovenou 
jako limit individuální identifikace), v návaznosti na komplexní odborné vyjádření 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 06.03.2018 pod Č.j.KUP-5257-1/ČJ-2017-2306PC (viz 
číslo listu 11483-11518 trestního spisu). Jako stopa Č. 34 byl zajištěn postřik proti škůdcům, na 
jehož návodu byly zajištěny dva daktyloskopické otisky prstů samostatně trestně stíhaného Ivka 
P., jako stopa Č. 28 byl zajištěn pár rukavic kontaminovaný THC, kdy na rukavicích byl zjištěn 
profil DNA samostatně trestně stíhaného Ivka P. a jako stopa Č. 41 byl zajištěn pěstební deník, 
ze kterého je patrné, že k začátku pěstování rostlin konopí mělo dojít nejméně od 10.02.2017 (viz 
číslo listu 11467-11468 trestního spisu). Z odborného vyjádření z oboru kriminalistika, odvětví 
daktyloskopie a genetika Kriminalistického ústavu Praha ze dne 04.12.2017 pod Č.j.KUP-8427-
1/ČJ-2017-2306DS se podává, že na nedopalku cigarety zn. Chesterfield (označeném jako stopa 
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Č. 33) se nachází profil DNA podezřelého Marka D., což potvrzuje i odborné vyjádření z oboru 
kriminalistika, odvětví genetika Kriminalistického ústavu Praha ze dne 08.03.2018 pod Č.j.KUP-
2596-1/ČJ-2018-2306PG s tím, že pravděpodobnost této shody mnohonásobně překračuje 
hranici stanovenou jako limit individuální identifikace.  
 

358. Jako stopa Č. 46 byla zajištěna nájemní smlouva k prostoru Č. 101, na adrese ulice 
Zelenky Hajského 1937/4, Praha 3, na samostatně trestně stíhanou společnost MONDE Prague, 
s.r.o, IČ: 270 82 695, podepsaná jednatelem této společnosti samostatně trestně stíhaným Ivko P., 
včetně předávacího protokolu (viz číslo listu 11469 trestního spisu). Součástí této stopy byla 
zajištěna i obálka s ručně psaným textem Jeseniova 89/1916 – podlaží, Č. 101 (viz číslo listu 11470 
trestního spisu), dále padělaná plná moc vydaná na společnost Meteor Group, s.r.o., na jméno 
Panic Viktor S., nar. xxx, číslo OP xxx (viz číslo listu 11742 trestního spisu), padělaná plná moc 
vystavená na společnost Rutostav, s.r.o., zmocňující osobu Dario K., nar. xxx (viz číslo listu 
11473 trestního spisu), stvrzenka ev. čísla 501172427 vydaná Městskou částí Praha 3 na 
společnost Rutostav, s.r.o., za zaplacení klíčů pro objekt Koněvova 176, NP Č. 101 (viz číslo listu 
11474 trestního spisu) a protokol o předání nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice 
Koněvova 2396/176, Praha 3, coby nájemce společnost Rutostav, s.r.o., (viz číslo listu 11475 
trestního spisu). Skutečnosti, že se jedná o padělané ověřovací doložky dokládají zprávy z Úřadu 
městské části Praha 2 (viz číslo listu 12149 trestního spisu) a České pošty, s.p., (viz číslo listu 
12029 trestního spisu). Jako stopa Č. 47 byly zajištěny 2 ks dokladů, a to průkaz totožnosti 
občana Rumunska Č. DR606430 vydaný na jméno Vasile M., nar. xxx, kdy provedeným 
odborným vyjádřením oddělením dokladů a specializovaných činností, odboru cizinecké Policie 
České republiky, Krajského ředitelství policie hl. města Prahy ze dne 27.06.2017 pod Č.j.KRPA-
239260/ČJ-2017-000021 bylo zjištěno, že se jedná o celkový padělek (viz číslo listu 11528-11533 
trestního spisu) a průkaz totožnosti občana Bulharska Č. xxx vydaný na jméno Viktor S. Panic, 
nar. xxx, kdy provedeným odborným vyjádřením oddělením dokladů a specializovaných činností, 
odboru cizinecké Policie České republiky, Krajského ředitesltví policie hl. města Prahy ze dne 
27.06.2017 pod Č.j.KRPA-239258/ČJ-2017-000021 bylo zjištěno, že se jedná o celkový padělek 
(viz číslo listu 11538-11543 trestního spisu).   
 

359. Dne 21.06.2018  obžalovaný Aljoša A. vydal podle § 78 odst. 1 trestního řádu mobilní 
telefon zn. iPhone IMEI: 357997059183893 (viz číslo listu 14318-14319 trestního spisu), kdy 
provedeným postupem podle § 88a trestního řádu bylo zjištěno, že v předmětném mobilním 
telefonu byla nejméně v době od 05.04.2017 do 02.05.2017 vložena SIM karta operátora 
společnosti Vodafone Czech Republic, a.s., telefonního čísla xxx (viz číslo listu 4845-4922 
trestního spisu), přičemž bylo zjištěno, že tento mobilní telefon se pohyboval následovně na 
buňkách, které pokrývají indoor pěstírnu konopí nacházející se na adrese ulice Zelenky Hajského 
1937/4, Praha 3, konrétně pak buňka Praha – Žižkov, Žerotínova 61/1662, 13000, okres Praha 
1, kdy tato adresa je na křižovatce s ulicí Zelenky Hajského 1662/7, Praha 3, a to konrétně 
v době: od 08.04.2017 od 18:22:03 hodin do 08.04.2017 19:21:23 hodin, od 10.04.2017 18:10:11 
hodin a 10.04.2017 od 19:14:48 do 19:14:50 hodin, od 13.04.2017 v 12:55:19 hodin, od 
14.04.2017 od 22:37:42 hodin do 14.04.2017 23:07:05 hodin, od 18.04.2017 od 18:40:19 do 
22:55:02 hodin, od 19.04.2017 od 15:55:25 hodin do 20:11:57 hodin, od 20.04.2017 v 00:11:59 
hodin, od 21.04.2017 od 12:51:32 hodin do 15:47:20 hodin, od 21.04.2017 od 17:27:22 hodin do 
19:57:35 hodin, od 23.04.2017 od 12:08:31 hodin do 13:59:26 hodin, od 24.04.2017 od 05:35:00 
hodin do 09:06:18 hodin, od 26.04.2017 od 21:40:50 hodin do 21:48:24 hodin a od 29.04.2017 od 
15:19:50 hodin do 15:22:12 hodin. 
 

360. V rámci organizované zločinecké skupiny její organizátor podezřelý Momčilo Iv. 
organizoval výše nadepsanou pěstírnu konopí – viz provedený odposlech zájmového tel. čísla 
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420xxx, odposlechová akce s návzem „BUDEC2016_01_PG“, uživatel podezřelý Momčilo Iv., 
nar. xxx (viz protokol a CD/DVD s odposlechy na čísle listu 5256-5257 trestního spisu), kdy 
bylo zjištěno: 
 

361. Dne 23.01.2017 v 09:37:03 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo říká: - voda - Momčilo "mu" 
volal a "on" dnes zavolá, aby viděl, co je potřeba, aby se začalo něco dělat, co kolik stojí, co je třeba udělat, - klíče 
- "on dal" Momčilovi adresu, aby Momčilo zašel do kanceláře, aby tam dostal "tu kartu", aby to udělal volaný 
sám, protože "on" to dnes nestíhá, - smlouva - bude ve středu a teď Momčilo pošle někoho pro klíče, aby viděl 
koho tady (někdo) má. Volaný shrnuje, že "on" tedy musí být ve středu tady. Podezřelý Momčilo říká, že "ona" 
mu řekla, že "on" tady musí být ve středu, "ona" to teď Momčilovi řekla, anebo "on" může někoho zplnomocnit, 
ale Momčilo by teď "nechtěl tady něco plést", pokud "on" opravdu musí odjet, pak někomu dá Plnou moc. 
Volaný říká, že tedy dobře. Momčilo dále říká, že se nemůže dovolat "k tomuhle", koho Momčilo chtěl, protože 
"mu" Momčilo řekl později, ale teď vezme sebou Tarase, protože on nemá co dělat a je tady, takže Taras půjde 
vzít klíče. Volaný chtěl něco říct ohledně Tarase, něco u Tarase zůstalo, ale nemůže si vzpomenout, tak dá 
Momčilovi pak vědět. Momčilo říká, že je to všechno. Volaný říká, že jestli nic jiného, "tak tady je jeden a jemu 
dáme Plnou moc (doslova oprávnění) a to je všechno". Momčilo říká, "nevím, jestli máme zplnomocnit jeho, anebo 
dáme Plnou moc někomu jinýmu, ale co mám dělat, nechci zrovna, nemusí tam jít jeho jméno". Volaný se ptá, čí 
jméno. Momčilo říká, že Tarasovo (jméno). Volaný říká, že to ne, myslel na "kamaráda". Momčilo říká, že 
volaný může zplnomocnit někoho jiného, ale pak je lepší, aby zplnomocnili "toho mýho Rusa". Volaný souhlasí. 
Momčilo se ptá, jestli tomu volaný rozumí, ne aby to byli krajané (doslova: naši lidé), ale teď to není podstatné, 
teď Momčilo jede, vezme sebou Tarase, aby vzal klíče, protože nemá jinou variantu. Volaný souhlasí, uvidí "s 
ním", jestli dotyčný musí odjet a pak se Momčilovi (nedopověděl, asi ozve). Podezřelý Momčilo říká, že pokud 
dotyčný musí odjet, pak musí Momčilo zařídit Plnou moc. Volaný se ujišťuje, že dnes "se vezmou klíče". Momčilo 
opakuje, že teď bere sebou Tarase, aby vzal klíče. Volaný brzy zavolá Momčilovi, aby mu řekl, co a jak.  
 

362. Dne 23.01.2017 v 10:03:17 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy předmětem hovoru je domluvení schůzky ohledně prostoru na adrese Zelenky 
Hajského 4, Praha 3. 
 

363. Dne 23.01.2017 v 10:22:43 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
samostatně trestně stíhanému Milanu L., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo říká volanému "poslouchej, 
klíče jsme vzali a v jednu se mám vidět s elektrikářem". Volaný říká, že tedy dobře a dále se ptá, co si podezřelý 
Momčilo myslí, jestli "majme zplnomocnit tohodle Rusa", anebo "abysme řekli tomudle, aby počkal". Momčilo si 
myslí, že by bylo nejlepší, aby on počkal, jestli "on" moc nespěchá, protože "tam kam nemůžeme, tam budeme 
dělat zplnomocnění". Volaný souhlasí a dále se ptá, co je s tou kartou na klíče. Momčilo odveze "tyhle 
kamarády" k autu, "tam na Smíchov" a pak se vrátí, vezme si kartu, vyzvedne volaného, a půjdou to udělat, to 
bude asi tak za hodinu. Volaný "brzy" zavolá Momčilovi, co budou dělat s tím zmocněním, jestli to spolu udělají, 
anebo počkají. Podezřelý Momčilo říká, ať si to volaný řekne, ale za hodinu pro volaného přijede, aby udělali ty 
klíče. Volaný souhlasí, za půl hodiny až hodinu se uslyší.  
 

364. Dne 23.01.2017 ve 12:38:11 hodin volá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx na tel. číslo xxx 
Vladimíru F., nar. xxx, kdy podezřelý Momčilo volaného naviguje na adresu Zelenky Hajského, Praha 3. 
 

365. Dne 23.01.2017 ve 12:42:55 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F. podezřelému Momčilu 
Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že podezřelý Momčilo čeká v ulici Zelenky Hajského. 
 

366. Dne 23.01.2017 ve 12:49:19 hodin volá z tel. čísla xxx Vladimír F. podezřelému Momčilu 
Iv., nar. xxx, kdy obsahem hovoru je, že podezřelý Momčilo čeká v ulici Zelenky Hajského 4. 
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367. Dne 07.03.2017 ve 12:47:44 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy obsahem hovoru je prostor na adrese Zelenky Hajského 4, Praha 3. V 14:39:16 hodin téhož 
dne volá podezřelý Momčilo Iv. Tarasu K. ohledně prostoru na výše uvedené adrese. 

368. Dne 08.03.2017 v 11:29:33 hodin volá Taras K. z tel. čísla xxx podezřelému Momčilu Iv., 
nar. xxx, kdy Taras volá podezřelému Momčilovi, že je sice chip správný, ale zámek nefunguje. Momčilo naviguje 
Tarase, aby se domluvil a získal ten chip, a ať Taras přitom řekne, že kamarád, který nemluví česky, bude před 
barákem. Taras říká, že neví, "když on přinese klíč před barák, von říkal, že bude někde na Floře, a zajde tam 
někam na (nesrozumitelná adresa: Zelenky Hajského), a teď to musí probrat, tak proto Taras volá Momčilovi, 
že možná je třeba zajít na nějakou kancelář, nebo kde jsou, tak se tam (někdo) bude muset zastavit. Momčilo 
tomu teď nerozumí a Taras vysvětluje "ta paní říká, že ten pan, jak jim nejde ten zámek, že chip je správný, ale 
nefunguje tamten zámek, neotvírá se, tak aby dveře nebyly furt otevřený, tak voni tam dali nějakou provizorní 
FAB-ku a teď to jde na klíč, a teď mu musíme zavolat a domluvit se s ním, kde se sejdeme a v kolik, že by nám 
dal klíč". Momčilo říká, že "mu" Taras může zavolat, číslo na dotyčného má, ale Taras neví, kde a kdy dotyčný 
řekne, že se mají sejít. Taras tedy zavolá a zjistí to, a teď Taras má čas, kdyby se dotyčný muž chtěl sejít potom, 
tak to Taras už nemůže, po 16h napr. Momčilo radí Tarasovi, co má říct, že Taras má teď čas, a kamarád 
nemluví česky. Taras tomu muži zavolá a zjistí, co mu řekne. Momčilo se ptá, co je s nájemným. Taras říká, že 
je nájem zaplacený na 2 měsíce a jeden "za ten, na zálohu". Momčilo říká, že je to super. Následně, téhož 
dne probíhají mezi výše jmenovanými hovory v 11:34:34 hodin a v 11:37:40 hodin ohledně prostoru 
na adrese Zelenky Hajského 4, Praha 3. 

369. V rámci přípravného řízení byly ve věci uskutečněny, v intencích příslušných zákonných 
ustanovení, i další domovní prohlídky a prohlídky jiných prostor a pozemků, a to na níže 
uvedených zájmových adresách.  
 

370. Dne 16.06.2017 se uskutečnila prohlídka jiných prostor a pozemků (viz číslo listu 8368-
8370 trestního spisu) v rámci které bylo zjištěno, že shora uvedené prostory nejméně sloužily pro 
účely organizované zločinecké skupiny jako sklad pro komponenty určené k pěstování rostlin 
konopí indoor způsobem. Předměnté nebytové protostry byly pronajaty na základě padělaných 
plných mocí společnosti Meteor Group, s.r.o., IČ: 279 12 272, resp. padělaných ověřovacích 
doložek, kdy originál této padělané plné moci byl zajštěn v rámci stopy Č. 46 dne 12.06.2017 při 
domovní prohlídce nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice Zelenky Hajského 1937/4, Praha 
3 (viz číslo listu 11473 trestního spisu). Skutečnost, že se jedná o padělanou ověřovací doložku 
dokládá provedená součinnost podle § 8 odst. 1 trestního řádu s Českou poštou, s.p., kdy ověření 
podpisů nebylo nikdy provedeno (viz číslo listu 12029 trestního spisu). Padělaná plná moc je 
udělena na jméno Panic Viktor S., nar. xxx, číslo OP xxx, kdy tento doklad byl dne 12.06.2017 
zajištěn v rámci stopy Č. 47 při domovní prohlídce nebytového prostoru Č. 101, na adrese ulice 
Zelenky Hajského 1937/4, kdy provedeným odborným vyjádřením oddělením dokladů a 
specializovaných činností, odboru cizinecké Policie České republiky, Krajského ředitelství policie 
hl. města Prahy ze dne 27.06.2017 pod Č.j.KRPA-239258/ČJ-2017-000021 bylo zjištěno, že se 
jedná o celkový padělek (viz číslo listu 11538-11543 trestního spisu). V rámci uzavírání nájemní 
smlouvy bylo organizovanou zločineckou skupinou uvedeno tel. číslo xxx. Znaleckým posudkem 
Kriminalistického ústavu Praha ze dne 30.11.2017 pod Č.j.KUP-5484-1/ČJ-2017-2306PG bylo 
zjištěno, že na zajištěné stopě Č. 2 se nachází profil DNA podezřelého Marka D. a na zajištěné 
stopě Č. 33 se nachází profil DNA samostatně trestně stíhaného Ivka P. (viz číslo listu 8474-8483 
trestního spisu). Dále bylo zjištěno, že na pet láhvi zajištěné jako stopa Č. 1 byly zjištěny dva 
daktyloskopické otisky prstů obžalovaného Aljoši A. (viz číslo listu 8474-8483 trestního spisu a 
číslo listu 14346-14348 trestního spisu). 
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371. Z výpovědi svědka Vladimíra F., nar. xxx ze dne 18.12.2017 vyplývá, že osobou, která vše 
zařizovala, zajištovala a organizovala, byl právě podezřelý Momčilo Iv. (viz číslo listu 4360-4381 
trestního spisu). 
 

372. V rámci uskutečněné policejní spolupráce se srbskými policejními orgány bylo zjištěno, že 
jednatel společnosti Meteor Group, s.r.o., IČ: 279 12 272 Nemanja Loncović byl dne 25.05.2013 
zavražděn ve své restauraci v Srbské republice (viz číslo listu 2394 trestního spisu), kdy o tom, že 
jednatel této společnosti je mrtvý věděl podezřelý Momčilo Iv., což vyplývá z provedeného 
odposlechu zájmového telefonního čísla 420xxx, odposlechová akce s názvem 
„BUDEC2016_01_PG“, kdy dne 09.01.2017 v 10:44:56 hodin volá z tel. čísla xxx samostatně 
trestně stíhaný Ing. Erol I., nar. xxx podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx, kdy „Momo“ má nějaké 
"povinnosti" a Erol mu volá, aby se zeptal "máme kontakt na nějaký firmy?" Momo neví, o jaké firmy jde. Erol 
se ptá, jestli si Momo vzpomíná "na tamten seznam těch 5 firem, když jsme tehda dělali?" Momo mlčí. Erol 
potřebuje firmu, ve které – jejíž majitelé tady nejsou. Momo říká "to někoho najdeme". Erol to potřebuje "nutně" 
a vysvětlí Momovi, co a jak. Momo říká "najdeme". Erol potřebuje jenom, aby to "bylo aktuální, ale nikdo tu 
není potřeba, nic". Momo se ptá, co "pokud je jednatel po smrti?". Erol se ptá, jestli je to uvedeno ve výpise. 
Momo říká, že "on" není Čech, tak to není uvedeno. Erol říká, že to nevadí. Momo má jednu hned, může ji 
Erolovi dát. Erol čeká, aby ji Momo poslal. Momo už posílá IČ. 
 

373. Následně odesílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx dne 09.01.2017 v 15:25:42 hodin 
samostatně trestně stíhanému Ing. Erolu I., nar. xxx SMS zprávu s obsahem 27912272, kdy se 
jedná o  identifikační číslo společnosti Meteor Group, s.r.o. 
 

374. V rámci organizované zločinecké skupiny její organizátor podezřelý Momčilo Iv. 
organizoval pronájem výše nadepsaných nebytových prostorů – viz provedený odposlech 
zájmového tel. čísla 420xxx, odposlechová akce s názvem „BUDEC2016_01_PG“, uživatel 
podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx (viz protokol a CD/DVD s odposlechy na čísle listu 5256-5257 
trestního spisu), kdy bylo zjištěno: 
 

375. Dne 05.04.2017 v 11:38:36 hodin volá z tel. čísla xxx Andrijana R., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx, kdy Andrijana volá Momčilovi a Momčilo jí říká, že "ona" odpověděla na e-mail a 
ptala se, kolik lidí (nedopověděl), aby to Andrijana věděla, možná ta paní Máje zavolá, ta paní se ptala, "kolik 
lidí bude používat (nesrozumitelné) ?" a Momčilo jí odpověděl "dobrý den, děkuji, 2 lidi sklad a 2 lidi kancelář, s 
pozdravem". Momčilo to pošle e-mailem. Řeší správné psaní e-mailu a Momčilo instruuje Máju, aby případně 
řekla, že ten e-mail psal kolega, že Mája není v kanceláři, kdyby se ta paní ptala, ale asi se nebude ptát.  
 

376. Dne 01.05.2017 v 10:02:50 hodin posílá Vladimír F., nar. xxx z tel. čísla xxx SMS zprávu 
podezřelému Momčilu Iv., nar. xxx s obsahem Tak zitra v Jeseniovi ve 12.00,ok? 
 

377. Dne 01.05.2017 v 10:54:10 hodin posílá podezřelý Momčilo Iv., nar. xxx SMS zprávu na 
tel. číslo xxx Vladimíru F., nar. xxx s obsahem Ok. 
 

378. Soud měl k dispozici rovněž e-mailovou komunikaci svědkyně Bc. Laury Ž. M. se Po 
výslechu svědka Bc. Laury Ž. M., nar. xxx ze dne 21.12.2017, zaslala zájemci o nebytové prostory, 
včetně předmětných nebytových prostor na adrese Jeseniova 1916/89, Praha 3, kdy e-mailová 
adresa zájmece byla: xxx a dne 05.04.2017 svědkyně Bc. Laura Ž. M. odeslala e-mail na adresu: 
xxx s obsahem Dobrý den, Děkuji za potvrzení a ano dá se platit složenkou. Ještě jednu otázku mám, kolik 
lidí bude prostor využívat? Děkuji S pozdravem Laura Ž., kdy následně obdržela e-mail odeslaný 
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z adresy: xxx s obsahem textu Dobrý den Děkují, 2 lidí sklad, 2 lidí kancelář S pozdravem (viz číslo listu 
4496-4520 trestního spisu), kdy s touto komunikací úzce souvisí telefonický hovor ze dne 
05.04.2017 v 11:38:36 hodin, kdy z tel. čísla xxx volá Andrijana R., nar. xxx podezřelému 
Momčilu Iv., nar. xxx. 
 

379. Dne 12.06.2017 byla provedena domovní prohlídka (viz číslo listu 9321-9330 trestního 
spisu) výše uvedeného zájmového bytu číslo 10, kdy v tomto bytě byl zadržen samostatně trestně 
stíhaný Ivko P. a dále se v bytě nacházel podezřelý Marko D.. Jako stopa Č. 13 byl zajištěn flash 
disk, kdy provedeným znaleckým zkoumáním znalce Ing. Jana Janky, z oboru kybernetika, 
odvětví výpočetní technika (viz číslo listu 6252-6723 trestního spisu) bylo zjištěno, že ve 
smazaných souborech tento obsahuje 5 souborů typu PDF – výzva k uhrazení určené částky 
zaslaných Magistrátem hl. města Prahy samostatně trestně stíhané společnosti Aliosa corporation, 
s.r.o., IČ: 056 35 667 za spáchané přestupky motorovým vozidlem tov. zn. Škoda Fabia, rz. xxx, 
kdy čtyři přestupky jsou z ulice Americká, Praha 2, kde v rozhodné době bydlel samostatně 
trestně stíhaný Milan L. (viz číslo listu 9387-9396 trestního spisu). Jako stopa Č. 35 byly zajištěny 
vytrhané listy papíru s ručně psaným textem obsahující pěstební návod (viz číslo listu 9401-9408 
trestního spisu). Jako stopa Č. 37 byla zajištěna kupní smlouva mezi samostatně trestně stíhanou 
společností Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 a společností Dojf Trade, s.r.o., o koupi 
zmrzlinových strojů včetně překladu do německého jazyka (viz číslo listu 9409-9412 trestního 
spisu), kdy provedeným výslechem jednatele společnosti Dojf Trade, s.r.o., Dancho T., nar. xxx, 
ze dne 28.08.2019 bylo zjištěno, že společnost Dojf Trade, s.r.o., nevykonává žádnou činnost (viz 
číslo listu 4266-4271 trestního spisu.) Dále byly zajištěny listiny stran potvrzení účtu číslo 
1973391233/0800 podezřelého Marka D. o vybrání finanční hotovosti 13.000 EUR dne 
19.05.2017, včetně překaldu do německého jazyka (viz číslo listu 9413-9414 trestního spisu), kdy 
v součinnosti podle § 8 odst. 2 trestního řádu byla oslovena společnost Česká spořitelna, a.s., 
která sdělila, že účet číslo 1973391233/0800 byl založen dne 25.05.2017 a dle historie pohybu na 
účtu tam nebyla vložena žádná finanční hotovost, tedy u samotné listiny se jedná o padělané 
potvrzení (viz číslo listu 13374-13384 trestního spisu).  
 

380. Rovněž byly zajištěny listiny stran potvrzení účtu číslo 1973391253/0800 samostatně 
trestně stíhaného Ivka P. o vybrání finanční hotovosti 6.000 EUR dne 19.05.2017, včetně 
překladu do německého jazyka (viz číslo listu 9415-9416 trestního spisu), kdy v součinnosti podle 
§ 8 odst. 2 trestního řádu byla oslovena společnost Česká spořitelna, a.s., která sdělila, že účet 
číslo 1973391253/0800 byl založen dne 25.05.2017 a dle historie pohybu na účtu byla dne 
30.05.2017 vložena částka ve výši 1.000 EUR, kdy tato částka byla následně odeslána dne 
31.05.2017 osobě Dzavit Rahmani do Spolkové republiky Německo (viz číslo listu 12860-12866 
trestního spisu). Dále byly zajištěny listiny potvrzující vydání finanční hotovosti Hlavnímu 
celnímu úřadu Gießen, Spoková republika Německo (viz číslo listu 9422-9423 trestního spisu), 
které jsou totožné s listinami získanými na základě Evropského vyšetřovacího příkazu České 
republiky, provedeného ve Spokové republice Německo (viz číslo listu 14379-14567 trestního 
spisu), kde bylo zjištěno, že obviněný Aljoša A. dne 23.05.2017 v 02:00 hodin byl kontrolován 
hlídkou Hlavního celního úřadu Gießen spolu se samostatně trestně stíhaným Ivko P. a 
podezřelým Marko D., kdy kontrolou byl nalezen padělaný průkaz totožnosti občana Chorvatska 
Č. 123505218, vydaný na jméno Dario K., nar. xxx s tím, že mimo zajištění padělaného dokladu 
došlo rovněž k zajištění finanční hotovostii ve výši 29.950 EUR, kdy výše uvedené zajištěné stopy 
měly dle zjišťovaných skutečnsotí sloužit k potvrzení o původu zajištěných finančních 
prostředků.  
 

381. Jako stopa Č. 45 byla zajištěna nájemní smlouva na nebytový prostor Č. 101, na adrese 
ulice Malešická 2404/27, Praha 3, nájemce společnost Wega Ltd., včetně předávacích protokolů, 
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dále nájemní smlouva na nebytový prostor Č. 103, na adrese ulice Křišťanova 1698/15, Praha 3, 
nájemce společnost Wega Ltd., včetně předávacího prokolu a rovněž plná moc s padělanou 
ověřovací doložkou, kdy společnost Wega Ltd., zplnomocňuje osobu vystupující pod totožností 
S. David, nar. xxx (viz číslo listu 9460-9492 trestního spisu). Jako stopa Č. 52 byl zajištěn mobilní 
telefon zn. Prestigo Wizet 3 PSP3403Duo, kdy provedeným znaleckým zkoumáním znalce Ing. 
Jana Janky, z oboru kybernetika, odvětví výpočetní technika (viz číslo listu 6252-6723 trestního 
spisu) bylo zjištěno, že tento telefon patří samostatně trestně stíhanému Ivko P., kdy v mobilním 
telefonu byly zjištěny soubory typu PDF s upomínkou společnosti PRE (Pražská energetika, a.s.) 
vystavené na osobu Tadej P., patřící k bytu Č. 4, na adrese ulice Xxx, dále předpis zálohy na 
elektřinu společnosti PRE (Pražská energetika, a.s.) vystavené na samostatně trestně stíhanou 
společnost MONDE Prague, s.r.o., IČ: 270 82 695, vztahující se k nebytovému prostoru na 
zájmové adrese ulice Zelenky Hajského 1937/4, Praha 3 (viz číslo listu 9505-9514 trestního 
spisu). A dále předmětný telefon obsahuje seznam e-maloých účtů, a to konkrétně:xxx xxx xxx 
(viz číslo listu 9514 trestního spisu). 
 

382. Jako stopa Č. 7 a Č. 42 byly zajištěny klíče, kterými je možné odemknout visací zámek zn. 
Master zajištěny jako stopa Č. 1 při domovní prohlídce na adrese Xxx, okres Mělník, což je 
zjišťováno z odborných vyjádření Kriminalistického ústavu Praha pod Č.j.KUP-6463-1/ČJ-2017-
2306TT ze dne 11.10.2017, pod Č.j.KUP-8428-1/ČJ-2017-2306TT ze dne 15.01.2018 a pod 
Č.j.KUP-8505-1/ČJ-2017-2306TT ze dne 25.01.2018 (viz číslo listu 6776-6823 trestního spisu). 
 

383. Jako stopa Č. 32 byl zajištěn mobilní telefon zn. Alcatel One Touch s uloženým tel. číslem 
xxx pod jménem Aliosa (viz číslo listu 6485 trestního spisu, list znaleckého posudku číslo 253), 
jako stopa Č. 33 pak byl zajištěn mobilní telefon zn. BlackBerry, IMEI: 351520060439132, kdy 
provedeným postupem podle § 88a trestního řádu (viz číslo listu 4978-4995 trestního spisu) bylo 
zjištěno, že tento telefon se dne 09.06.2018 v době od 16:25 hodin do 20:19 hodin pohyboval na 
území zachycující obec Obříství, 27742, okres Mělník, kdy obec Obříství 27742, okres Mělník je 
sousední vesnice s obcí Dřínov, okres Mělník, přičemž provedeným postupem je dále zjišťována 
vysoce aktivní činnost v průběhu zachyceného období v komunikaci přes šifrovací program 
SkyECC, což je zachyceno jako ecc01.com.attz, kdy v rámci provedeného sledování osob a věcí 
podle § 158d. odst. 1, odst. 3 trestního řádu, a to objektu Xxx, okres Mělník jsou na obou 
kamerách zaznamenány dva dosud neustanovení muži (viz číslo listu 6126-6128 trestního spisu) 
s tím, že dne 10.06.2017 je situace obdobná jako dne 09.06.2017. Postupem podle § 88a trestního 
řádu je dále zjišťován výskyt předmětného mobilního telefonu na adresách: ulice Jeseniova, ulice 
Koněvova (Praha 3) a ulice Ovenecká (Praha 7). 
 

384. Dne 12.06.2017 byla ve výše uvedeném bytě provedena domovní prohlídka, při které byl 
zadržen samostatně trestně stíhaný Milan L.. Jako stopa Č. 6 byl zajištěn mobilní telefon zn. 
BlackBerry, IMEI: 990001242895605, kdy v průběhu zachyceného období od 10.06.2017 do 
12.06.2017 byly vedena komunikace přes šifrovací program SkyECC, což je zachyceno jako 
ecc01.com.attz. Jako stopa Č. 8 byl zajištěn mobilní telefonn zn. Apple samostatně trestně 
stíhaného Milana L., kdy tento telefon v historii procházení internetu obsahuje webové stránky se 
zaměřením na pěstovní rostlin konopí tzv. indoor způsobem, včetně obchodů growcity.cz a další, 
dále pak telefon obsahuje vyhledávání samostatně trestně stíhané společnosti Aliosa corporation, 
s.r.o., IČ: 056 35 667. Provedeným postupem podle § 88a trestního řádu (viz číslo listu 4978-4995 
trestního spisu) bylo zjištěno, že SIM karta tel. čísla 420775270441 se dne 08.06.2018 v době od 
14:46 hodin do 16:00 hodin pohybovala na území zachycující vysílače na adresách: Kozomín, 
průmyslová zóna a logistický park, okres Mělník, Kralupy nad Vltavou, Kralupy nad Vltavou, 
27801, okres Mělník, Obříství, 27742, okres Mělník, Odolena Voda, Větrná 303, 25070, okres 
Praha – východ, kdy obec Obříství 27742, okres Mělník je sousední vesnice obce Dřínov, okres 
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Mělník. V rámci provedeného sledování osob a věcí podle § 158d. odst. 1, odst. 3 trestního řádu, 
a to objektu Xxx, okres Mělník je samostatně trestně stíhaný Milan L. zaznamenán na obou 
kamerách, a to v době od 14:42 hodin do 15:53 hodin dne 08.06.2017 (viz číslo listu 6126-6128 
trestního spisu). Jako stopa Č. 22 byl zajištěn mobilní telefon zn. BlackBerry, IMEI: 
351520060422294, kdy provedeným postupem podle § 88a trestního řádu (viz číslo listu 4978-
4995 trestního spisu) bylo zjištěno, že tento telefon se pohyboval následovně (přičemž v průběhu 
zachyceného období byla vedena komunikace přes šifrovací program SkyECC, kdy toto je 
zachyceno jako ecc01.com.attz):  
 

• Dne 05.04.2017 v 18:58:48 hodin v Praze – Žižkov, Jeseniova 210/1954, 13000, okres 
Praha. 
• Dne 06.04.2017 v 16:06:46 hodin v obci Obříství, 27742, okres Mělník – vztah 
k zájmovému objektu Xxx, okres Mělník. 
• Dne 09.04.2017 v 11:16:44 hodin v obci Obříství, 27742, okres Mělník – vztah 
k zájmovému objektu Xxx, okres Mělník. 
• Dne 11.04.2017 v době od 15:26:50 hodin do 18:53:21 hodin vvobci Olešnice, k.ú. Levín 
nad Cidlinou, parc. Č. 94/4, 50351, okres Hradec Králové – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Dne 12.04.2017 ve 21:52:18 hodin v obci Obříství, 27742, okres Mělník – vztah 
k zájmovému objektu Xxx, okres Mělník. 
• Dne 13.04.2017 od 21:07:10 hodin do 10:11:58 hodin dne 14.04.2017 v Praze – Žižkov, 
Jeseniova 210/1954, 13000, okres Praha. 
• Dne 14.04.2017 od 12:19:08 hodin do 18:21:26 hodin v obci Olešnice, k.ú. Levín nad 
Cidlinou, parc. Č. 94/4, 50351, okres Hradec Králové – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Dne 15.04.2017 od 11:10:48 hodin do 19:40:48 hodin v obci Olešnice, k.ú. Levín nad 
Cidlinou, parc. Č. 94/4, 50351, okres Hradec Králové – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Ode dne 16.04.2017 do 21.04.2017 v obci Olešnice, k.ú. Levín nad Cidlinou, parc. Č. 
94/4, 50351, okres Hradec Králové – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Ve dnech 25.04., 26.04., 29.04., 07.05., a 27.05.2017 v obci Olešnice, k.ú. Levín nad 
Cidlinou, parc. Č. 94/4, 50351, okres Hradec Králové – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Dne 27.05.2017 od 17:14:46 hodin do 17:20:01 hodin v obci Klobuky, Klobuky, 27374, 
okres Kladno – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
• Dne 29.05.2017 od 20:22:18 hodin do 21:22:18 hodin v obci Klobuky, Klobuky, 27374, 
okres Kladno – vztah k zájmovému objektu Xxx. 
 

385. Dne 12.06.2017 byla provedena domovní prohlídka (viz číslo listu 9209-9215 trestního 
spisu) bytu Č. 8, na adrese ulice Xxx, při které byl zadržen samostaně trestně stíhaný Sava J., a 
který při svém zadržení předložil pozměněný cestovní pas Chorvatska Č. 004187995 vydaný na 
jméno Tomislav V., nar. xxx, následně zajištěný jako stopa Č. 21. Jako stopa Č. 16 byl zajištěn 
padělaný občanský průkaz a padělaný řidičský průkaz vydané na jméno Tomislav V., nar. xxx, kdy 
tyto skutečnosti vyplývají z provedených odborných vyjádření oddělení dokladů a 
specializovaných činností, odboru cizinceké Policie České republiky, Krajského ředitelství policie 
hl. m. Prahy pod Č.j.KRPA-265645/ČJ-2017-000021 (viz číslo listu 9250-9255 trestního spisu), 
pod Č.j.KRPA-265656/ČJ-2017-000021 (viz číslo listu 9261-9265 trestního spisu) a pod 
Č.j.KRPA-272517/ČJ-2017-000021 (viz číslo listu 9271-9276 trestního spisu). Jako stopa Č. 25 
byl zajištěn mobilní telefon zn. BlackBerry, IMEI: 358573050061740, který organizovaná 
zločinecká skupina užívala k šifrované komunikaci, kdy provedeným postupem podle § 88a 
trestního řádu (viz číslo listu 4978-4995 trestního spisu) bylo zjištěno, že tento telefon se dne 
11.06.2017 v době od 15:00 hodin do 02:00 hodin dne 12.06.2017 pohyboval na území 
zachycující oblast Praha 7, ulice Ovenecká 562/26, okres Hlavní město Praha, PSČ: 17000 (11 
m), přičemž samostatně trestně stíhaný Sava J. odmítl sdělit údaje k zpřístupnění tohoto telefonu. 
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Jako stopa Č. 20 byl zajištěn telefon zn. Samsung, IMEI: 353737063847503, kdy znaleckým 
posudkem znalce Ing. Jana Janky z oboru kybernetika, odvětví výpočetní technika pod Č. 3951-
2/2017 ze dne 26.01.2018 bylo zjištěno, že předmětný telefon obsahuje odeslanou SMS zprávu ze 
dne 17.05.2017 v 15:32:43 hodin na tel. číslo xxx, které užívá Markéta A. s textem:  Dobry den, 
Elektrinu jsem prevel na sebe, tento tyden jste plyn prevedu.mužete me kontaktovat na toto cislo.lepse psat,ja ne 
mluvim ceski.dekuji Primoz Z.. Ovenecka 1, byt 12 (viz číslo listu 6484 trestního spisu – list znaleckého 
posudku číslo 231), kdy byt Č. 12 je pronajat na osobu vystupující pod smyšlenou totožností 
Primož Z., nar. xxx, státní příslušník Slovinské republiky. Dále předmětný telefon obsahuje 
uživatelské jméno xxx (viz číslo listu 6487 trestního spisu – list znaleckého posudku číslo 237), 
dále telefon obsahuje fotografii tučně psaného pěstebního návodu v cyrilice a dále obsahuje 
obrázek Hesi ZEMINA – návod k použití. Jako stopa Č. 13 byl zajištěn mobilní telefon zn. 
Alcatel, IMEI: 355454081645715, kdy znaleckým posudkem znalce Ing. Jana Janky z oboru 
kybernetika, odvětví výpočetní technika pod Č. 3951-2/2017 ze dne 26.01.2018 bylo zjištěno, že 
předmětný telefon obsahuje odeslanou SMS zprávu ze dne 17.05.2017 v 15:32:43 hodin na tel. 
číslo xxx, které užívá Markéta A. s textem: Dobry den, konci me smlouva 30.06.2017. Chtel bych zustat 
jste v bytu. Muzete me udelat novu smlovu nebo napiste jak to muzete udelat, dekuji. Nikola lilic. Ovenecka 1 
byt cislo 11 (viz číslo listu 6471 trestního spisu – list znaleckého posudku číslo 205). Jako stopa Č. 
3 byla zajištěna SIM karta, kdy lustarací předmětné SIM karty bylo zjištěno, že se jedná o tel. číslo 
xxx, které je registrováno na samostatně trestně stíhaného Nikolu L. (viz číslo listu 4845-4922 
trestního spisu).  
 

386. Jako stopa Č. 1 byla fotograficky zajištěna objednávka společnosti IKEA, kde je jako 
kontaktní osoba uvedená osoba obžalovaného Aljoši A. s uvedeným telefonním číslem xxx (viz 
číslo listu 9224-9225 trestního spisu), kdy SIM karta číslo 8942031016352225449 k telefonnímu 
číslu xxx byla zajištěna jako stopa Č. 20 v rámci uskutečněné domovní prohlídky bytu Č. 11, na 
adrese ulice Xxx (viz číslo listu 9731-9742 trestního spisu, fotografie na listech číslo 9765-9766 
trestního spisu, přiřazené číslo – viz zpráva PČR ÚZČ na čísle listu 4886 trestního spisu), při 
které byla zajištěna indoor pěstírna konopí, kdy bylo zajištěno celkem 400 ks rostlin konopí ve 4 
pěstebních stanech s obsahem minimálně 10 gramů delta-9-tetrahydrokanabinol, což je 
zjišťováno z komplexního odborného vyjádření Kriminalistického ústavu Praha ze dne 
14.12.2017 pod Č.j.KUP-5261-1/ČJ-2017-2306PC (viz číslo listu 9925-9944 trestního spisu). 
 

387. Z výslechu svědka Markéty A. ve spojení s provedenými odposlechy vyplývá, že pronájmy 
a starání se o byty organizoval podezřelý Momčilo Iv., vystupující pod jménem Alexander, 
přičemž z porvedených listinných důkazů je zřejmě, že samostatně trestně stíhaný Sava J. 
v přesně nezjištěné době, při prohlídce bytu Č. 8, na adrese ulice Xxx za účelem uzavření nájemní 
smlouvy k předmětnému bytu Č. 8, užil jako člen organizované zločinecké skupiny jako pravý 
padělaný průkaz totožnosti občana Slovinska Č. 002562311, vydaný na osobu Davorin K., nar. 
xxx, na základě kterého byla následně na toto jméno uzavřena nájemní smlouva (viz číslo listu 
1357-1371 trestního spisu), kdy na fotograii je vyobrazen samostatně trestně stíhaný Sava J.. 
Prostřednictvím Odboru mezinárodní policejní spolupráce Policejního prezidia České republiky 
pod Č.j.PPR-125671/MPS-2017-CZ-795993/2017-VI ze dne 21.06.2017 vyplývá, že osoba 
Davorin K., nar. xxx není občanem Slovinska (viz číslo listu 2374-2375 trestního spisu). 
 

388. V rámci provedeného sledování osob a věcí podle § 158d odst. 1, odst. 3 trestního řádu 
(viz číslo listu 6068-6071 trestního spisu) byly zaznamenány pohyby osob vstupující a vystupující 
z bytu Č. 8, na adrese ulice Xxx, kdy byli zachyceni: samostatně trestně stíhaní: Sava J., Dejan I., 
Nikola L., Ivko P., Milan L., Stefan V. a podezřelý Dorde M.. 
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389. Dne 12.06.2017 byla provedena prohlídka jiných prostor a pozemků, resp. motorového 
vozidla tov. zn. Ford Mondeo, modré barvy, rz. xxx, v rámci kterého byla zajištěna faktura za 
koupi tohoto motorového vozidla tov. zn. Ford Mondeo, modré barvy, rz. xxx samostatně 
trestně stíhanou společností Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 Č. FVAD2101/170886 (viz 
číslo listu 11586 trestního spisu). Dále byly zajištěny listiny týkající se prodeje a koupě 
motorového vozidla tov. zn. Ford Transit, modré barvy, rz. xxx, kdy od 04.04.2017 je toto 
vozidlo registrováno na samostatně trestně stíhanou společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 
35 667 a motorového vozdila tov. zn. Škoda Fabia, rz. xxx, kdy v době od 10.04.2017 do 
12.05.2017 bylo toto vozidlo registrováno na samostatně trestně stíhanou společnost Aliosa 
corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 (přičemž dříve, tj. od 19.12.2016 do 10.04.2017 toto motorové 
vozidlo vlastnila samostatně trestně stíhaná společnost Kusada Service, s.r.o., IČ: 051 92 285). 
Rovněž byly zajištěny listiny týkající se založení samostatně trestně stíhané společnosti Aliosa 
corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 (viz číslo listu 11586-11623 trestního spisu), kdy na listech číslo 
11593 trestního spisu, 11616 trestního spisu a 11619 trestního spisu, je jako kontakt na 
samostatně trestně stíhanou společnost Aliosa corporation, s.r.o., IČ: 056 35 667 uvedeno 
telefonní číslo xxx. Dne 21.06.2018  obžalovaný Aljoša A. vydal podle § 78 odst. 1 trestního řádu 
mobilní telefon zn. iPhone IMEI: 357997059183893 (viz číslo listu 14318-14319 trestního spisu), 
kdy provedeným postupem podle § 88a trestního řádu bylo zjištěno, že v předmětném mobilním 
telefonu byla nejméně v době od 05.04.2017 do 02.05.2017 vložena SIM karta operátora 
společnosti Vodafone Czech Republic, a.s., telefonního čísla xxx (viz číslo listu 4845-4922 
trestního spisu). 
 

390. Stran skutečnosti týkající se poškození jednotlivých nemovitostí v rámci činnosti 
organizované skupiny, kdy v rámci neoprávněné činnosti spočívající v pěstování rostlin konopí 
indoor způsobem byly ze strany jednotlivých zájmových osob (pachatelů) poškozeny jednotlivé 
nemovitosti (a to zařízení jednotlivých bytů a domů), konkrétně u bytu Č. 5 v ul. Ovenecká 32, 
soud vycházel při určení výše ze závěrů znaleckého posudku soudního znalce z oboru 
stavebnictví, odvětví obytné stavby, Jana H., jímž byla výše způsobené škody vyčíslena částkou 
77 500 Kč (Č.l. 6765).  

 
391. Na základě všech výše uvedených skutečností má soud za nepochybné, že se obžalovaný 
Aljoša A. aktivně podílel na činnosti organizované skupiny tak, jak popsáno ve výrokové části 
rozsudku, čemuž svědčí (neboť absentuje doznání obžalovaného) zcela ucelený řetězec 
provedených nepřímých důkazů. Soud se velmi pečlivě zabýval námitkou obhajoby ohledně 
přenositelnosti stop DNA a DKT stop, tedy faktem, že stopy obžalovaného byly nalezeny na 
věcech, které bylo lze do míst nálezu přenést někým dalším. Pokud by takový důkaz (v tomto 
konkrétním případě např. rukavice s DNA obžalovaného nalezená uvnitř tašky uvnitř pěstírny 
konopí, mikina s DNA obžalovaného) byl zcela ojedinělým, osamoceným, bez toho, že by byl 
podpořen rovněž logickou a ucelenou řadou ostatních provedených (byť nepřímých) důkazů, 
zcela jistě by nemohl sloužit jako jediný usvědčující důkaz a vésti tak k závěru o vině 
obžalovaného. Totéž lze říci o záchytech mobilního telefonu obžalovaného v okolí pěstíren. 
Obdobně se řečené týká také založení společnosti Aliosa Corp., jejímž byl obžalovaný 
jednatelem, a následnému půjčování vozidel touto společností členům organizované skupiny, a 
takto by bylo možno pokračovat u každého nepřímého důkazu, zajištěného a svědčícího 
v neprospěch obžalovaného, byl-li by brán jednotlivě, bez zřetele na důkazy další. Nutno ale 
zdůraznit, že důkazy není možno posuzovat takto osamoceně, bez souvislosti s důkazy ostatními, 
ale právě v jejich celku, ve vzájemných souvislostech. Tedy obžalovaný se stává jednatelem 
společnosti Aliosa Corporation s.r.o. (viz provedené listinné důkazy), která následně jako majitel 
či disponent s vozidly uvedenými ve výroku rozsudku tyto nechává k užívání členům 
organizované skupiny (přičemž z provedených odposlechů je zřejmé, že vozidla pro společnost 
Aliosa Corporation zajišťoval a financoval právě podezřelý Momčilo Iv.), obžalovaný rovněž, 



80                                                     41 T 8/2019 
 

Shodu s prvopisem potvrzuje : H. Hohinová 

vystupujíc pod falešnými doklady, uzavírá nájemní smlouvu k bytu Č. 5 v ul. Ovenecká 315/72, 
v němž jsou prováděny úpravy pro pěstování konopí (přičemž z provedených odposlechů i 
dalších důkazů je zjevné, že veškeré náležitosti související s nájmy bytů, včetně úhrady 
nájemného, prováděl podezřelý Momčilo Iv. ve spolupráci s dalšími členy skupiny), rovněž 
uzavírá jako jednatel spol. Rutostav, opět vystupujíc pod jménem Dario K., nájemní smlouvu na 
nebytový prostor Č. 101 na adrese Koněvova 2396/176, Praha 3 (v tomto je ostatně zajištěna 
DNA stopa obžalovaného), v němž skutečně nelze přehlédnout indoor pěstírnu konopí (a rovněž 
nájemné za uvedený prostor hradí pod. Iv.), DNA a DKT stopy obžalovaného jsou nalezeny na 
věcech rovněž uvnitř prostoru Č. 101, Zelenky Hajského 1937/4, Praha 3. Při své cestě do 
Německa je obžalovaný zadržen společně s dalšími členy organizované skupiny P. a D. (v rámci 
zadržení je postaveno najisto, že právě obžalovaný A. je uživatelem dokladů na jméno Dario K.), 
v bytě Č. 11 na adrese Ovenecká 735/1, Praha 7, je nalezena objednávka z IKEA, na níž je 
uvedeno jako telefonní číslo kontaktní osoby telefonní číslo užívané obžalovaným A. (v 
mobilním telefonu obžalovaným později vydaným policejním orgánům). Jak uvedeno výše, 
obžalovaný byl jednatelem spol. Aliosa Corporation, s.r.o., jejíž jednání ve vztahu k činnosti 
zločinecké skupiny je výše popsáno, přičemž v rámci trestního řízení obž. vydal svůj mobilní 
telefon, v němž bylo používáno telefonní číslo, které je uvedeno rovněž jako kontaktní na spol. 
Aliosa Corporation (která jinak nevyvíjela žádnou faktickou podnikatelskou činnost, nepodávala 
daňová přiznání apod.). Na základě všech provedených důkazů tedy soud nemá nejmenších 
pochybností o tom, že obžalovaný se v rámci svého jednání pohyboval nejméně v nebytových 
prostorách Č. 101 na adresách Koněvova 176/2396, kde byla uvnitř prostoru zjištěna jeho DNA 
(a jak výše uvedeno, rovněž to byl právě obžalovaný, který pod jménem Dario K., jež byl 
zmocněn nájemcem spol. Rutostav, uzavřel smlouvu o nájmu tohoto prostoru), Zelenky 
Hajského 1937/4, Praha 3, kde byly rovněž zajištěny DNA i DKT stopy obžalovaného, v bytě Č. 
11 na ulici Xxx, kde byla zajištěna mj. objednávka z IKEA s telefonním číslem na kontaktní 
osobu – obžalovaného A., a byl to pak právě obžalovaný vystupující opět pod jménem Dario K., 
kdo uzavřel nájemní smlouvu na byt Č. 5 v ul. Ovenecká 315/32, Praha 7. Tomu, že se 
obžalovaný pohyboval v místech nejen těchto, ale i dalších pěstíren, svědčí rovněž zaznamenané 
pohyby mobilního telefonu užívaného obžalovaným v okolí uvedených pěstíren konopí (a to 
opět v souvislosti s ostatními provedenými důkazy, přičemž i tento důkaz soud posuzoval 
v souvislosti se všemi ostatními důkazy).     
 

392. Soud zamítl návrh obhajoby na doplnění dokazování výslechem znalce či zpracovatele 
odborného vyjádření z oboru genetiky ohledně DNA obžalovaného zajištěné v prostorách 
Koněvova 176 a Zelenky Hajského 1937/4, a to z následujících důvodů: na základě provedených 
prohlídek jiných prostor a pozemků v obou výše uvedených nebytových prostorách soud nemá 
žádných pochybností o tom, v jakých místech prostor a na jakých věcech byla DNA 
obžalovaného A. zajištěna, ostatně žádné námitky ohledně zajištění stop DNA nevznesla při 
předložení listinných důkazů o provedení prohlídek ani obhajoba. Ve věci pak byly zpracovány 
znalecké posudky izolující profily zajištěných DNA a následně odborná vyjádření, jimiž byla 
potvrzena shoda mezi zajištěnými profily DNA a profilem DNA obžalovaného A., a rovněž 
shoda mezi zajištěnými DKT a DKT otisky obžalovaného A.. Obžalovaný nenamítal ničeho ani 
proti závěrům (s jeho souhlasem čtených) znaleckých posudků (ač vzhledem ke skutečnosti, že 
část ZP byla zpracována Kriminalistickým ústavem, mohl soud postupovat i bez souhlasu stran 
dle ust. § 213 odst. 1 tr. řádu), a co je podstatné, ani proti závěrům příslušných odborných 
vyjádření KÚ z oboru genetiky a daktyloskopie. Z těchto se pak zejména podává, že při 
porovnání DNA byla zjištěna shoda v takové pravděpodobnosti, že mnohonásobně překračuje 
hranici stanovenou jako limit individuální identifikace, tedy bez jakýchkoliv pochybností. Rovněž 
při porovnání DKT otisků byla zjištěna shoda v dostatečném počtu charakteristických znaků 
papilárních linií nutných ke stanovení individuální identifikace daktyloskopické stopy, tedy rovněž 
bez jakýchkoliv pochybností. Za této situace je nasnadě, že by výslech zpracovatelů odborných 
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vyjádření nemohl ničeho změnit na závěrech uvedených odborných vyjádření, která navíc logicky 
zapadají do řetězce ostatních provedených důkazů, a tedy o spolehlivosti jejich závěrů nevznikly 
v průběhu hlavního líčení žádné rozumné pochybnosti. Soud proto shledal návrh na doplňující 
výslech zpracovatelů ZP, resp. odborných vyjádření, za nadbytečný, proto jej zamítl, přičemž 
s námitkou obhajoby ohledně přenositelnosti stop DNA a DKT na místa činu se vypořádal výše.     
 

393. Při právní kvalifikaci jednání obžalovaného se soud rovněž ztotožnil s právní kvalifikací 
použitou v obžalobě, přičemž pokud jde o kvalifikovanou skutkovou podstatu trestného činu 
nedovolené výroby a jiného nakládání s omamnými a psychotropními látkami a s jedy podle § 283 
odst. 2 písm. a) trestního zákoníku je třeba uvést, že tomu, aby pachatel spáchal trestný čin jako 
člen organizované skupiny, nebrání skutečnost, že se nepodařilo zjistit totožnost všech členů 
organizované skupiny, pro trestný čin spáchaný organizovanou skupinou je typické, že při 
plánovitém a promyšleném rozdělení úkolů mezi její členy dochází ze strany některých členů jen 
k dílčím jednáním, která se sama o sobě jeví jako méně závažná, a to jak z hlediska své povahy, 
tak z hlediska příčinného významu pro způsobení následku. Rozdělení úkolů mezi více 
spolupachatelů je předpokladem toho, aby po spojení všech dílčích činností jednotlivých 
spolupachatelů bylo snáze a spolehlivěji dosaženo zamýšleného cíle, případně rozmělnili riziko 
spojené s odhalením a trestním řízením, kdy ne všechny články se znali. Z rozhodnutí Nejvyššího 
soudu České republiky sp.zn. 11 Tdo 1053/2017 je zřejmé, že spáchání činu jako člen 
organizované skupiny nevyžaduje, aby pachatel znal jednotlivé články této skupiny a věděl o tom, 
jaké jsou jejich úkoly. Postačí představa člena organizované skupiny o tom, že existují další osoby 
zapojené různým způsobem do trestné činnosti. V tomto směru soud nemá pochybnosti o tom, 
že obžalovaný alespoň rámcovou představu o tom, že existují další osoby zapojené do rozsáhlé 
trestné činnosti, měl, a to jednak proto, že se se samostatně trestně stíhanými členy organizované 
skupiny opakovaně setkal, rovněž byl přítomen v bytech a prostorách, v nichž docházelo 
k trestné činnosti (viz stopy zajištěné na místech činu, prokazující přítomnost obžalovaného), sám 
se aktivně na činnosti skupiny a zajišťování podmínek pro její fungování podílel (viz výše). Byť 
tedy obžalovaný s velkou pravděpodobností nevěděl o každé konkrétní činnosti toho kterého 
konkrétního člena organizované skupiny, nemá taková skutečnost vliv na právní kvalifikaci jeho 
jednání. To, že se skutečně jednalo o vícečlennou skupinu, která měla jasnou hierarchii, 
plánovaně dělila mezi jednotlivé členy skupiny dílčí úkoly a činnosti, na jejichž plnění se pak 
jednotliví členové podíleli, zajišťovala financování nákladů souvisejících s vytvářením podmínek 
pro páchání trestné činnosti, aktivně v rámci své hierarchie řešila s jednotlivými členy skupiny 
případné problémy související s trestnou činností (viz výše – dopravní nehoda, účty za elektřinu, 
nájemné, problémy s nepořádkem v pronajatých bytech apod.) pak má soud za jednoznačně 
prokázané právě především z provedených odposlechů citovaných výše.  
 

394. Pokud jde o pojem „rozsah“ (a jeho jednotlivé kvalifikační stupně – množství větší než 
malé, větší rozsah, značný rozsah, velký rozsah), tento je tvořen neuzavřeným souhrnem dílčích 
kritérií, mezi která patří zejména množství předmětné látky, délka doby, po kterou bylo s látkou 
neoprávněně nakládáno, její kvalita a míra její škodlivosti, intenzita hrozící či vzniklé újmy atd. 
Jedná se tedy o kvantitativní i kvalitativní parametry jednání pachatele, přičemž množství a kvalita 
látky, se kterou bylo neoprávněně nakládáno, je pak jedním z nejvýznamnějších prvků. V daném 
případě bylo vycházeno zejména ze stanoviska trestního kolegia Nejvyššího soudu České 
republiky ze dne 13.03.2014, sp.zn. Tpjn 301/2013 včetně jeho přílohy, které vykládá pojem 
množství větší než malé a stanovuje orientační hodnoty uvedeného množství u omamných a 
psychotropních látek a přípravků je obsahujících. Co se týče omamné látky konopí, tak za 
množství větší než malé se ve světle stanoviska Nejvyššího soudu České republiky považuje 
množství větší než 10 gramů sušiny, která musí obsahovat minimálně 1 gram účinné látky delta-9-
tertahydrokanabinol v sušině. Kvalifikační stupně se dle ustálené soudní judikatury dále tvoří 
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desetinásobky, což znamená, že větší rozsah je desetinásobek množství většího než malého (10 
gramů účinné látky), značný rozsah je desetinásobek většího rozsahu (100 gramů účinné látky) a 
velký rozsah je desetinásobek značného rozsahu (1.000 gramů účinné látky). 
 

395. V daném případě, kvalifikační znak velkého rozsahu je s ohledem na síť pěstíren 
provozovaných shora popsanou organizovanou zločineckou skupinou a množstvím 
zobchodované omamné látky konopí odůvodněný, a to i včetně zájmových osob zabývající se 
prodejem a dodáváním jednotlivých komponentů. 
 

396. V rámci trestného činu nedovolené výroby a jiného nakládání s omamnými a 
psychotropními látkami a s jedy a jeho kvalifikované skutkové podstaty podle § 283 odst. 3 písm. 
c), odst. 4 písm. b) trestního zákoníku s kvalifikačními znaky „ve velkém rozsahu“ a prospěch 
„velkého rozsahu“, lze říci, že v daném případě svým rozsahem a délkou provozování tzv. indoor 
pěstíren konopí, včetně investování vyšších finančních prostředků do koupě jednotlivých 
nemovitostí v rámci organizované skupiny osob, resp. organizované zločinecké skupiny, směřoval 
jejich společný úmyslný záměr získat prospěch velkého rozsahu. V případě indoor farmy na 
pěstování konopí je vždy zhotovena plantáž, v níž je konopí pěstováno v podstatě průmyslovým 
způsobem za využití nejnovějších technologií, a to za účelem umělého zvyšování podílů delta-9-
tetrahydrokanabinolu v pěstovaných rostlinách. Díky takovým podmínkám je možné v prostředí 
indoor farem sklízet v průměru každých 10-11 týdnů. Tato skutečnost je známa především 
z odborného vyjádření vyhotoveného v rámci tohoto trestního řízení. Tzv. indoor farma tedy 
představuje kontinuálně běžící provoz, kde dochází k neustálému pěstování rostlin konopí a toto 
je pak určeno pro širokou konzumentskou veřejnost. Takový provoz je zapotřebí posuzovat 
odlišně od např. domácí laboratoře na výrobu metamfetaminu, tzv. „varny“, kde dochází k 
výrobě návykové látky „ad hoc“, zpravidla dle potřeby výrobce. Navíc rostliny vypěstované v 
podmínkách indoor plantáže nelze využít k žádnému jinému účelu než k abúzu. Vzhledem k 
množství zajištěných agrotechnických prostředků při uskutečněných domovních prohlídkách a 
prohlídkách jiných prostor a pozemků lze považovat kvalifikační znak ve velkém rozsahu za zcela 
odůvodněný. V daném případě bylo mimo jiné vycházeno z odborného vyjádření zpracovaného 
Kriminalistickým ústavem Praha ze dne 06.06.2017 pod Č.j.KUP-4772/ČJ-2017-2306PC, 
ze kterého se podává, že pro získání 1 kg toxikomansky použitelné sušiny konopí je potřeba 10-
11 rostlin konopí, kdy na základě tohoto odborného vyjádření byl ze strany vrchního komisaře 
Policie České republiky následně vyhotoven úřední záznam o kalkulaci výtěžnosti indoor plantáží 
s možným ziskem ze dne 23.11.2017 pod Č.j.NPC-1659-1525/TČ-2016-2200PR, na základě 
kterého mohly mimo jiné zájmové osoby (pachatelé) v případě ideálních podmínek získat 683 kg 
sušiny konopí, kdy cena při velkoobchodním prodeji činí 75.000 Kč za 1 kg, tedy mohli utržit 
finanční zisk kolem 51.225.000 KČ. V rámci vyhotovených odborných vyjádření z oboru 
kriminalistika, odvětví chemie a biologie rovněž vyplývá, že se organizovaná zločinecká skupina 
snažila vytvořit optimální podmínky pro pěstování rostlin konopí tzv. indoor způsobem, a to za 
účelem co největšího obsahu účinné látky delta-9-tertahydrokanabinol. Zákonodárce v citovaném 
ustanovení jednoznačně uvádí v úmyslu získat pro sebe nebo pro jiného prospěch velkého 
rozsahu, nikoli, že takového prospěchu muselo být dosaženo. Vzhledem k rozsahu organizované 
zločinecké skupiny a její sítě provozovaných tzv. indoor pěstíren konopí, lze mít za to, že 
kvalifikovaná skutková podstata trestného činu podle § 283 odst. 3 písm. c), odst. 4 písm. b) 
trestního zákoníku s kvalifikačními znaky ve „velkém rozsahu“ a „prospěch velkého rozsahu“ je 
v daném případě zcela opodstatněná a odůvodněná. Soud neměl pochybnost o odbornosti 
pracovníků KÚP a PČR obor kriminalistika, odvětví biologie a chemie, a to s ohledem na jejich 
dlouholetá zkoumání a znalost problematiky, zcela jistě pak lze vycházet z kalkulace výtěžnosti 
indoor plantáží provedené vrchním komisařem PČR, kdy nutno zdůraznit, že v kalkulaci je ve 
prospěch obžalovaných vycházeno toliko z jednoho pěstebního cyklu, nikoli z možnosti více 
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cyklů (ač lze vzhledem k vybavení indoor pěstíren dovozovat, že obžalovaní přinejmenším 
plánovali vícero pěstebních cyklů). Při hodnocení předpokládaného zisku i při odečtení nákladů, 
které by bylo lze odečíst, by nedošlo ke změně právní kvalifikace trestné činnosti celé 
organizované skupiny, nadto většinu nákladů spojených s trestnou činností hradil zjevně 
Momčilo Iv..  
 

397. Lze tedy, ve shodě s obžalobou, shrnout, že byť samozřejmě jednotliví členové 
organizované skupiny, resp. organizované zločinecké skupiny, tedy nikoliv vedoucí této 
organizované skupiny, nemuseli ani vědět o veškeré součinnosti dalších zájmových osob 
pracujících zejména z pokynů podezřelého Momčila IV. a samostatně trestně stíhaného Milana 
L., ale ze skutečnosti že sami prakticky žádné náklady s pěstováním konopí neměli, přičemž 
ovšem jim byla dána k dispozici nemovitost přizpůsobená – a tedy i poničená – na pěstírnu 
konopí, museli si uvědomovat, že nikdo nevydá miliony na to, aby získal prodejem 
vypěstovaného konopí částku menší, než do trestné činnosti investoval. Navíc někteří členové 
organizované skupiny v rámci budování pěstíren konopí provedli v jednotlivých objektech 
nelegální zapojení odběru elektrické energie tak, aby docházelo k jejímu neměřenému odběru. 
Pokud jde o zisk a náklady, k tomu je nutno dodat, že z nákladů na trestnou činnost lze odečíst 
pouze zaplacenou energii a nákup rostlin, zeminy a hnojiva, nikoliv však nákup nemovitostí a 
komponentů určených k pěstování rostlin konopí, neboť to jsou všechno věci, které po 
vypěstování a sklizení konopí pachateli zůstanou, pokud tedy není dopaden policií. Pokud jde o 
ceny při maloobchodním a velkoobchodním prodeji, tyto byly brány v potaz, neboť z celé kauzy 
nelze dovodit, že by snad některý z pachatelů měl být současně i osobou dodávající sušinu v 
malém množství drobným dealerům pro pouliční prodej. I z toho muselo být všem pachatelům 
zřejmé, že pracují pro organizovanou skupinu. 
 

398. Tím, že jednotliví členové organizované skupiny, a to včetně obžalovaného Aljoši A. 
(přičemž, jak řečeno shora, není pro právní kvalifikace jejich jednání podstatné, kdo 
z obžalovaných provedl ten který konkrétní zásah, když jednali vedeni společným záměrem, ve 
vzájemné součinnosti), v rámci přebudování pronajatých nemovitostí na pěstírny konopí provedli 
neoprávněné zásahy spočívající především v bouracích pracích, a to zcela svévolně mimo rámec 
podmínek nájemních smluv, a tímto jednáním způsobili škodu nikoli nepatrnou, naplnili tak 
veškeré znaky skutkové podstaty trestného činu poškození cizí věci podle § 228 odst. 1 trestního 
zákoníku. Jednotliví členové organizované skupiny, včetně obviněného Aljoši A. si tak jednotlivé 
budovy pronajímali již v úmyslu provést v nich, a to bez vědomí a zcela jistě proti vůli 
pronajímatelů stavební úpravy spočívající mimo jiné v bouracích pracích, přičemž tento svůj 
úmysl zcela jistě zatajili. Předmětné nemovitosti si tedy pronajímali již s úmyslem je následně 
poškodit. 
 

399. Pachatelé, včetně obžalovaného A., svým vědomým jednáním chtěli a poškodili zájem 
státu na kontrolovaném nakládání s omamnými a psychotropními látkami a s jedy a taktéž někteří 
z nich porušili zájem státu na ochraně majetkových práv fyzických a právnických osob tím, že při 
budování těchto pěstíren prováděli neoprávněné stavební úpravy, kterými jednotlivé nemovitosti 
poškodili a následně s nimi zacházeli tak, že na nich způsobili i další škody v důsledku působení 
vody, vlhkosti, plísní nebo nadměrného tepla. Obžalovaný Aljoša A. dále vědomě použil 
padělanou a pozměněnou veřejnou listinu, kterou si opatřil a přechovával jako pravou, a takto 
jednali v rámci organizované skupiny, naplnil tedy rovněž skutkovou podstatu trestného činu 
podle § 348 odst. 1 alinea 1, odst. 2 písm. a) trestního zákoníku.  
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400. Obžalovaný jednal v úmyslu přímém ve smyslu ust. § 15 odst. 1 písm. a) tr. zákoníku, kdy 
chtěl porušit zájem společnosti chráněný trestním zákonem, a také jej porušil. Jednání 
obžalovaného naplňuje i trestně relevantní míru společenské škodlivosti.     
 

401. V rámci úvah o druhu a výměře trestu pak soud vycházel – v souladu s ust. § 41 odst. 1 
trestního zákoníku, neboť obžalovaného odsuzoval za více trestných činů - z trestní sazby 
stanovené na čin nejpřísněji trestný, tedy z ustanovení § 283 odst. 4 trestního zákoníku, jež  
umožňuje uložit trest odnětí svobody ve výměře deset až osmnáct let. Dále vycházel rovněž ze 
zásad uvedených v § 37 a násl. tr. zákoníku. Soud pečlivě hodnotil povahu trestné činnosti, 
osobní poměry obžalovaného i možnosti jeho nápravy, rovněž vzal do úvahy jak polehčující, tak i 
přitěžující okolnosti. Jako jedinou polehčující okolnost shledal u obžalovaného ve smyslu ust. § 
41 písm. o) tr. zákoníku to, že obžalovaný dosud nebyl na území ČR trestán. Přitěžujícími pak 
soud shledal okolnosti ve smyslu ust. § 42 písm. a) tr. zákoníku, neboť z povahy a rozsahu trestné 
činnosti, jež spočívá v činnosti organizované skupiny, je nasnadě, že obžalovaný spáchal trestný 
čin s rozmyslem a po předchozím uvážení, rovněž pak okolnost ve smyslu ust. § 42 písm. b) tr. 
zákoníku, tedy spáchání trestného činu ze ziskuchtivosti, rovněž soud přihlédl k okolnosti 
uvedené v § 42 písm. f) tr. zákoníku, neboť části jednání ve prospěch organizované skupiny se 
obž. A. dopustil zneužívaje své funkce jednatele společnosti Aliosa Corp. Obžalovanému rovněž 
nepolehčuje ani doznání, ani účinně projevená lítost. Za této situace soud dospěl k závěru, že u 
obžalovaného rozhodně nejsou splněny podmínky pro případný postup dle ust. § 58 tr. zákoníku, 
jelikož pak je jeho účast ve zločinecké skupině vyjádřena v základní (ad I) i kvalifikované (ad II) 
skutkové podstatě žalovaných trestných činů, nepřistoupil soud ani k aplikaci ustanovení § 108 tr. 
zákoníku, a trest vyměřoval ve výše uvedeném zákonném rozpětí. Soud rovněž přihlédl jednak 
k míře účasti obžalovaného na trestné činnosti, která byla spíše nižší (obžalovaný byl zjevně 
pouze níže postaveným členem organizace), jednak k tomu, že se jedná o prvý trest ukládaný 
obžalovanému (resp. prvý na území ČR), a dospěl k závěru, že i přes konstatované přitěžující 
okolnosti je možno (a to i s ohledem na výši spodní hranice zákonné trestní sazby) uložit 
obžalovanému trest ještě při spodní hranici zákonné trestní sazby, tedy ve výměře 11 let, když 
soud akcentuje ještě spíše nápravnou funkci trestu, před složkou represivní. V souladu s ust. § 56 
odst. 2 písm. b) trestního zákoníku pak byl obžalovaný pro výkon tohoto trestu zařazen do 
věznice se zvýšenou ostrahou. Jelikož se obžalovaný na našem území dopustil závažné a vysoce 
nebezpečné trestné činnosti, kterou ohrozil život, zdraví a bezpečnost občanů, a jelikož je 
obžalovaný cizím státním příslušníkem, bez trvalého pobytu na našem území, na němž pobýval 
právě pouze v souvislosti s pácháním trestné činnosti, uložil soud dále obžalovanému v souladu 
s ust. § 80 odst. 1, odst. 2 tr. zákoníku rovněž trest vyhoštění z území ČR, a to na dobu 10 let. 
Rovněž pak soud uložil obžalovanému trest propadnutí věci – mobilního telefonu, který 
obžalovaný vydal a který používal v průběhu páchání trestné činnosti, a to v souladu s ust. § 70 
odst. 2 písm. a) tr. zákoníku. Soud má za to, že takto uložený trest, resp. uložené tresty, jednak 
odpovídá všem zákonným hlediskům, jednak je způsobilý k tomu, aby splnil svou jak generálně 
preventivní, tak i individuálně výchovnou funkci.  
 

402. Soud pak poškozenou společnost Ovenecká s.r.o. v souladu s ust. § 229 odst. 1 tr. řádu 
odkázal s nárokem na náhradu škody na řízení ve věcech občanskoprávních, neboť 
z provedeného dokazování (nájemní smlouva, výpověď sv. A.) vyplynulo, že při podpisu nájemní 
smlouvy bylo vždy jako kauce skládáno jedno měsíční nájemné právě na případná poškození, 
která by nájemci pronajímateli způsobili – v tomto směru nebylo nijak prokázáno, jak bylo s kaucí 
u bytu Ovenecká Č. 5 poškozeným naloženo, zda byla popř. použita na náhradu způsobené 
škody a zda byla v tomto směru dostačující, rovněž není zřejmé, zda a jakým způsobem došlo 
k vypořádání již uhrazeného nájemného při faktickém ukončení nájmu, a zda tedy část 
nespotřebovaného nájemného byla popř. využita na náhradu škody. Jelikož by v tomto směru 
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bylo třeba provádět další dokazování, které by přesáhlo rámec trestního řízení, přičemž byť byl 
poškozený o hlavním líčení řádně a včas vyrozuměn, v rámci projednávání soudem byl ve věci 
zcela nečinný, a pokud by tedy soud prováděl ve věci náhrady škody další dokazování, 
pravděpodobně by došlo k protahování trestního řízení, přičemž obžalovaný je stíhán vazebně – 
z toho důvodu soud postupem dle výše citovaného ustanovení odkázal poškozenou společnost 
s nárokem na náhradu škody na řízení ve věcech občanskoprávních.   
 

 
P o u č e n í : 

 

Proti tomuto rozsudku lze podat odvolání do osmi dnů ode dne doručení písemného vyhotovení 
rozsudku k Vrchnímu soudu v Praze, prostřednictvím soudu zdejšího. Toto právo náleží kromě 
státního zástupce též obžalovanému pro nesprávnost výroku, který se ho přímo dotýká, 
zúčastněné osobě pro nesprávnost výroku o zabrání věci a poškozenému, který uplatnil nárok na 
náhradu škody nebo nemajetkové újmy nebo na vydání bezdůvodného obohacení, pro 
nesprávnost výroku o náhradě škody, všem těmto osobám též proto, že takový výrok učiněn 
nebyl. Odvolání musí být zároveň odůvodněno tak, aby bylo patrno, ve kterých výrocích je 
rozsudek napadán a jaké vady jsou vytýkány rozsudku nebo řízení, které rozsudku předcházelo. 
Ve prospěch obžalovaného mohou rozsudek odvoláním napadnout též příbuzní obžalovaného v 
pokolení přímém, jeho sourozenci, osvojitel, osvojenec, manžel a druh. Ve prospěch mladistvého 
obžalovaného může podat odvolání též orgán pověřený péčí o mládež. Včas podané odvolání má 
odkladný účinek. Práva odvolání se nemůže úspěšně domáhat ten, kdo se jej již jednou výslovně 
vzdal. Pokud byl obžalovaný odsouzen k nepodmíněnému trestu odnětí svobody a byl-li 
poškozenému alespoň zčásti přiznán nárok na náhradu škody nebo nemajetkové újmy v penězích 
nebo na vydání bezdůvodného obohacení, má poškozený možnost požádat o vyrozumění o 
konání veřejného zasedání o podmíněném propuštění z trestu odnětí svobody. Žádost poškozený 
podává soudu, který rozhodoval v prvním stupni. 
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